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Załącznik do protokołu nr BR.0002.5.2022 

z obrad LI sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

W dniu 15 marca 2022 r. 

 

TRANSKRYPCJA WYPOWIEDZI POCZYNIONYCH W CZASIE OBRAD W DNIU 15 MARCA 2022 r. 

 

1 

00:00:00.000 --> 00:00:54.400 

Szanowni Państwo, jest 10:00, tak?  

 

2 

00:00:54.400 --> 00:01:00.500 

Wybiła godzina 10:00, także proszę już tam się wyciszyć.  

 

3 

00:01:00.500 --> 00:01:06.100 

Otwieram LI zwyczajną sesje Rady Miejskiej w Sulechowie VIII  

 

4 

00:01:06.100 --> 00:01:09.300 

kadencji. Witam na dzisiejszej sesji pana Burmistrza Wojciecha  

 

5 

00:01:09.300 --> 00:01:13.200 

Sołtysa. Dzień dobry, witam państwa. Witam zastępcę burmistrza,  

 

6 

00:01:13.200 --> 00:01:18.500 

pana Marcina Górznego. Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy  

 

7 

00:01:18.500 --> 00:01:23.200 

Sulechów panią Magdalenę Klucznik. Skarbnika Gminy Sulechów,  

 

8 

00:01:23.200 --> 00:01:27.500 

pana Marcina Fafułę. Dzień dobry. Witam sołtysów sołectw gminy  

 

9 

00:01:27.500 --> 00:01:30.100 

Sulechów, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, obsługę  

 

10 

00:01:30.100 --> 00:01:34.100 

prawną i kierowników jednostek organizacyjnych. Serdecznie witam  

 

11 

00:01:34.100 --> 00:01:36.300 

wszystkich mieszkańców gminy Sulechów oraz wszystkich państwa  

 

12 

00:01:36.300 --> 00:01:41.300 

obecnych na dzisiejszej sesji. Wysoka Rado, bardzo proszę  

 

13 

00:01:41.300 --> 00:01:48.100 
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państwa radnych o kliknięcie kworum, a w międzyczasie w  

 

14 

00:01:48.100 --> 00:01:52.300 

związku z tymi wydarzeniami, które dzieją się tutaj za  

 

15 

00:01:52.300 --> 00:01:58.200 

naszą granicą na wschodzie na Ukrainie myślę, że warto byłoby,  

 

16 

00:01:58.200 --> 00:02:04.400 

bo to już 20 dzień od wybuchu wojny, myślę, że warto byłoby,  

 

17 

00:02:04.400 --> 00:02:09.300 

żebyśmy uczcili ofiary tej wojny, w tym również ofiary cywilne, a  

 

18 

00:02:09.300 --> 00:02:12.900 

już z tego co wiemy, to już są tysiące osób, minutą ciszy.  

 

19 

00:02:12.900 --> 00:02:16.200 

Także bardzo proszę państwa radnych o powstanie. Bardzo proszę  

 

20 

00:02:16.200 --> 00:02:19.700 

wszystkich państwo powstanie i uczczenie minutą ciszy ofiary wojny.  

 

21 

00:02:19.700 --> 00:02:48.700 

Dziękuję państwu bardzo.  

 

22 

00:02:48.700 --> 00:02:51.500 

Proszę państwa radnych o potwierdzenie kworum. Panie Bartku,  

 

23 

00:02:51.500 --> 00:02:55.600 

ile osób mamy obecnych na dzisiejszej sesji? Dzień dobry.  

 

24 

00:02:55.600 --> 00:02:59.700 

Panie przewodniczący, mam w tym momencie potwierdzonych 16  

 

25 

00:02:59.700 --> 00:03:02.400 

obecności, ale coś mi się wydaje, że jest nas chyba więcej.  

 

26 

00:03:02.400 --> 00:03:05.700 

Tylko jeszcze nie wszyscy. Osoby, które nie kliknęły kworum.  

 

27 

00:03:05.700 --> 00:03:12.200 
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Pan Wilczyński, pani Jagodzińska-Kochaniak, pani Matuszewska i pan  

 

28 

00:03:12.200 --> 00:03:14.900 

Grzeszyński. Pani Ela Musiałek zgłaszała mi, że dzisiaj nie  

 

29 

00:03:14.900 --> 00:03:18.100 

będzie. Więc jeszcze 4 osoby mogłyby się.  

 

30 

00:03:18.100 --> 00:03:21.300 

Sprawdzę tylko momencik czy tutaj.  

 

31 

00:03:21.300 --> 00:03:26.000 

Pana Wilczyńskiego nie będzie. Aha, rozumiem. Może rzeczywiście  

 

32 

00:03:26.000 --> 00:03:29.900 

tych państwa nie ma. Przejrzałem szybko.  

 

33 

00:03:29.900 --> 00:03:34.900 

Stwierdzam na podstawie elektronicznych kworum, że na  

 

34 

00:03:34.900 --> 00:03:37.800 

ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

35 

00:03:37.800 --> 00:03:41.000 

na dzisiejszej sesji obecnych jest 16 radnych.  

 

36 

00:03:41.000 --> 00:03:44.700 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LI sesji VIII kadencji  

 

37 

00:03:44.700 --> 00:03:48.000 

Rady Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał.  

 

38 

00:03:48.000 --> 00:03:50.700 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, a więc nie będę  

 

39 

00:03:50.700 --> 00:03:53.000 

odczytywać porządku. Czy do proponowanego porządku obrad  

 

40 

00:03:53.000 --> 00:03:56.900 

sesji ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz zgłasza jakieś  

 

41 

00:03:56.900 --> 00:04:01.100 
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propozycje? Szanowni Państwo, zanim oddam panie burmistrzu, panu  

 

42 

00:04:01.100 --> 00:04:06.400 

głos, to zaproponuję państwu usunięcie z porządku obrad  

 

43 

00:04:06.400 --> 00:04:14.900 

druku numer 528 w sprawie powołania doraźnej Komisji Heraldycznej  

 

44 

00:04:14.900 --> 00:04:18.200 

Rady Miejskiej. To jest druk numer 528.  

 

45 

00:04:18.200 --> 00:04:21.500 

Tutaj państwo radni poprosili mnie jeszcze, że potrzebują miesiąca,  

 

46 

00:04:21.500 --> 00:04:25.600 

żeby ustalić ewentualnie skład tej komisji. Dlatego proponuję,  

 

47 

00:04:25.600 --> 00:04:30.000 

żebyśmy ten druk usunęli z dzisiejszego porządku obrad. Bardzo  

 

48 

00:04:30.000 --> 00:04:36.300 

proszę, panie burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, podobnie  

 

49 

00:04:36.300 --> 00:04:39.500 

jak na komisjach chciałem zaproponować, mam nadzieję, że państwo  

 

50 

00:04:39.500 --> 00:04:43.200 

to przyjmiecie, aby zamienić podobnej porządek i punkt 8.10  

 

51 

00:04:43.200 --> 00:04:51.400 

dotyczący druku 524, a więc SIM-ów, przenieść na początek.  

 

52 

00:04:51.400 --> 00:04:55.000 

Bo jest na niej przedstawiciel TBS-u.  

 

53 

00:04:55.000 --> 00:05:00.200 

Jeśli państwo się zgodzicie to taką propozycję chciałem złożyć.  

 

54 

00:05:00.200 --> 00:05:04.700 

Już teraz proszę pozwolić, że zasygnalizuję, generalnie będziemy  

 

55 

00:05:04.700 --> 00:05:08.000 
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dzisiaj w wielu uchwałach zgłaszać autopoprawki w związku  

 

56 

00:05:08.000 --> 00:05:11.100 

ze zmianą dzienników urzędowych, czyli publikatorów.  

 

57 

00:05:11.100 --> 00:05:14.700 

Dziękuję. Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z państwa radnych chce  

 

58 

00:05:14.700 --> 00:05:16.900 

zabrać głos tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do  

 

59 

00:05:16.900 --> 00:05:22.800 

głosowania. Na początek, panie Bartku zmiana, usunięcie punktu  

 

60 

00:05:22.800 --> 00:05:26.500 

8.14, druk numer 528 z porządku obrad.  

 

61 

00:05:26.500 --> 00:05:30.800 

Komisja Heraldyczna. Panie Bartku, jak pan będzie gotowy  

 

62 

00:05:30.800 --> 00:05:34.500 

proszę powiedzieć. A bardzo proszę państwa radnych jeżeli już to będzie  

 

63 

00:05:34.500 --> 00:05:37.900 

możliwe o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Panie przewodniczący,  

 

64 

00:05:37.900 --> 00:05:42.000 

może powtórzyć kworum, bo nie można wejść. Ktoś się pojawił  

 

65 

00:05:42.000 --> 00:05:44.200 

jeszcze, tak? Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. Panie  

 

66 

00:05:44.200 --> 00:05:47.700 

Bartku, pani Krysia była w kworum? Nie. Proszę państwa, ja  

 

67 

00:05:47.700 --> 00:05:50.000 

zaraz, za chwilkę jeszcze uruchomię kworum. Tylko wpiszę  

 

68 

00:05:50.000 --> 00:05:53.300 

pierwszy wniosek i przed tym głosowaniem zrobimy jeszcze w  

 

69 

00:05:53.300 --> 00:06:11.000 
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kworum, dobrze? To proszę mi dać chwilkę. Kworum uruchomione.  

 

70 

00:06:11.000 --> 00:06:14.700 

Bardzo proszę państwa radnych o potwierdzenie kworum.  

 

71 

00:06:14.700 --> 00:06:22.100 

Powinno nas być 17 teraz, tak? Pana Romana, pani Eli ma  

 

72 

00:06:22.100 --> 00:06:25.100 

nie być. Pani Małgorzata jest obecna Matuszewska? Pan  

 

73 

00:06:25.100 --> 00:06:27.800 

Czesław Grzeszyński, pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak wiemy,  

 

74 

00:06:27.800 --> 00:06:34.800 

że jest. Bardzo proszę o kliknięcie kworum, pani Krystyno. Już  

 

75 

00:06:34.800 --> 00:06:38.700 

to zrobiłam, ale zrobię jeszcze raz. Panie Bartku, bo  

 

76 

00:06:38.700 --> 00:06:41.600 

ja. Panie przewodniczący, pani Krysia już to zrobiła. Nie  

 

77 

00:06:41.600 --> 00:06:44.800 

mamy pani Matuszewskiej, pana Grzeszyńskiego, pana Wilczyńskiego,  

 

78 

00:06:44.800 --> 00:06:47.100 

pani Agnieszki Szeląg widzę, że nie ma. Okej, czyli 17  

 

79 

00:06:47.100 --> 00:06:50.000 

radnych jest obecnych. Pani Agnieszka nie potwierdziła, ale jest.  

 

80 

00:06:50.000 --> 00:06:53.300 

Pani Agnieszko. Jest dobrze, 17. Zgadza się.  

 

81 

00:06:53.300 --> 00:06:58.400 

17 radnych, okej. Bardzo proszę, panie Bartku o uruchomienie pierwszego  

 

82 

00:06:58.400 --> 00:07:02.500 

głosowania. Zmiana porządku obrad usunięcie z porządku obrad  

 

83 

00:07:02.500 --> 00:07:05.900 
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druku numer 528, punkt 8.14.  

 

84 

00:07:05.900 --> 00:07:22.800 

Komisja Heraldyczna. Pani Agnieszko, pani Krystyno, bardzo  

 

85 

00:07:22.800 --> 00:07:27.500 

proszę o oddanie głosu pani Agnieszko. Dziękuję.  

 

86 

00:07:27.500 --> 00:07:32.100 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że zmiana porządku obrad została przyjęta  

 

87 

00:07:32.100 --> 00:07:36.100 

jednogłośnie. I druga zmiana porządku obrad, przesunięcie punktu  

 

88 

00:07:36.100 --> 00:07:39.200 

8.10  

 

89 

00:07:39.200 --> 00:07:46.900 

na punkt 8.1. To jest druk numer 524, tak?  

 

90 

00:07:46.900 --> 00:07:52.800 

W sprawie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej na początek wszystkich  

 

91 

00:07:52.800 --> 00:07:56.400 

uchwał, czyli będzie to punkt 8.1. Bardzo proszę państwa radnych  

 

92 

00:07:56.400 --> 00:07:59.500 

o oddanie głosu, panie Bartku, a pana o umożliwienie nam  

 

93 

00:07:59.500 --> 00:08:08.600 

głosowania. Przesunięcie druku z punktu 8.10  

 

94 

00:08:08.600 --> 00:08:17.600 

na punkt 8.1. Pozostałe druki automatycznie zmienią kolejność.  

 

95 

00:08:17.600 --> 00:08:30.100 

Bardzo proszę państwa radnych oddanie głosu. Bardzo proszę  

 

96 

00:08:30.100 --> 00:08:34.900 

państwa radnych o zagłosowanie. Pan radny Jan Relus jeszcze  

 

97 

00:08:34.900 --> 00:08:37.400 
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nie zagłosował z tego, co mi się tu wyświetla. Panie radny,  

 

98 

00:08:37.400 --> 00:08:40.800 

bardzo proszę o oddanie głosu. Dziękuję.  

 

99 

00:08:40.800 --> 00:08:45.000 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została  

 

100 

00:08:45.000 --> 00:08:48.200 

przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

101 

00:08:48.200 --> 00:08:52.500 

Punkt 3. Informacja przewodniczącego rady miejskiej o działaniach  

 

102 

00:08:52.500 --> 00:08:55.700 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Informacje państwo  

 

103 

00:08:55.700 --> 00:08:59.100 

radni otrzymaliście drogą mailową. Została ona również naszym  

 

104 

00:08:59.100 --> 00:09:02.700 

mieszkańcom udostępniona za pomocą mediów społecznościowych dlatego  

 

105 

00:09:02.700 --> 00:09:06.500 

nie będę tutaj szczegółowo tego sprawozdania odczytywał.  

 

106 

00:09:06.500 --> 00:09:10.900 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz ma jakieś pytania  

 

107 

00:09:10.900 --> 00:09:17.000 

do tego sprawozdania? Nie widzę, zatem przechodzimy do  

 

108 

00:09:17.000 --> 00:09:21.600 

kolejnego punktu. Punkt 4. Informacja przewodniczących komisji  

 

109 

00:09:21.600 --> 00:09:26.000 

rady miejskiej z prac komisji w okresie międzysesyjnym. Bardzo  

 

110 

00:09:26.000 --> 00:09:30.200 

proszę przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki pana  

 

111 

00:09:30.200 --> 00:09:32.600 
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Wojciecha Szefnera o przedstawienie sprawozdania z prac  

 

112 

00:09:32.600 --> 00:09:45.600 

komisji. [niezrozumiałe] Bardzo kiepska jakość głosu.  

 

113 

00:09:45.600 --> 00:09:49.400 

Nie słychać. Tak, tak. Coś jakbyś miał nie łączyło.  

 

114 

00:09:49.400 --> 00:09:53.300 

Świadek koronny. Brzmisz jak w Gwiezdnych Wojnach gdzieś  

 

115 

00:09:53.300 --> 00:09:56.300 

tam. Potwierdzam. To chyba jest jakość internetu, albo  

 

116 

00:09:56.300 --> 00:09:59.700 

jakość mikrofonu bardziej. Cały czas ten sam problem?  

 

117 

00:09:59.700 --> 00:10:03.100 

Tak, cały czas. Tak, tak. Warczenie, charczenie tego głosu.  

 

118 

00:10:03.100 --> 00:10:05.900 

Panie przewodniczący, proponuję żeby przewodniczący Wojciech  

 

119 

00:10:05.900 --> 00:10:09.200 

Szefner na końcu zrobił sprawozdanie. Może się uda.  

 

120 

00:10:09.200 --> 00:10:13.200 

Panie Wojciechu, spróbujemy jeszcze raz za chwilę, tak?  

 

121 

00:10:13.200 --> 00:10:16.200 

Bardzo proszę przewodniczącego Komisji do spraw Wsi, pana  

 

122 

00:10:16.200 --> 00:10:18.300 

Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania z prac komisji.  

 

123 

00:10:18.300 --> 00:10:23.500 

Szanowni Państwo, Komisja do spraw Wsi obradowała wspólnie  

 

124 

00:10:23.500 --> 00:10:28.000 

z Komisją Budżetu i Gospodarki w dniu 8 marca. przedyskutowano i  

 

125 

00:10:28.000 --> 00:10:35.900 
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zaopiniowano następujące uchwały. Druk numer 524 jednogłośnie za.  

 

126 

00:10:35.900 --> 00:10:38.400 

To jest druk w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o  

 

127 

00:10:38.400 --> 00:10:42.300 

wsparcie ze środków Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na  

 

128 

00:10:42.300 --> 00:10:46.400 

sfinansowanie objęcia udziałów w Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej Sulechów  

 

129 

00:10:46.400 --> 00:10:48.700 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w  

 

130 

00:10:48.700 --> 00:10:55.300 

Zielonej Górze. Druk numer 515 w sprawie rozpatrzenia i  

 

131 

00:10:55.300 --> 00:10:58.600 

głosowania projektów uchwał przedłożonych pod obrady. To  

 

132 

00:10:58.600 --> 00:11:02.100 

jest tak, w sprawie Programu Wspierania Rodziny w gminie  

 

133 

00:11:02.100 --> 00:11:06.200 

Sulechów na lata 2022-2024 jednogłośnie za.  

 

134 

00:11:06.200 --> 00:11:09.900 

Druk numer 516 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi  

 

135 

00:11:09.900 --> 00:11:14.300 

zielonogórskiemu również jednogłośnie za. Druk numer 517  

 

136 

00:11:14.300 --> 00:11:18.200 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 jednogłośnie za.  

 

137 

00:11:18.200 --> 00:11:22.400 

Druk numer 518 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej  

 

138 

00:11:22.400 --> 00:11:27.000 

prognozy finansowej na lata 2022-32 jednogłośnie za.  

 

139 

00:11:27.000 --> 00:11:31.400 
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Druk numer 519 w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od  

 

140 

00:11:31.400 --> 00:11:34.400 

opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd  

 

141 

00:11:34.400 --> 00:11:40.300 

jednogłośnie za. Druk numer 520, projekt apelu o podjęcie działań  

 

142 

00:11:40.300 --> 00:11:45.000 

w zakresie zabezpieczenia stanu technicznego nieruchomości również  

 

143 

00:11:45.000 --> 00:11:49.200 

jednogłośnie za. Druk numer 521 zmienił o zmianie uchwały w sprawie  

 

144 

00:11:49.200 --> 00:11:53.900 

wysokości poboru opłaty. Tutaj ze względu na wniosek radnego  

 

145 

00:11:53.900 --> 00:12:00.000 

Sebastiana Różyckiego nie było to opiniowane.  

 

146 

00:12:00.000 --> 00:12:04.300 

Druk numer 522 o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej  

 

147 

00:12:04.300 --> 00:12:06.900 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków,  

 

148 

00:12:06.900 --> 00:12:11.500 

jednogłośnie za. Druk numer 523 w sprawie programu opieki  

 

149 

00:12:11.500 --> 00:12:14.500 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

 

150 

00:12:14.500 --> 00:12:18.600 

na terenie gminy Sulechów, 2022 rok, jednogłośnie za.  

 

151 

00:12:18.600 --> 00:12:22.900 

Druk numer 525 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

 

152 

00:12:22.900 --> 00:12:25.900 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na  

 

153 

00:12:25.900 --> 00:12:32.300 
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rok 2022, jednogłośnie za. Druk numer 526 o zmianie uchwały  

 

154 

00:12:32.300 --> 00:12:36.100 

w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, jednogłośnie za.  

 

155 

00:12:36.100 --> 00:12:41.400 

Druk na 527 o zmianie Statutu Gminy Sulechów, jednogłośnie za.  

 

156 

00:12:41.400 --> 00:12:46.600 

Nie opiniowano druku 528 w sprawie powołania doraźnej Komisji  

 

157 

00:12:46.600 --> 00:12:50.200 

Heraldycznej, co miało też miejsce dzisiaj na sesji i  

 

158 

00:12:50.200 --> 00:12:54.800 

przekładamy tą decyzję na przyszły miesiąc. W sprawach różnych  

 

159 

00:12:54.800 --> 00:12:57.900 

radna Izabela Wojewoda poprosiła o informację na temat możliwości  

 

160 

00:12:57.900 --> 00:13:01.000 

pomocy załatwienia spraw urzędowych miejsc w szkołach i  

 

161 

00:13:01.000 --> 00:13:04.200 

przedszkolach dla osób, które z uwagi na działania wojenne opuściły  

 

162 

00:13:04.200 --> 00:13:08.400 

Ukrainę. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Czy pan radny Wojciech  

 

163 

00:13:08.400 --> 00:13:10.800 

Szefner jest już gotowy? Może bez słuchawek zadziała lepiej,  

 

164 

00:13:10.800 --> 00:13:15.900 

niech pan spróbuje. Teraz, panie radny. Dalej jest źle.  

 

165 

00:13:15.900 --> 00:13:19.300 

Bez słuchawek. Idziemy dalej, panie radny.  

 

166 

00:13:19.300 --> 00:13:23.500 

Bardzo proszę przewodniczącego, za chwilę jeszcze, bardzo  

 

167 

00:13:23.500 --> 00:13:25.700 
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proszę przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa i  

 

168 

00:13:25.700 --> 00:13:28.200 

Ochrony Środowiska, pana Przemysława Pokłada o przedstawienie sprawozdania  

 

169 

00:13:28.200 --> 00:13:33.900 

z prac komisji. Witam. Panie Przewodniczący, Panie i  

 

170 

00:13:33.900 --> 00:13:38.800 

Panowie Radni, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, komisja  

 

171 

00:13:38.800 --> 00:13:42.600 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska wraz z Komisją Zdrowia,  

 

172 

00:13:42.600 --> 00:13:46.600 

Oświaty i Kultury odbyła wspólne posiedzenie 10 marca bieżącego  

 

173 

00:13:46.600 --> 00:13:54.800 

roku. Po przedstawieniu przeze mnie tutaj punktów, jakie  

 

174 

00:13:54.800 --> 00:13:59.900 

będziemy rozpatrywać na komisji padł wniosek, aby najpierw  

 

175 

00:13:59.900 --> 00:14:04.000 

procedować druk 524 i też tak się stało.  

 

176 

00:14:04.000 --> 00:14:08.700 

I Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała  

 

177 

00:14:08.700 --> 00:14:12.100 

pozytywnie jednogłośnie druk 524.  

 

178 

00:14:12.100 --> 00:14:16.700 

Później poszliśmy do rozpatrywania sprawozdań przedłożonych pod  

 

179 

00:14:16.700 --> 00:14:20.700 

obrady na dzisiejszą sesję i sprawozdanie z działań podjętych  

 

180 

00:14:20.700 --> 00:14:25.700 

w 2021 roku w oparciu o strategię rozwiązywania problemów społecznych  

 

181 

00:14:25.700 --> 00:14:29.300 
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gminy Sulechów na lata 2018-2022.  

 

182 

00:14:29.300 --> 00:14:34.100 

Sprawozdanie to przyjęto przez aklamację. Nie było żadnych  

 

183 

00:14:34.100 --> 00:14:42.500 

uwag. Do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

 

184 

00:14:42.500 --> 00:14:45.900 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

 

185 

00:14:45.900 --> 00:14:50.000 

w 2021 roku też nie było żadnych większych uwag.  

 

186 

00:14:50.000 --> 00:14:55.100 

Sprawozdanie przyjęto przez aklamację. Kolejno żeśmy przeszli  

 

187 

00:14:55.100 --> 00:14:59.900 

do opiniowania dalej projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  

 

188 

00:14:59.900 --> 00:15:05.800 

I tak, druk 515, tutaj była najpierw jeszcze autopoprawka, którą  

 

189 

00:15:05.800 --> 00:15:09.100 

komisja przyjęła pozytywnie jednogłośnie za.  

 

190 

00:15:09.100 --> 00:15:13.600 

Cały druk też został przyjęty pozytywnie jednogłośnie za. Druk  

 

191 

00:15:13.600 --> 00:15:19.500 

516 komisja przyjęła jednogłośnie tak za, zaopiniowała pozytywnie.  

 

192 

00:15:19.500 --> 00:15:25.600 

Druk 517 komisja także zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

 

193 

00:15:25.600 --> 00:15:30.700 

Druk 518 także jednogłośnie pozytywnie.  

 

194 

00:15:30.700 --> 00:15:37.700 

Druk 519 komisja także zapomniała pozytywnie jednogłośnie za  

 

195 

00:15:37.700 --> 00:15:42.800 
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było, tak 6 głosów. Druk 520 komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 

196 

00:15:42.800 --> 00:15:49.700 

6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Druk 521 komisja także  

 

197 

00:15:49.700 --> 00:15:54.500 

zapomniała pozytywnie jednogłośnie. Jednogłośnie też został  

 

198 

00:15:54.500 --> 00:15:58.000 

zaopiniowany druk 522. 6 głosów było za.  

 

199 

00:15:58.000 --> 00:16:04.200 

Druk 523 też został zaopiniowany pozytywnie.  

 

200 

00:16:04.200 --> 00:16:10.900 

Druk 525 komisja także zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie, 6  

 

201 

00:16:10.900 --> 00:16:14.800 

za. Druk 526 tak że został zapisany pozytywnie.  

 

202 

00:16:14.800 --> 00:16:22.100 

Druk 527 także zaopiniowany został pozytywnie przez komisję,  

 

203 

00:16:22.100 --> 00:16:27.700 

6 głosów za. Komisja nie opiniowała projektu uchwały, to  

 

204 

00:16:27.700 --> 00:16:33.900 

jest druk 528. W sprawach różnych Komisja Przestrzegania Prawa  

 

205 

00:16:33.900 --> 00:16:36.300 

i Ochrony Środowiska rozpatrując wniosek o zmianę organizacji  

 

206 

00:16:36.300 --> 00:16:42.400 

ruchu i oznakowania na ulicy Mieszka I w Sulechowie, zmiana ta  

 

207 

00:16:42.400 --> 00:16:46.700 

była zawarta w piśmie radnego Sebastiana Różyckiego, wnioskuję  

 

208 

00:16:46.700 --> 00:16:50.000 

do Burmistrza Sulechowa o zapytaniu mieszkańców oraz zarządców  

 

209 

00:16:50.000 --> 00:16:54.000 
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nieruchomości znajdujących się we wskazanej lokalizacji na  

 

210 

00:16:54.000 --> 00:16:57.600 

temat rozwiązań zawartych we wniosku radnego. Komisja wydała  

 

211 

00:16:57.600 --> 00:17:01.700 

stosowną opinię po zapoznaniu się ze zdaniem mieszkańców. Komisja  

 

212 

00:17:01.700 --> 00:17:04.300 

Przestrzegana Prawa i Ochrony Środowiska rozpatrzyła także  

 

213 

00:17:04.300 --> 00:17:07.100 

wniosek o utworzenie przejść dla pieszych na ulicy Kościuszki,  

 

214 

00:17:07.100 --> 00:17:11.300 

Bankowej, Przemysłowej i Słonecznej zawarty w piśmie radnego  

 

215 

00:17:11.300 --> 00:17:14.500 

Sebastiana Różyckiego. Opiniuje pozytywnie utworzenie przejścia  

 

216 

00:17:14.500 --> 00:17:17.700 

dla pieszych na ulicy Słonecznej i Bankowej.  

 

217 

00:17:17.700 --> 00:17:20.600 

Pozostałe zaproponowane przez radnego lokalizacje przejść  

 

218 

00:17:20.600 --> 00:17:25.400 

dla pieszych komisja opiniuje negatywnie. Komisja Przestrzegania  

 

219 

00:17:25.400 --> 00:17:28.500 

Prawa i Ochrony Środowiska rozpatrując pismo mieszkańców ulicy  

 

220 

00:17:28.500 --> 00:17:31.100 

Morelowej w sprawie pakujących pojazdów przychyla się  

 

221 

00:17:31.100 --> 00:17:35.900 

do argumentacji Burmistrza Sulechowa wyrażonej podczas posiedzenia,  

 

222 

00:17:35.900 --> 00:17:40.100 

iż parkingi zlokalizowane na terenach należących do gminy są ogólnodostępne  

 

223 

00:17:40.100 --> 00:17:43.100 
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i nie można zakazać parkowania na nich pojazdów nie należących  

 

224 

00:17:43.100 --> 00:17:46.600 

do mieszkańców posesji leżących bezpośrednio przy takim  

 

225 

00:17:46.600 --> 00:17:50.100 

parkingu. Dokonano później zamknięcia.  

 

226 

00:17:50.100 --> 00:17:53.900 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Czy pan radny Wojciech Szefner  

 

227 

00:17:53.900 --> 00:18:00.500 

już będzie gotowy? Spróbujemy. Teraz, panie radny, w  

 

228 

00:18:00.500 --> 00:18:09.300 

ogóle pana nie słychać. Panie przewodniczący, ja zaproponowałem panu  

 

229 

00:18:09.300 --> 00:18:11.600 

Wojciechowi, żeby mnie, jako wiceprzewodniczącemu przesłał,  

 

230 

00:18:11.600 --> 00:18:16.200 

jeżeli ma w pliku to odczytam. Dobrze, to międzyczasie jak  

 

231 

00:18:16.200 --> 00:18:19.300 

prześle, to pan zastępca odczyta.  

 

232 

00:18:19.300 --> 00:18:22.500 

A jeszcze mamy przewodniczącego Komisji Zdrowia, Oświaty i  

 

233 

00:18:22.500 --> 00:18:25.400 

Kultury, pana Miłosza Brodzikowskiego. Bardzo proszę pana  

 

234 

00:18:25.400 --> 00:18:29.500 

Miłosza o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Dziękuję  

 

235 

00:18:29.500 --> 00:18:32.200 

bardzo. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado,  

 

236 

00:18:32.200 --> 00:18:35.700 

tak jak pan wspomniał odbyliśmy wspólne posiedzenie w  

 

237 

00:18:35.700 --> 00:18:38.900 
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okresie międzysesyjnym, wspólne posiedzenie komisji razem z Komisją  

 

238 

00:18:38.900 --> 00:18:43.800 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska, której przewodniczył  

 

239 

00:18:43.800 --> 00:18:53.500 

pan Przemysław Pokład. Moja Komisja Zdrowia, Oświaty i  

 

240 

00:18:53.500 --> 00:18:59.400 

kultury zaopiniowała wszystkie punkty, wszystkie przedstawione projekty  

 

241 

00:18:59.400 --> 00:19:04.000 

uchwał na dzisiejszą sesję pozytywnie i jeżeli państwo potrzebujecie,  

 

242 

00:19:04.000 --> 00:19:06.600 

to odczytam wszystkie numery. Chociaż uważam, że nie jest  

 

243 

00:19:06.600 --> 00:19:11.500 

to konieczne, ponieważ od druku 515 do 527, czyli wszystkie  

 

244 

00:19:11.500 --> 00:19:15.700 

zaopiniowaliśmy jednogłośnie. Nie było żadnych sprzeciwów, ani nawet głosów  

 

245 

00:19:15.700 --> 00:19:19.900 

wstrzymujących, tylko jednomyślność panowała między nami.  

 

246 

00:19:19.900 --> 00:19:23.600 

Także z mojej strony to jest tyle. Chyba, że macie państwo  

 

247 

00:19:23.600 --> 00:19:26.800 

jakieś pytania, to bardzo proszę. Dziękuję. Dziękuję.  

 

248 

00:19:26.800 --> 00:19:30.500 

Czy pan radny Wojciech Szefner, czy może zastępca, pan  

 

249 

00:19:30.500 --> 00:19:33.400 

radny Przemysław Mikołajczyk, gotowi? Kto z państwa gotowy?  

 

250 

00:19:33.400 --> 00:19:36.500 

Sprawozdanie z prac Komisji Budżetu i Gospodarki. Bardzo  

 

251 

00:19:36.500 --> 00:19:41.000 



Strona 19 z 139 

 
proszę, pan radny Przemysław Mikołajczyk. Szanowni Państwo,  

 

252 

00:19:41.000 --> 00:19:45.300 

posiedzenie odbyło się 8 marca 2022 roku.  

 

253 

00:19:45.300 --> 00:19:49.600 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków obu komisji.  

 

254 

00:19:49.600 --> 00:19:53.500 

Zebrani tutaj są zapisani.  

 

255 

00:19:53.500 --> 00:19:56.700 

Otwarcie posiedzenia. Przedstawiono porządek obrad.  

 

256 

00:19:56.700 --> 00:20:03.500 

Druk numer 524. Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0,  

 

257 

00:20:03.500 --> 00:20:09.000 

nieobecnych 1 osoba. Rozpatrzono następnie sprawozdania przedłożone  

 

258 

00:20:09.000 --> 00:20:13.700 

pod obrady sesji rady miejskiej. Sprawozdanie z działań podjętych  

 

259 

00:20:13.700 --> 00:20:19.000 

w 2021 roku w oparciu o strategii rozwiązywania problemów społecznych  

 

260 

00:20:19.000 --> 00:20:22.500 

w gminie. Komisje przyjęły sprawozdania przez aklamację.  

 

261 

00:20:22.500 --> 00:20:25.400 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

 

262 

00:20:25.400 --> 00:20:30.000 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w  

 

263 

00:20:30.000 --> 00:20:34.600 

2021 roku. Podobnie komisje przyjęły sprawozdanie przez  

 

264 

00:20:34.600 --> 00:20:40.400 

aklamację. Następnie druk 515 w sprawie Programu Wspierania Rodziny w gminie  

 

265 

00:20:40.400 --> 00:20:43.800 
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Sulechów na lata 2022-2024.  

 

266 

00:20:43.800 --> 00:20:48.000 

Za 9, przeciw 0, wstrzymało się 0, nieobecnych 1 osoba.  

 

267 

00:20:48.000 --> 00:20:51.500 

Druk 516 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi zielonogórskiemu.  

 

268 

00:20:51.500 --> 00:20:55.800 

Za 9, przeciw 0, wstrzymujących się 0, nieobecni 1.  

 

269 

00:20:55.800 --> 00:20:59.700 

Druk numer 517 o zmianie uchwały budżetowej gminy Sulechów  

 

270 

00:20:59.700 --> 00:21:06.200 

na rok 2022. I podobnie, za 9, nikt przeciw, nikt wstrzymujący,  

 

271 

00:21:06.200 --> 00:21:11.200 

nieobecna 1 osoba. Druk numer 518 o zmianie uchwały w  

 

272 

00:21:11.200 --> 00:21:13.900 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy  

 

273 

00:21:13.900 --> 00:21:20.100 

Sulechów na lata 2022-2032. Za 9, nieobecna 1 osoba.  

 

274 

00:21:20.100 --> 00:21:23.500 

Druk numer 519 w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od  

 

275 

00:21:23.500 --> 00:21:26.100 

opłaty rocznej z tytułu oddania nieruchomości w trwały zarząd.  

 

276 

00:21:26.100 --> 00:21:31.000 

Podobnie za 9, nikt nie wstrzymywał się, nikt nie był  

 

277 

00:21:31.000 --> 00:21:34.400 

przeciw, nieobecna 1 osoba. Druk numer 520.  

 

278 

00:21:34.400 --> 00:21:37.000 

Projekt apelu o podjęcie skutecznych działań w celu zabezpieczenia  

 

279 

00:21:37.000 --> 00:21:40.800 
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stanu technicznego nieruchomości. I identyczne wyniki.  

 

280 

00:21:40.800 --> 00:21:45.900 

Za 9, 1 osoba nieobecna. Druk numer 521 o zmianie uchwały  

 

281 

00:21:45.900 --> 00:21:48.900 

w sprawie wysokości i zasad poboru opłaty targowej na  

 

282 

00:21:48.900 --> 00:21:52.400 

terenie gminy Sulechów. Komisje nie opiniowały projektu uchwały z uwagi  

 

283 

00:21:52.400 --> 00:21:55.800 

na wniosek radnego Sebastiana Różyckiego o opracowanie jednolitego  

 

284 

00:21:55.800 --> 00:22:01.100 

regulaminu uwzględniającego wprowadzenie zasady oraz kwestię  

 

285 

00:22:01.100 --> 00:22:06.100 

handlu przez rolników i ich domowników. Druk numer 522  

 

286 

00:22:06.100 --> 00:22:08.800 

o zmianie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej  

 

287 

00:22:08.800 --> 00:22:11.400 

na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków  

 

288 

00:22:11.400 --> 00:22:16.400 

na terenie gminy Sulechów. Za 9, nikt nie wstrzymywał się, nikt nie  

 

289 

00:22:16.400 --> 00:22:20.200 

był przeciw, nieobecna 1 osoba. Druk numer 523 w sprawie programu  

 

290 

00:22:20.200 --> 00:22:22.800 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  

 

291 

00:22:22.800 --> 00:22:27.200 

zwierząt na terenie gminy Sulechów na 2022 rok.  

 

292 

00:22:27.200 --> 00:22:31.500 

I podobnie, za 9, 1 osoba nieobecna. Druk numer 525 w  

 

293 

00:22:31.500 --> 00:22:34.400 
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sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

 

294 

00:22:34.400 --> 00:22:40.500 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 2022 rok.  

 

295 

00:22:40.500 --> 00:22:45.000 

Za 9, nikt się nie wstrzymywał, nikt nie był przeciw, 1  

 

296 

00:22:45.000 --> 00:22:48.800 

osoba nieobecna. Druk numer 526 o zmianie uchwały w  

 

297 

00:22:48.800 --> 00:22:52.300 

sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, ustalenia składu  

 

298 

00:22:52.300 --> 00:22:56.400 

osobowego oraz przedmiotu działania komisji. Za 9 osób,  

 

299 

00:22:56.400 --> 00:23:00.700 

nikt przeciw, 1 osoby nie było. Druk numer 527 o zmianie Statutu  

 

300 

00:23:00.700 --> 00:23:04.100 

Gminy Sulechów. Za 9, nikt przeciw, nikt nie wstrzymywał się, 1  

 

301 

00:23:04.100 --> 00:23:07.600 

osoba nieobecna. Druk numer 528 w sprawie powołania doraźnej  

 

302 

00:23:07.600 --> 00:23:10.300 

Komisji Heraldycznej Rady Miejskiej w Sulechowie, ustalenia  

 

303 

00:23:10.300 --> 00:23:13.800 

jej składu osobowego oraz przedmiotu działania komisji. Komisjy  

 

304 

00:23:13.800 --> 00:23:16.700 

nie opiniowały projektu z uwagi na brak kandydatów na  

 

305 

00:23:16.700 --> 00:23:20.600 

członków. Sprawy różne. Radna Izabela Wojewoda poprosiła o informacje  

 

306 

00:23:20.600 --> 00:23:23.400 

na temat możliwości pomocy załatwiania spraw urzędowych, miejsc  

 

307 

00:23:23.400 --> 00:23:26.200 
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w szkołach i przedszkolach dla osób, które z uwagi na  

 

308 

00:23:26.200 --> 00:23:30.800 

działanie wojenne opuściły Ukrainę. Zamknięcie posiedzenia.  

 

309 

00:23:30.800 --> 00:23:35.600 

Dziękuję uprzejmie. Dziękuję.  

 

310 

00:23:35.600 --> 00:23:39.900 

Wśród komisji doraźnych chęć zabrania głosu zgłosił mi  

 

311 

00:23:39.900 --> 00:23:42.300 

pan radny Piotr Miszkiewicz, przewodniczący Komisji do  

 

312 

00:23:42.300 --> 00:23:48.000 

spraw Gospodarki Odpadami. Bardzo proszę, panie radny. Panie  

 

313 

00:23:48.000 --> 00:23:53.000 

Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Goście,  

 

314 

00:23:53.000 --> 00:23:56.600 

Komisja do spraw Gospodarki Odpadami i Utrzymania Czystości  

 

315 

00:23:56.600 --> 00:24:00.500 

na terenie gminy Sulechów miała swoje potwierdzenie 10  

 

316 

00:24:00.500 --> 00:24:05.400 

marca. Przedmiotem komisji był złożony wniosek przez firmę  

 

317 

00:24:05.400 --> 00:24:10.100 

B+C na wykup części działki położonej na terenie Nowy Świat.  

 

318 

00:24:10.100 --> 00:24:16.700 

Komisja zaopiniowała przytoczony wniosek głosami 3 za, 1 przeciw, 1 wstrzymał,  

 

319 

00:24:16.700 --> 00:24:22.500 

pozytywnie. Komisja uważa, że taki wniosek powinien być  

 

320 

00:24:22.500 --> 00:24:26.400 

potraktowany jak każdy inny wniosek wszystkich przedsiębiorców na  

 

321 

00:24:26.400 --> 00:24:30.700 



Strona 24 z 139 

 
terenie gminy Sulechów niezależnie od tego czym zajmuje się  

 

322 

00:24:30.700 --> 00:24:35.800 

dana działalność, jaki jest przedmiot danej działalności gospodarczej.  

 

323 

00:24:35.800 --> 00:24:40.300 

A w tym wypadku jest to bardzo istotna rzecz, ponieważ we  

 

324 

00:24:40.300 --> 00:24:44.600 

wniosku była uwzględniona możliwość usprawnienia PSZOK-u dla  

 

325 

00:24:44.600 --> 00:24:48.900 

mieszkańców gminy Sulechów, stąd opinia jest pozytywna.  

 

326 

00:24:48.900 --> 00:24:54.400 

Dla Wysokiej Rady chciałem zakomunikować, już w końcowej fazie  

 

327 

00:24:54.400 --> 00:24:59.700 

jest opracowywanie już mobilnej aplikacji dla mieszkańców gminy  

 

328 

00:24:59.700 --> 00:25:04.900 

Sulechów, która ma usprawnić i jednocześnie edukować mieszkańców  

 

329 

00:25:04.900 --> 00:25:09.000 

gminy Sulechów, szczególnie biorąc pod uwagę kiedy jest  

 

330 

00:25:09.000 --> 00:25:14.800 

przed nami przetarg, który wyłoni kolejnego, albo tego  

 

331 

00:25:14.800 --> 00:25:19.800 

samego wykonawcę na odbiór odpadów. Zatem wniosek złożony  

 

332 

00:25:19.800 --> 00:25:24.000 

w zeszłym roku jest w fazie tak myślę już końcowej. W  

 

333 

00:25:24.000 --> 00:25:31.400 

sprawach różnych sprawach na komisji pojawił się pomysł zaakceptowany  

 

334 

00:25:31.400 --> 00:25:36.300 

przez komisję dotyczący edukacji. Edukacji, ale tylko mieszkańców  

 

335 

00:25:36.300 --> 00:25:41.000 
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gminy Sulechów, ale uwzględniając obecną sytuację fali  

 

336 

00:25:41.000 --> 00:25:45.400 

uchodźców, obywateli Ukrainy, którzy niewątpliwie w  

 

337 

00:25:45.400 --> 00:25:49.200 

najbliższym czasie zaczną korzystać z naszych dóbr publicznych  

 

338 

00:25:49.200 --> 00:25:52.700 

komisja uważa, że to jest właściwy moment. Bowiem nie  

 

339 

00:25:52.700 --> 00:25:56.000 

wiemy jak dużo ich będzie na naszym terenie. A na pewno  

 

340 

00:25:56.000 --> 00:26:02.700 

w pewnym sensie przyczynią się do większego tonażu, który może  

 

341 

00:26:02.700 --> 00:26:05.300 

wystąpić na terenie gminy. Zatem komisja uważa. Że to  

 

342 

00:26:05.300 --> 00:26:12.000 

już dziś należy porozmawiać o tym jak można by spróbować rozpocząć edukację  

 

343 

00:26:12.000 --> 00:26:18.400 

obywateli Ukrainy. Pomysł padł taki, aby w miejscach użyteczności  

 

344 

00:26:18.400 --> 00:26:23.400 

publicznej, takich jak parki, skwery, place zabaw być  

 

345 

00:26:23.400 --> 00:26:27.800 

może postawić niedużym kosztem tablice informacyjne obrazujące  

 

346 

00:26:27.800 --> 00:26:32.900 

segregację na terenie naszej gminy, jak to wygląda u  

 

347 

00:26:32.900 --> 00:26:38.900 

nas i jak ci mieszkańcy mogliby nabyć wiedzę taką prostą.  

 

348 

00:26:38.900 --> 00:26:42.000 

Być może ulotki również w języku ukraińskim.  

 

349 

00:26:42.000 --> 00:26:44.800 
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Nie wiem, jest to temat do dalszych dyskusji, ale komisja  

 

350 

00:26:44.800 --> 00:26:47.800 

chciałaby zakomunikować Wysokiej Radzie, że jest to temat  

 

351 

00:26:47.800 --> 00:26:52.700 

bardzo ważny już dzisiaj. Należy podejść do dyskusji.  

 

352 

00:26:52.700 --> 00:26:57.500 

W sprawach trudnych jeszcze 2 rzeczy.  

 

353 

00:26:57.500 --> 00:27:03.500 

Prośba moja do wszystkich radnych, jeśli ktoś czuje się  

 

354 

00:27:03.500 --> 00:27:09.100 

na siłach i ma chęć, zapraszam do pracowania, do pracy w  

 

355 

00:27:09.100 --> 00:27:12.200 

tej komisji, bowiem pojawił się zarzut na komisji, że  

 

356 

00:27:12.200 --> 00:27:15.700 

być może jest taki skład, a nie inny osobowy. Ja zapraszam wszystkich  

 

357 

00:27:15.700 --> 00:27:19.900 

21 radnych, aby mogli uczestniczyć i chcieli uczestniczyć w tych  

 

358 

00:27:19.900 --> 00:27:25.000 

pracach. Ponieważ jest nad czym pracować. Uwaga do pana  

 

359 

00:27:25.000 --> 00:27:28.600 

burmistrza. Panie burmistrzu, po raz kolejny ja wiem, że  

 

360 

00:27:28.600 --> 00:27:32.500 

pan Marcin Górzny był u nas, ale był 20 minut.  

 

361 

00:27:32.500 --> 00:27:37.000 

Także nie wszystko mogliśmy wydyskutować, nie o wszystko mogliśmy  

 

362 

00:27:37.000 --> 00:27:42.600 

zapytać. A pojawił się pewien aspekt, który dzisiaj no  

 

363 

00:27:42.600 --> 00:27:45.500 
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może nie wypada mi teraz mówić głośno, aczkolwiek bardzo  

 

364 

00:27:45.500 --> 00:27:51.000 

ważny, był pewien pomysł szeroko rozumianej edukacji przy  

 

365 

00:27:51.000 --> 00:27:55.200 

udziale Lubuskiego Trójmiasta. No ale niestety nie miałem  

 

366 

00:27:55.200 --> 00:27:58.400 

komu takie pytanie zadać i niestety muszę z przykrością stwierdzić,  

 

367 

00:27:58.400 --> 00:28:01.400 

że bardzo wybiórczo nasza komisja jest traktowana przez urząd.  

 

368 

00:28:01.400 --> 00:28:06.200 

To znaczy, że nie na każdym posiedzeniu zarówno czy urzędnicy  

 

369 

00:28:06.200 --> 00:28:10.300 

stosownego wydziału, czy pan burmistrz mają czas dla nas.  

 

370 

00:28:10.300 --> 00:28:13.800 

Jest to przykre i smutne. To jest moja prośba o aktywność.  

 

371 

00:28:13.800 --> 00:28:19.000 

Dziękuję. dziękuję.  

 

372 

00:28:19.000 --> 00:28:23.000 

Ja tylko dodam od siebie, że nie wiem czy państwo wiecie,  

 

373 

00:28:23.000 --> 00:28:27.500 

ale w niektórych gminach podjęto uchwały zwalniające uchodźców  

 

374 

00:28:27.500 --> 00:28:31.600 

na jakiś krótki okres z opłaty śmieciowej. Myślę, że warto rozważyć  

 

375 

00:28:31.600 --> 00:28:35.900 

taką drogę, bo przez 2-3 miesiące, 4 ci uchodźcy jeszcze nie  

 

376 

00:28:35.900 --> 00:28:38.600 

pracują. Nie mogą tutaj funkcjonować, żeby wszystko było  

 

377 

00:28:38.600 --> 00:28:43.400 
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zgodnie z prawem no to myślę, że nie powinniśmy od nich  

 

378 

00:28:43.400 --> 00:28:46.200 

tych opłat śmieciowych przynajmniej przez krótki okres jakiś  

 

379 

00:28:46.200 --> 00:28:48.900 

czasu, zanim się zaaklimatyzują tutaj, żądać. Ale to  

 

380 

00:28:48.900 --> 00:28:52.200 

myślę, że na tej komisji będzie można rozważyć. Dziękuję.  

 

381 

00:28:52.200 --> 00:28:55.200 

Widzę, że są głosy. Bardzo proszę, ad vocem pan burmistrz Marcin  

 

382 

00:28:55.200 --> 00:28:58.300 

Górzny i potem pan radny Sebastian Różycki. Bardzo proszę,  

 

383 

00:28:58.300 --> 00:29:04.200 

panie burmistrzu. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałbym  

 

384 

00:29:04.200 --> 00:29:07.500 

się tylko krótko odnieść i poprosić o jedną rzecz w  

 

385 

00:29:07.500 --> 00:29:11.000 

związku z wystąpieniem pana radnego Miszkiewicza.  

 

386 

00:29:11.000 --> 00:29:16.000 

Po raz kolejny pan radny mija się z prawdą.  

 

387 

00:29:16.000 --> 00:29:19.400 

Natomiast zastanawiam się czy ten punkt sesji to jest dobre  

 

388 

00:29:19.400 --> 00:29:24.100 

miejsce na taką dyskusję. Zostawmy to, panie radny Piotrze,  

 

389 

00:29:24.100 --> 00:29:30.400 

na wolne wnioski. Bo myślę, że nie każdy z osób zainteresowanych początkiem  

 

390 

00:29:30.400 --> 00:29:36.800 

sesji będzie chciał słuchać tego, co pan przed chwilą mówił.  

 

391 

00:29:36.800 --> 00:29:40.800 
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Więc wyjaśnimy sobie te kwestie na koniec sesji. Bardzo dziękuję.  

 

392 

00:29:40.800 --> 00:29:46.300 

Dziękuję. Bardzo proszę, pan radny Sebastian Różycki.  

 

393 

00:29:46.300 --> 00:29:52.600 

Szanowni Państwo, ja tak naprawdę mam pytanie do Komisji Przestrzegania  

 

394 

00:29:52.600 --> 00:29:56.200 

Prawa, chodzi o odpowiedź na moją interpelację.  

 

395 

00:29:56.200 --> 00:30:00.400 

Dziękuję bardzo, że państwo zaopiniowaliście 2 przejścia na  

 

396 

00:30:00.400 --> 00:30:04.400 

ulicy Słonecznej i na ulicy Bankowej. Niestety nadal problem  

 

397 

00:30:04.400 --> 00:30:07.700 

nie jest do końca rozwiązany. Chodzi mi o przejście na  

 

398 

00:30:07.700 --> 00:30:11.200 

ulicy Przemysłowej i na ulicy Kościuszki. Wiem, że to  

 

399 

00:30:11.200 --> 00:30:16.600 

jest szeroki pas jezdni niebędący w jurysdykcji gminy, tylko  

 

400 

00:30:16.600 --> 00:30:23.200 

innych operatorów. Dlatego uznaję państwa odpowiedź połowiczną  

 

401 

00:30:23.200 --> 00:30:26.400 

jako sukces mieszkańców. Nie mój, mieszkańców. Bo to  

 

402 

00:30:26.400 --> 00:30:29.400 

wniosek jest mieszkańców. I prosiłbym w takim razie o  

 

403 

00:30:29.400 --> 00:30:33.300 

to, aby państwo znaleźli inne rozwiązanie takie, aby w  

 

404 

00:30:33.300 --> 00:30:36.800 

tym miejscu kiedy ludzie przechodzą z parku Kościuszki idąc  

 

405 

00:30:36.800 --> 00:30:41.400 
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w kierunku cmentarza i wracając, mogli przejść na ulicy  

 

406 

00:30:41.400 --> 00:30:45.200 

Kościuszki i Przemysłowej w sposób bezpieczny. Proszę zauważyć,  

 

407 

00:30:45.200 --> 00:30:48.700 

że wyznaczone przejście dla pieszych znajduje się przy  

 

408 

00:30:48.700 --> 00:30:52.300 

starym tartaku. Na całym odcinku ulicy Przemysłowej później  

 

409 

00:30:52.300 --> 00:30:56.700 

w kierunku Kościuszki takiego przejścia nie ma wyznaczonego.  

 

410 

00:30:56.700 --> 00:31:00.900 

Podobnie rzecz ma się z ulicą Kościuszki. Przejście jest  

 

411 

00:31:00.900 --> 00:31:05.700 

na wysokości tylko przedszkola. Nie ma bliżej jeśli ludzie  

 

412 

00:31:05.700 --> 00:31:09.300 

podążają w kierunku cmentarza i w drugą stronę. Dlatego prosiłbym  

 

413 

00:31:09.300 --> 00:31:12.500 

państwa, aby jeszcze raz się państwo zastanowili na tą  

 

414 

00:31:12.500 --> 00:31:15.600 

interpelacją i znaleźli inne stosowne rozwiązanie, które  

 

415 

00:31:15.600 --> 00:31:19.300 

pomogłoby mieszkańcom bezpiecznie przejść przez te pasy  

 

416 

00:31:19.300 --> 00:31:22.300 

drogi. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Ad vocem zgłosił się  

 

417 

00:31:22.300 --> 00:31:24.800 

radny, pan Wiesław Kołakowski. Bardzo proszę, panie radny.  

 

418 

00:31:24.800 --> 00:31:30.400 

Witam wszystkich. Chciałbym 2 słowa do pana radnego Sebastiana  

 

419 

00:31:30.400 --> 00:31:34.000 
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Różyckiego, bo złożył wniosek do Komisji Przestrzegania Prawa,  

 

420 

00:31:34.000 --> 00:31:39.700 

a sprawę porusza na posiedzeniu sesji. Ja bym tak proponował,  

 

421 

00:31:39.700 --> 00:31:43.000 

żeby pan uczestniczył w takiej komisji, do której pan  

 

422 

00:31:43.000 --> 00:31:47.400 

składał wniosek. Wówczas były sprawy przedyskutowane.  

 

423 

00:31:47.400 --> 00:31:52.000 

Były argumenty za i przeciw. I było również dlaczego taka  

 

424 

00:31:52.000 --> 00:31:56.500 

jest, a nie inna opinia komisji. Myślę, że sesja nie jest  

 

425 

00:31:56.500 --> 00:32:00.900 

do tego, żeby tutaj o tym dyskutować. Dziękuję. Dziękuję.  

 

426 

00:32:00.900 --> 00:32:03.700 

A może tylko dopowiem. Nie wiem czy pan radny do komisji złożył  

 

427 

00:32:03.700 --> 00:32:06.400 

wniosek, czy to był wniosek ogólnie do burmistrza. Ja go na  

 

428 

00:32:06.400 --> 00:32:10.000 

pewno przekazałem do komisji, bo uznałem, że zasadne jest  

 

429 

00:32:10.000 --> 00:32:13.200 

miejsce właśnie tej komisji, żeby go zaopiniować. Tak  

 

430 

00:32:13.200 --> 00:32:18.400 

tylko może dopowiem. Pan radny Sebastian Różycki ad vocem.  

 

431 

00:32:18.400 --> 00:32:22.400 

Bardzo proszę. Panie przewodniczący, wyjął mi pan to  

 

432 

00:32:22.400 --> 00:32:26.700 

z ust. Interpelację składałem do pana, na pana ręce.  

 

433 

00:32:26.700 --> 00:32:30.800 
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Pan przekierował do komisji. Dziękuję za zajęcie stanowiska. Niestety,  

 

434 

00:32:30.800 --> 00:32:34.400 

panie Wiesławie Kołakowski, nie dostałem zaproszenia na  

 

435 

00:32:34.400 --> 00:32:37.100 

posiedzenie Komisji Przestrzegania, nie wiedziałam, że  

 

436 

00:32:37.100 --> 00:32:40.600 

ten temat będzie w ogóle omawiany. Więc nie będąc członkiem  

 

437 

00:32:40.600 --> 00:32:43.200 

Komisji Przestrzegania Prawa nie wiedziałem, że ten temat  

 

438 

00:32:43.200 --> 00:32:49.300 

będzie omawiany. Zaakceptowałem państwa stanowisko i oczekuję,  

 

439 

00:32:49.300 --> 00:32:53.100 

żebyście państwo też wyszli z inną propozycją. Nie neguję  

 

440 

00:32:53.100 --> 00:32:56.400 

tego stanowiska. Dziękuję bardzo. Dziękuję, panie radny.  

 

441 

00:32:56.400 --> 00:32:59.700 

Jeszcze pan burmistrz pewnie odpowie na tą interpelację.  

 

442 

00:32:59.700 --> 00:33:03.400 

Także będą 2 stanowiska i później może jeszcze raz komisja  

 

443 

00:33:03.400 --> 00:33:07.400 

się zastanowi nad kolejnymi krokami.  

 

444 

00:33:07.400 --> 00:33:11.100 

Bardzo proszę, pan radny Przemysław Pokład ad vocem. Witam  

 

445 

00:33:11.100 --> 00:33:15.300 

jeszcze raz. Tak, zgadza się. To pismo było skierowane do  

 

446 

00:33:15.300 --> 00:33:18.900 

pana burmistrza. Bo pan burmistrz skierował do pana przewodniczącego.  

 

447 

00:33:18.900 --> 00:33:23.100 



Strona 33 z 139 

 
To wpłynęło do nas, ale też tutaj popieram głos pana Wiesława,  

 

448 

00:33:23.100 --> 00:33:26.100 

żeby teraz nie dyskutować. Panie Sebastianie, zajmiemy się  

 

449 

00:33:26.100 --> 00:33:31.000 

tą sprawą. Bo to teraz nie będziemy dyskutować o tym.  

 

450 

00:33:31.000 --> 00:33:35.000 

Ale faktycznie tam jest może przesunąć to przejście troszeczkę  

 

451 

00:33:35.000 --> 00:33:38.600 

w kierunku przedszkola, tylko żeby mieszkańcy z niego korzystali,  

 

452 

00:33:38.600 --> 00:33:42.600 

to byłoby fajne. Także zajmiemy się tą sprawą.  

 

453 

00:33:42.600 --> 00:33:46.600 

Kwiecień, maj będziemy mieli znowu tak zwaną objazdową po  

 

454 

00:33:46.600 --> 00:33:51.200 

mieście komisję. Także obiecuję, że tą sprawą się zajmiemy.  

 

455 

00:33:51.200 --> 00:33:54.300 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji.  

 

456 

00:33:54.300 --> 00:33:56.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 5. Sprawozdanie z  

 

457 

00:33:56.800 --> 00:34:00.000 

działalności Burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Bardzo  

 

458 

00:34:00.000 --> 00:34:06.100 

proszę, panie burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo,  

 

459 

00:34:06.100 --> 00:34:08.300 

myślę, że zostaliście w formie elektronicznej ode mnie  

 

460 

00:34:08.300 --> 00:34:12.700 

informacje, w związku z tym jej jakby nie będę będę powielał.  

 

461 

00:34:12.700 --> 00:34:16.000 
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Chciałbym zwrócić na takie powiedzmy najważniejsze w  

 

462 

00:34:16.000 --> 00:34:24.100 

mojej ocenie istotne rzeczy to to, że otrzymaliśmy, we właściwie powiedziałbym  

 

463 

00:34:24.100 --> 00:34:27.100 

w niespotykanej dotychczas wysokości dofinansowanie do  

 

464 

00:34:27.100 --> 00:34:30.200 

zakupu komputerów w ramach PPRG, to jest ponad milion zł.  

 

465 

00:34:30.200 --> 00:34:35.000 

Już niedługo tak naprawdę będziemy mogli rozpocząć procedurę,  

 

466 

00:34:35.000 --> 00:34:39.000 

aby te komputery zakupić i przekazać mieszkańcom.  

 

467 

00:34:39.000 --> 00:34:43.600 

To jest taka pierwsza rzecz. Druga rzecz, na którą chciałem państwu  

 

468 

00:34:43.600 --> 00:34:47.300 

zwrócić uwagę, to dostaliśmy pozytywną odpowiedź ze strony,  

 

469 

00:34:47.300 --> 00:34:53.500 

powiem tak, dawnego naszego partnera z Wielkiej Brytanii.  

 

470 

00:34:53.500 --> 00:34:57.700 

Ta współpraca przez wiele lat nie funkcjonowała.  

 

471 

00:34:57.700 --> 00:35:01.500 

Po kilku zabiegach, kilku kontaktach z naszej strony [?]  

 

472 

00:35:01.500 --> 00:35:06.100 

ponownie się odezwało i jest zainteresowane, aby tą współpracę  

 

473 

00:35:06.100 --> 00:35:10.900 

jeszcze z nami kontynuować. I chciałbym tu państwa zwrócić  

 

474 

00:35:10.900 --> 00:35:18.100 

uwagę na to, że w dniu 25 lutego firma Industrial Park  

 

475 

00:35:18.100 --> 00:35:23.800 
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Development podpisała umowy, akt notarialny na strefę w  

 

476 

00:35:23.800 --> 00:35:26.600 

Brzeźniu, na obszar pierwszy, czyli od starej 3 do tak  

 

477 

00:35:26.600 --> 00:35:33.800 

zwanych stawów i właściwie w tej chwili już dysponuje tym  

 

478 

00:35:33.800 --> 00:35:38.500 

tym terenem. Jest to kolejny bardzo ważny element tego,  

 

479 

00:35:38.500 --> 00:35:41.600 

aby inwestycja mogła się po prostu rozpocząć.  

 

480 

00:35:41.600 --> 00:35:45.500 

Oficjalna nazwa to państwo pewnie pamiętacie, 7R Park Sulechów,  

 

481 

00:35:45.500 --> 00:35:50.000 

to jest jak gdyby inny podmiot, który [?] daje w tym celu.  

 

482 

00:35:50.000 --> 00:35:55.400 

Natomiast mam taką deklarację ze strony inwestora, że  

 

483 

00:35:55.400 --> 00:35:58.700 

być może w kolejnym miesiącu, czyli miesiącu kwietniu będzie  

 

484 

00:35:58.700 --> 00:36:01.800 

mógł się jak gdyby z nami połączyć i być może wtedy kilka  

 

485 

00:36:01.800 --> 00:36:06.400 

rzeczy by państwu też opowiedział na temat planowanej inwestycji  

 

486 

00:36:06.400 --> 00:36:10.100 

i tego na jakim etapie dzisiaj są prace w tym zakresie.  

 

487 

00:36:10.100 --> 00:36:14.700 

Już zupełnie na koniec, Szanowni Państwo, tak jak wcześniej  

 

488 

00:36:14.700 --> 00:36:18.000 

sygnalizowałem, chciałbym państwu w miarę na bieżąco przekazywać  

 

489 

00:36:18.000 --> 00:36:22.600 
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informacje na temat uchodźców na terenie gminy Sulechów. Według  

 

490 

00:36:22.600 --> 00:36:29.200 

stanu na dzisiaj rano w 46 lokalizacjach mamy 278 osób  

 

491 

00:36:29.200 --> 00:36:33.500 

i co są jak gdyby takie rzeczy najważniejsze. Dodatkowa taka  

 

492 

00:36:33.500 --> 00:36:40.700 

istotna informacja to to, że został wyznaczony punkt taki  

 

493 

00:36:40.700 --> 00:36:46.300 

relokacyjny dla uchodźców zbiorowy w sali Sulechowskiego Liceum  

 

494 

00:36:46.300 --> 00:36:51.400 

Ogólnokształcącego i ten punkt może być na decyzję pana  

 

495 

00:36:51.400 --> 00:36:55.100 

wojewody uruchomiony być może w najbliższych dniach. Oczywiście  

 

496 

00:36:55.100 --> 00:36:58.600 

wszystko będzie zależało od tego jakie będzie rzeczywiście zapotrzebowanie.  

 

497 

00:36:58.600 --> 00:37:02.600 

Po stronie gminy będzie tutaj zapewnienie obsługi tego  

 

498 

00:37:02.600 --> 00:37:07.400 

punktu i tego miejsca. Także zapewne w ramach naszych środków  

 

499 

00:37:07.400 --> 00:37:12.200 

z zarządzania kryzysowego będziemy w najbliższym czasie musieli  

 

500 

00:37:12.200 --> 00:37:15.500 

te środki uruchomić.  

 

501 

00:37:15.500 --> 00:37:19.700 

My będziemy tak naprawdę umieszczać tam osoby.  

 

502 

00:37:19.700 --> 00:37:23.600 

Założenie jest takie,, że to będzie pobyt krótki, powiedzmy  

 

503 

00:37:23.600 --> 00:37:27.100 
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dwudniowy, może trzydniowy. Natomiast chyba musimy też  

 

504 

00:37:27.100 --> 00:37:31.400 

zakładać, że w niektórych przypadkach może być to dużo  

 

505 

00:37:31.400 --> 00:37:36.500 

dłużej. Bo też chyba coraz trudniej jest znaleźć, przynajmniej  

 

506 

00:37:36.500 --> 00:37:39.400 

na terenie gminy Sulechów coraz trudniej jest znaleźć jakąkolwiek lokalizację  

 

507 

00:37:39.400 --> 00:37:43.600 

inną niż wokalizacja zbiorowa.  

 

508 

00:37:43.600 --> 00:37:46.700 

To ja tyle. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

509 

00:37:46.700 --> 00:37:49.600 

Czy ktoś z państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

510 

00:37:49.600 --> 00:37:55.200 

Bardzo proszę, pan radny Roman Rakowski. Dziękuję bardzo  

 

511 

00:37:55.200 --> 00:38:01.400 

panu przewodniczącemu. Panie burmistrzu, mamy bardzo dużo  

 

512 

00:38:01.400 --> 00:38:04.900 

uchodźców. Coraz więcej do nas przybywa. Wśród tych uchodźców  

 

513 

00:38:04.900 --> 00:38:08.000 

są przede wszystkim dzieci. Te dzieci idą do szkół.  

 

514 

00:38:08.000 --> 00:38:12.800 

W związku z tym, że zmieniły się przepisy, które pozwalają teraz  

 

515 

00:38:12.800 --> 00:38:17.200 

na przyjęcie tych dzieci, zwiększenie ilościowe uczniów w  

 

516 

00:38:17.200 --> 00:38:21.400 

klasach mam wniosek do pana burmistrza i prośbę ze względu  

 

517 

00:38:21.400 --> 00:38:25.600 
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na to, że wśród tych uchodźców są również nauczyciele.  

 

518 

00:38:25.600 --> 00:38:29.800 

Przynajmniej ja znam taki jeden przypadek.  

 

519 

00:38:29.800 --> 00:38:35.200 

Może by zastanowić się nad możliwością przyjęcia do pracy  

 

520 

00:38:35.200 --> 00:38:38.000 

tych nauczycieli jako nauczycielu wspomagających w tych  

 

521 

00:38:38.000 --> 00:38:43.900 

klasach? Bo będzie problem. Te dzieci mówią w języku ukraińskim.  

 

522 

00:38:43.900 --> 00:38:48.300 

Myślę, że w drugim języku sąsiednim nie chcieliby rozmawiać.  

 

523 

00:38:48.300 --> 00:38:52.900 

Chyba, że w polskim. Dlatego dobrze rozważyć możliwość.  

 

524 

00:38:52.900 --> 00:38:57.100 

Może pan burmistrz już to zrobił. Nie wiem. Ale może by  

 

525 

00:38:57.100 --> 00:39:03.000 

rozejrzeć się i zaproponować właśnie tym paniom zatrudnienie w znaczny  

 

526 

00:39:03.000 --> 00:39:06.100 

sposób to by pomogło i nauczycielom, dyrekcji, a przede wszystkim  

 

527 

00:39:06.100 --> 00:39:10.700 

dzieciom w komunikowaniu się z nauczycielem i z naszymi dziećmi.  

 

528 

00:39:10.700 --> 00:39:13.800 

Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

529 

00:39:13.800 --> 00:39:17.200 

Ja tylko dodam, że ustawodawca też pozwolił mieszane. Właśnie  

 

530 

00:39:17.200 --> 00:39:21.900 

takie łączenie 1-3 na przykład wszyscy razem, czyli nie  

 

531 

00:39:21.900 --> 00:39:27.000 
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trzeba. Nie trzeba ich od razu dawać do polskiej grupy na  

 

532 

00:39:27.000 --> 00:39:30.000 

przykład, nie? Burmistrz ad vocem. Bardzo proszę, panie  

 

533 

00:39:30.000 --> 00:39:33.700 

burmistrzu. To się już w dużej części wydarzyło, panie radny.  

 

534 

00:39:33.700 --> 00:39:37.800 

Takie dwa zostały zebrane. Część tych osób zadeklarowała chęć  

 

535 

00:39:37.800 --> 00:39:41.800 

zatrudnienia. Natomiast to będzie bardzo indywidualne w  

 

536 

00:39:41.800 --> 00:39:44.600 

poszczególnych szkołach. Na dzisiaj są to rzeczywiście uczniowie  

 

537 

00:39:44.600 --> 00:39:47.600 

najczęściej, nie najczęściej, właściwie dopisywani do  

 

538 

00:39:47.600 --> 00:39:51.700 

istniejących oddziałów. Natomiast my wskazujemy, że docelowo  

 

539 

00:39:51.700 --> 00:39:57.000 

należy utworzyć oddziały właśnie grupowane na powiedzmy nauczanie  

 

540 

00:39:57.000 --> 00:40:00.500 

wczesnoszkolne, później 4-6 na przykład i 7-8.  

 

541 

00:40:00.500 --> 00:40:06.000 

Taki jest pomysł na dzisiaj. Dziękuję. Bardzo  

 

542 

00:40:06.000 --> 00:40:11.900 

proszę, pan Jan Rerus. Dziękuję bardzo.  

 

543 

00:40:11.900 --> 00:40:15.000 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni  

 

544 

00:40:15.000 --> 00:40:20.200 

Goście obecni na dzisiejszej sesji, ja mam pytanie właśnie  

 

545 

00:40:20.200 --> 00:40:26.000 
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do uchodźców, to co pan burmistrz w swoim sprawozdaniu mówił.  

 

546 

00:40:26.000 --> 00:40:31.500 

Tom że są uchodźcy to nie jest dobrze, bo jest wojna, z tego  

 

547 

00:40:31.500 --> 00:40:35.600 

tytułu są. Ale że pomagamy no to jest bardzo dobrze. Trzeba  

 

548 

00:40:35.600 --> 00:40:41.500 

tutaj tę empatią się wnieść na szczyt i pomagać ludziom, bo  

 

549 

00:40:41.500 --> 00:40:44.800 

są w wielkiej potrzebie. Natomiast nie ulega wątpliwości, że  

 

550 

00:40:44.800 --> 00:40:48.300 

to też są koszty, o które musimy zadbać.  

 

551 

00:40:48.300 --> 00:40:52.200 

Było powiedziane tutaj no co z tymi śmieciami.  

 

552 

00:40:52.200 --> 00:40:56.400 

Było już to pytanie, czy niektóre rady, panie przewodniczący, bo  

 

553 

00:40:56.400 --> 00:41:00.400 

niektóre rady podejmują decyzję, że oni mają nie płacić.  

 

554 

00:41:00.400 --> 00:41:02.600 

Ale toś musi zapłacić. Ja nie mówię, że to jest zły pomysł.  

 

555 

00:41:02.600 --> 00:41:10.900 

Mam do pana burmistrza pytanie pierwsze, bo nie usłyszałem.  

 

556 

00:41:10.900 --> 00:41:13.900 

Być może pan był już mówił. Ilu na dzień dzisiejszy w  

 

557 

00:41:13.900 --> 00:41:17.000 

gminie Sulechów jest tych zarejestrowanych uchodźców i  

 

558 

00:41:17.000 --> 00:41:23.500 

gmina na dzień dzisiejszy jaki szacuje koszt z tego tytułu?  

 

559 

00:41:23.500 --> 00:41:26.500 
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Ja wiem, że to się zmienia, pan burmistrz mówił, że może  

 

560 

00:41:26.500 --> 00:41:30.900 

będą tam w liceum, czy gdzieś. Ale tak szacowanie jakieś  

 

561 

00:41:30.900 --> 00:41:35.100 

na pewno jest, bo to jest normalna dziedzina zarządzania.  

 

562 

00:41:35.100 --> 00:41:38.800 

Szacuje się, że koszt tego z tytułu dla gminy będzie jakiś  

 

563 

00:41:38.800 --> 00:41:43.400 

tam. Wiemy, że ma być na osobę zwrot tych pieniędzy, chyba  

 

564 

00:41:43.400 --> 00:41:47.500 

około 40 zł za osobę za dobę.  

 

565 

00:41:47.500 --> 00:41:51.100 

Nie wiem czy dla gmin, czy tylko dla osób prywatnych, bo  

 

566 

00:41:51.100 --> 00:41:55.200 

tego nie doczytałem. To jest jedno pytanie. I drugie pytanie  

 

567 

00:41:55.200 --> 00:42:00.100 

do tych śmieci. Ponieważ być może zwolnienie jest potrzebne,  

 

568 

00:42:00.100 --> 00:42:06.900 

ale myślę, że, znaczy nie myślę, wiem, że każdy właściciel nieruchomości  

 

569 

00:42:06.900 --> 00:42:12.600 

odpowiada za ilość osób i ma je wykazać do śmieci niezależnie  

 

570 

00:42:12.600 --> 00:42:17.400 

kto za to zapłaci. Jeżeli nie te osoby, a słusznym jest  

 

571 

00:42:17.400 --> 00:42:20.900 

chyba podejście, że te osoby nie mają pieniędzy trudno je obaczyć.  

 

572 

00:42:20.900 --> 00:42:25.100 

No to musi zapłacić albo sam właściciel, albo gmina jeżeli  

 

573 

00:42:25.100 --> 00:42:28.900 
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tutaj ma. Ale wykazane do systemu te osoby muszą być.  

 

574 

00:42:28.900 --> 00:42:32.600 

Chcę przypomnieć, że jeżeli będzie taka ilość uchodźców powiedzmy  

 

575 

00:42:32.600 --> 00:42:39.300 

100 na dzień 31 marca, to za cały miesiąc kwiecień trzeba za  

 

576 

00:42:39.300 --> 00:42:42.500 

nie zapłacić. Bo tak mówi nasz system, nie? Za cały miesiąc,  

 

577 

00:42:42.500 --> 00:42:46.800 

bo to jest na ten ostatni dzień. I może rzeczywiście coś tu  

 

578 

00:42:46.800 --> 00:42:50.300 

podjąć. Chciałbym wiedzieć jak ta sprawa zostanie rozwiązana  

 

579 

00:42:50.300 --> 00:42:54.500 

w zakresie ilości śmieci. Żeby nie było tak, że nawet jak  

 

580 

00:42:54.500 --> 00:42:59.300 

osoba prywatna co przy ileś osób to sobie pozwoli, żeby  

 

581 

00:42:59.300 --> 00:43:03.500 

nie zgłaszać tych osób do ilości śmieci. Jeszcze raz powtórzę,  

 

582 

00:43:03.500 --> 00:43:06.800 

to nie chodzi, że oni mają płacić. Nie jestem za tym. Ale  

 

583 

00:43:06.800 --> 00:43:10.000 

ktoś musi za to zapłacić. Myślę, że w tym wypadku to  

 

584 

00:43:10.000 --> 00:43:13.900 

chyba gmina powinna zapłacić. Ale nie jest dla mnie dopuszczalne,  

 

585 

00:43:13.900 --> 00:43:17.300 

żeby nie wykazywać ilości osób do śmieci. Bo to nam zakłóci  

 

586 

00:43:17.300 --> 00:43:21.700 

te statystyki, które robimy jeżeli chodzi o w przeliczeniu na  

 

587 

00:43:21.700 --> 00:43:25.500 
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jedną osobę ilości śmieci. To takie mam pytania.  

 

588 

00:43:25.500 --> 00:43:29.900 

Dziękuję. Dziękuję. Pani radna Krystyna, od razu panie burmistrzu ad vocem,  

 

589 

00:43:29.900 --> 00:43:35.600 

tak? Bardzo proszę. Panie radny, ja podałem tą liczbę, 278  

 

590 

00:43:35.600 --> 00:43:39.700 

osób. Jeśli chodzi o zgłaszanie, z tego co wiem to już  

 

591 

00:43:39.700 --> 00:43:43.600 

się dzieje i takie osoby zgłaszane do ilości śmieci.  

 

592 

00:43:43.600 --> 00:43:47.700 

40 zł jest dedykowane do osób fizycznych, czyli jeśli pan  

 

593 

00:43:47.700 --> 00:43:51.200 

przyjął do swojego mieszkania powiedzmy 2 uchodźców to  

 

594 

00:43:51.200 --> 00:43:54.300 

dostanie pan na nich 80 zł dziennie na tych 2 uchodźców.  

 

595 

00:43:54.300 --> 00:43:58.400 

Tak to zasady jest to jest uregulowane.  

 

596 

00:43:58.400 --> 00:44:01.600 

Przez okres 2 miesięcy, tak? Bo to trzeba dodać, nie? Panie  

 

597 

00:44:01.600 --> 00:44:05.300 

burmistrzu. Na dzisiaj mówi się o 2 miesiącach. Natomiast co  

 

598 

00:44:05.300 --> 00:44:08.300 

będzie za 2 miesiące to ja myślę, że będziemy wiedzieli dopiero za  

 

599 

00:44:08.300 --> 00:44:11.700 

2 miesiące. Natomiast co do szacowanych kosztów, my podaliśmy  

 

600 

00:44:11.700 --> 00:44:15.500 

podaliśmy je w kontekście takich rzeczy formalnych, między  

 

601 

00:44:15.500 --> 00:44:22.000 
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innymi okołooświatowych na milion zł. Na milion, tak?  

 

602 

00:44:22.000 --> 00:44:26.900 

Bo nie wiem czy dobrze usłyszałem, na milion, tak?  

 

603 

00:44:26.900 --> 00:44:30.000 

Złotych. Tak, na milion zł. Okej, dziękuję.  

 

604 

00:44:30.000 --> 00:44:33.900 

Dobrze, dziękuję. Pani radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak.  

 

605 

00:44:33.900 --> 00:44:39.800 

Szanowny Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, kochani Radni  

 

606 

00:44:39.800 --> 00:44:46.100 

i Mieszkańcy Sulechowa, powiem krótko, w sprawozdaniu pana  

 

607 

00:44:46.100 --> 00:44:48.800 

burmistrza zabrakło mi bardzo istotnej informacji, która  

 

608 

00:44:48.800 --> 00:44:52.400 

dotyczy mieszkańców Sulechowa i gminy Sulechów i która jest  

 

609 

00:44:52.400 --> 00:44:56.000 

dla nich bardzo nurtująca. W związku z tym pozwolę sobie  

 

610 

00:44:56.000 --> 00:45:01.400 

przedstawić tą sytuację, jaka miała miejsce, a było to 23  

 

611 

00:45:01.400 --> 00:45:07.400 

lutego 2022 roku na stacji na dworcu PKP w Sulechowie.  

 

612 

00:45:07.400 --> 00:45:13.300 

Odbyło się spotkanie dotyczące realizacji inwestycji kolejowych  

 

613 

00:45:13.300 --> 00:45:17.400 

na linii Czerwińsk - Sulechów - Zbąszynek.  

 

614 

00:45:17.400 --> 00:45:21.800 

Na tym spotkaniu byli obecni nie przez te wszystkie ważne  

 

615 

00:45:21.800 --> 00:45:26.100 
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osoby, które tam się spotkały z powodu spowolnienia i  

 

616 

00:45:26.100 --> 00:45:31.100 

opóźnień w realizacji tej inwestycji. I tak, na spotkaniu tym  

 

617 

00:45:31.100 --> 00:45:36.800 

był pan Zbigniew [?] Zastępca dyrektora Centrum Realizacji Inwestycji z  

 

618 

00:45:36.800 --> 00:45:44.100 

Poznania, pan Grzegorz Adamek, dyrektor kontraktu linii  

 

619 

00:45:44.100 --> 00:45:53.500 

358 Czerwińsk - Sulechów - Zbąszynek, pan Piotr Tyliński, zastępca  

 

620 

00:45:53.500 --> 00:45:58.000 

Departamentu Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego, pan  

 

621 

00:45:58.000 --> 00:46:05.700 

Waldemar [?] Inżynier kontraktu PKP TLK, pan Kazimierz Łatwiński,  

 

622 

00:46:05.700 --> 00:46:10.700 

doradca wojewody do spraw infrastruktury drogowo-kolejowej, jednocześnie  

 

623 

00:46:10.700 --> 00:46:16.400 

radny Sejmiku Wojewódzkiego. Zaproszeni zostali na to  

 

624 

00:46:16.400 --> 00:46:21.900 

spotkanie radni powiatu zielonogórskiego, reprezentował pan Ryszard Górnicki,  

 

625 

00:46:21.900 --> 00:46:25.200 

radni Rady Miejskiej w Sulechowie.  

 

626 

00:46:25.200 --> 00:46:30.800 

Był zaproszony również pan Burmistrz Sulechowa Wojciech Sołtys.  

 

627 

00:46:30.800 --> 00:46:36.700 

Panu Sołtysowi towarzyszył pracownik Urzędu Inwestycji i  

 

628 

00:46:36.700 --> 00:46:41.800 

Zarządzania Drogami Gminnymi. Na to spotkanie zostaliśmy zaproszeni  

 

629 

00:46:41.800 --> 00:46:48.500 
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jako włodarze i jako radni, jako mieszkańcy po to, by  

 

630 

00:46:48.500 --> 00:46:54.100 

uzyskać pełną, szczegółową informację na temat przebiegu robót  

 

631 

00:46:54.100 --> 00:46:57.300 

inwestycyjnych na linii kolejowej 358.  

 

632 

00:46:57.300 --> 00:47:03.300 

W wyniku czego miało nastąpić podzielenie się tą wiedzą z mieszkańcami.  

 

633 

00:47:03.300 --> 00:47:08.000 

Tą wiedzą pan burmistrz nie podzielił się z mieszkańcami.  

 

634 

00:47:08.000 --> 00:47:16.800 

Ta wiedza wybrzmiała dopiero w dniu 5 marca na antenie telewizji  

 

635 

00:47:16.800 --> 00:47:21.700 

TVP Regionalna w reportażu, który powstał wskutek interwencji  

 

636 

00:47:21.700 --> 00:47:26.100 

mieszkańca Sulechowa. W związku z powyższym apeluję do  

 

637 

00:47:26.100 --> 00:47:32.000 

pana burmistrza, by ważne sprawy nurtujące mieszkańców były  

 

638 

00:47:32.000 --> 00:47:36.000 

im przekazywane do wiadomości niezależnie od tego, czy  

 

639 

00:47:36.000 --> 00:47:42.400 

są to informacje pozytywne, czy negatywne. Ważne jest, żeby były rzetelne.  

 

640 

00:47:42.400 --> 00:47:46.800 

Takie informacje nie pojawiły się.  

 

641 

00:47:46.800 --> 00:47:52.300 

Stąd powstał ten reportaż. A przecież o wielu takich sprawach  

 

642 

00:47:52.300 --> 00:47:57.400 

jest to nagłaśniane na forach społecznościowych.  

 

643 

00:47:57.400 --> 00:48:01.300 
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Dziękuję.  

 

644 

00:48:01.300 --> 00:48:04.800 

Ja tylko pani Krystyno dodam, że mogę się mylić, ale ja  

 

645 

00:48:04.800 --> 00:48:08.000 

nie kojarzę, żeby radni rady miejskiej na to spotkanie mieli  

 

646 

00:48:08.000 --> 00:48:12.300 

zaproszenie. Mogę się mylić. Mogło mi coś umknąć, ale nie  

 

647 

00:48:12.300 --> 00:48:15.200 

kojarzę, żebyśmy byli tak zaproszeni na to spotkanie. Dlatego  

 

648 

00:48:15.200 --> 00:48:17.600 

może ich radnych nie było na tym spotkaniu. Bardzo proszę,  

 

649 

00:48:17.600 --> 00:48:23.800 

panie burmistrzu ad vocem. Pani Krystyno, jak pani zauważyła, ja  

 

650 

00:48:23.800 --> 00:48:28.500 

podzieliłem się informacją tylko przed kamerami telewizji, bo zostałem  

 

651 

00:48:28.500 --> 00:48:34.300 

tam poproszony. Natomiast ja z premedytacją nie będę mieszkańcom  

 

652 

00:48:34.300 --> 00:48:37.800 

podawał informacji, które nie są absolutnie konkretne. Była pani na  

 

653 

00:48:37.800 --> 00:48:41.600 

tym spotkaniu. Myślę, że pani nie usłyszała tam żadnej konkretnej  

 

654 

00:48:41.600 --> 00:48:46.900 

daty i takie daty, przewidywane daty, ale nie pani, już czterokrotnie  

 

655 

00:48:46.900 --> 00:48:51.000 

przewidywane daty, więc ja też to powiedziałem przed kamerami,  

 

656 

00:48:51.000 --> 00:48:54.500 

że ja nie jestem odpowiedzialny za realizację tego zadania, w związku z czym  

 

657 

00:48:54.500 --> 00:49:00.700 
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nie będę podawał dat, które dla mnie przepraszam, powiem  

 

658 

00:49:00.700 --> 00:49:04.100 

wprost, są absolutnie nie do zweryfikowania. Absolutnie nie  

 

659 

00:49:04.100 --> 00:49:07.600 

jestem w stanie ich potwierdzić i biorąc pod uwagę wcześniej  

 

660 

00:49:07.600 --> 00:49:10.300 

wyznaczane, one się po prostu dotychczas ani razu nie  

 

661 

00:49:10.300 --> 00:49:13.700 

potwierdziły. Więc proszę nie oczekiwać ode mnie, że  

 

662 

00:49:13.700 --> 00:49:18.400 

ja będę mówił, bo tak to zostało wyartykułowane, że w  

 

663 

00:49:18.400 --> 00:49:23.000 

wakacje powinien zostać przywrócony ruch. W wakacje powinien zostać  

 

664 

00:49:23.000 --> 00:49:27.000 

przywrócony ruch. No to powiem tak. Chyba trochę za mało,  

 

665 

00:49:27.000 --> 00:49:33.900 

żeby dzielić się taką wiedzą. A padła tam ze strony dyrektora  

 

666 

00:49:33.900 --> 00:49:38.900 

też informacja, że są w trakcie dzielenia zadań, są w  

 

667 

00:49:38.900 --> 00:49:43.100 

trakcie rozstrzygania jednego. Natomiast no sama pani wie,  

 

668 

00:49:43.100 --> 00:49:46.700 

że unikał udzielenia konkretnej odpowiedzi kiedy dokładnie zostanie  

 

669 

00:49:46.700 --> 00:49:51.400 

podpisana umowa. Nie udzielił na tak zadane pytanie odpowiedzi.  

 

670 

00:49:51.400 --> 00:49:54.800 

Więc też no trudno, żebym powiedział na przykład, że  

 

671 

00:49:54.800 --> 00:49:58.300 
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w ciągu 2 tygodni zostanie zawarta umowa z nowym wykonawcą.  

 

672 

00:49:58.300 --> 00:50:01.700 

no bo niestety sam pan dyrektor nie chciał tego zadeklarować.  

 

673 

00:50:01.700 --> 00:50:04.500 

No więc ja nie chcę przekazywać informacji, które są  

 

674 

00:50:04.500 --> 00:50:07.900 

w mojej ocenie niekonkretne. Bo tak naprawdę to nie ja  

 

675 

00:50:07.900 --> 00:50:11.000 

jestem tutaj stroną i nie ja chcę być twarzą tego remontu.  

 

676 

00:50:11.000 --> 00:50:14.500 

Tak jest najprościej. Myślę, że te osoby, które za to  

 

677 

00:50:14.500 --> 00:50:17.900 

odpowiadają, muszą, jeśli mają taką wiedzę, a wydaje mi  

 

678 

00:50:17.900 --> 00:50:22.100 

się, że na dzisiaj na dzień tamtego spotkania takiej wiedzy jeszcze  

 

679 

00:50:22.100 --> 00:50:25.800 

konkretnej nie miały. Jak będzie podpisana umowa z określonymi  

 

680 

00:50:25.800 --> 00:50:28.900 

datami i z wskazanymi terminami być może ta wiedza zostanie  

 

681 

00:50:28.900 --> 00:50:32.100 

upubliczniona, bo wierzę, że też dostanę wtedy takie informacje.  

 

682 

00:50:32.100 --> 00:50:36.200 

Na dzisiaj ich nie mamy. Pani na pewno coś o tym wie, bo była pani na tym spotkaniu.  

 

683 

00:50:36.200 --> 00:50:39.800 

Dziękuję.  

 

684 

00:50:39.800 --> 00:50:42.300 

Ja tylko od siebie dodam, że zdarzają się czasami trudne  

 

685 

00:50:42.300 --> 00:50:46.100 
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inwestycje. I ja na przykład sobie patrzę na nasz samorząd,  

 

686 

00:50:46.100 --> 00:50:49.000 

czy na powiat na przykład i most też również kilka razy  

 

687 

00:50:49.000 --> 00:50:54.300 

się przekłada, a ja jako odbiorca rzeczywiście jestem serdecznie  

 

688 

00:50:54.300 --> 00:50:58.800 

zainteresowany tym, żeby tak połączenia rzeczywiście kolejowe  

 

689 

00:50:58.800 --> 00:51:03.100 

wróciły. Bo naprawdę straszna droga jest teraz dojazdu do Poznania.  

 

690 

00:51:03.100 --> 00:51:06.400 

Pani Krystyno, jeszcze raz ad vocem. Bardzo proszę.  

 

691 

00:51:06.400 --> 00:51:09.500 

Panie burmistrzu, chyba się nie rozumiemy.  

 

692 

00:51:09.500 --> 00:51:14.400 

Nikt pana nie prosił i nikt od pana nie wymaga, żeby pan podawał  

 

693 

00:51:14.400 --> 00:51:19.500 

konkretnych informacji od siebie jako burmistrz. Było spotkanie?  

 

694 

00:51:19.500 --> 00:51:25.500 

Było. Było powiedziane na jakim etapie są prowadzone, na  

 

695 

00:51:25.500 --> 00:51:28.500 

jakim etapie są remonty. Było powiedziane jakie są problemy,  

 

696 

00:51:28.500 --> 00:51:32.900 

skąd one wynikły. Wszystko było jasno i klarownie powiedziane.  

 

697 

00:51:32.900 --> 00:51:37.000 

A pan się odnosi do jakiegoś, terminu do którego pana nikt  

 

698 

00:51:37.000 --> 00:51:40.900 

nie musiał zobowiązywać. Ale i tak mieszkańcy dowiedzieli się  

 

699 

00:51:40.900 --> 00:51:44.700 
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z tego reportażu i dobrze, że on powstał. Bo to, czego pan  

 

700 

00:51:44.700 --> 00:51:47.900 

nie chciał mieszkańcom powiedzieć wynikło z tego reportażu.  

 

701 

00:51:47.900 --> 00:51:53.300 

I nikt nie powiedział tam, była oczywiście mowa o tym  

 

702 

00:51:53.300 --> 00:51:57.400 

czy 31 sierpień, ale nikt nie chciał właśnie się tak wywiązać  

 

703 

00:51:57.400 --> 00:52:01.300 

z konkretną datą. Było powiedziane trzeci kwartał. I  

 

704 

00:52:01.300 --> 00:52:04.100 

nie byłoby żadnego nadużycia gdyby mieszkańcy się o  

 

705 

00:52:04.100 --> 00:52:07.100 

tym fakcie dowiedzieli. A przede wszystkim, żeby dowiedzieli się  

 

706 

00:52:07.100 --> 00:52:12.800 

o tym fakcie, kiedy zostajemy pomijani w przekazywaniu informacji  

 

707 

00:52:12.800 --> 00:52:16.400 

w tak istotnej inwestycji. O to tylko chodziło.  

 

708 

00:52:16.400 --> 00:52:20.300 

Bo tam nie byli sobie ludzie, którzy nie mają nic do  

 

709 

00:52:20.300 --> 00:52:23.600 

powiedzenia, tylko byli ludzie, decydenci, którzy są  

 

710 

00:52:23.600 --> 00:52:27.800 

odpowiedzialni za tą inwestycję. Nic nie na przeszkodzie, żeby  

 

711 

00:52:27.800 --> 00:52:32.300 

mieszkańców o tym bardzo ważnym wydarzeniu poinformować.  

 

712 

00:52:32.300 --> 00:52:37.400 

Panie przewodniczący, wszyscy radni powinni o tym wiedzieć.  

 

713 

00:52:37.400 --> 00:52:42.000 
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Pan burmistrz wiedział, że się tak spotkanie odbędzie, że  

 

714 

00:52:42.000 --> 00:52:45.800 

to trzeba zaprosić, powiadomić, czy nie. Ja za to nie  

 

715 

00:52:45.800 --> 00:52:49.000 

będę brała odpowiedzialności. My żeśmy wiedzieli, zostaliśmy  

 

716 

00:52:49.000 --> 00:52:53.800 

poinformowani i zaproszeni. I nie było to tylko spotkanie po  

 

717 

00:52:53.800 --> 00:52:58.200 

to, żeby się odbyło, tylko o to, żeby podać rzetelną informację  

 

718 

00:52:58.200 --> 00:53:03.500 

mieszkańcom łącznie z problemami na jakie natrafili inwestorzy  

 

719 

00:53:03.500 --> 00:53:07.000 

tego przedsięwzięcia. To jest rzetelna informacja.  

 

720 

00:53:07.000 --> 00:53:10.400 

Brak informacji nie jest dobrą rzeczą.  

 

721 

00:53:10.400 --> 00:53:14.000 

I tutaj proszę mi nie mówić, że jeżeli pan burmistrz nie  

 

722 

00:53:14.000 --> 00:53:16.700 

chce o tym mówić, to niech nas upoważnieni do tego, żebyśmy  

 

723 

00:53:16.700 --> 00:53:21.400 

nie o tym nagłaśniali. Ale my nie chcemy wybiegać przed  

 

724 

00:53:21.400 --> 00:53:24.700 

ołtarz, bo jest pewna struktura, która obowiązuje.  

 

725 

00:53:24.700 --> 00:53:29.700 

Jeżeli pan burmistrz posługuje się na forach społecznościowych i  

 

726 

00:53:29.700 --> 00:53:32.800 

komunikuje o różnych wydarzeniach, dziwię się, że taka  

 

727 

00:53:32.800 --> 00:53:36.200 
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informacja w eter nie poszła. Na pewno by uspokoiło i  

 

728 

00:53:36.200 --> 00:53:40.400 

mieszkańców, zaspokoiło wiedzę radnych. Dziękuję.  

 

729 

00:53:40.400 --> 00:53:44.000 

Ja myślę, że tą dyskusję zostawmy na drugą część naszej sesji.  

 

730 

00:53:44.000 --> 00:53:46.300 

Panie burmistrzu, jeszcze ad vocem i pan radny Piotr Miszkiewicz.  

 

731 

00:53:46.300 --> 00:53:50.900 

Pani Krystyno, to jeśli pani oczekuje ode mnie, żebym tylko  

 

732 

00:53:50.900 --> 00:53:54.200 

informował o kłopotach, to na moim właśnie portalu 2  

 

733 

00:53:54.200 --> 00:53:58.100 

tygodnie przed spotkaniem poinformowałem publikując artykuł  

 

734 

00:53:58.100 --> 00:54:01.400 

w tej sprawie. Dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę, pan  

 

735 

00:54:01.400 --> 00:54:04.900 

radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję, panie przewodniczący.  

 

736 

00:54:04.900 --> 00:54:09.900 

Odnosząc się do krótko do dyskusji ja uważam, że to chodzi raczej  

 

737 

00:54:09.900 --> 00:54:18.200 

o niechęć w sprawozdaniu, a nie o treść o czym pan burmistrz powinien  

 

738 

00:54:18.200 --> 00:54:22.000 

informować mieszkańców. W zapisach w sprawozdaniu uważam,  

 

739 

00:54:22.000 --> 00:54:24.000 

że powinno się też to odnaleźć. Ja mam tylko pytanie do  

 

740 

00:54:24.000 --> 00:54:29.500 

straży miejskiej, ponieważ już leci drugi rok od tematu, który  

 

741 

00:54:29.500 --> 00:54:32.200 
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został poruszony, czy likwidować straż miejską, czy nie.  

 

742 

00:54:32.200 --> 00:54:36.100 

Rada miejska zdecydowała, że nasz miejska ma zostać.  

 

743 

00:54:36.100 --> 00:54:39.600 

Co więcej, ma dostać nowe auto. To się ziściło.  

 

744 

00:54:39.600 --> 00:54:46.200 

Ja mam pytanie czy my jako gmina ogłaszamy dalej konkursy na  

 

745 

00:54:46.200 --> 00:54:50.800 

zatrudnianie strażników miejskich i gdzie gmina planuje poszukiwać?  

 

746 

00:54:50.800 --> 00:54:53.100 

Mam nadzieję, że nie tylko na swoim polu strażników miejskich.  

 

747 

00:54:53.100 --> 00:54:58.000 

Bowiem mając nowe auto, a obserwuję sprawozdania również straży  

 

748 

00:54:58.000 --> 00:55:02.700 

miejskiej jako załączniki do sprawozdania pana burmistrza, rzeczywiście ta  

 

749 

00:55:02.700 --> 00:55:06.700 

formacja pracuje, jest nam potrzebna. Zakładając, że  

 

750 

00:55:06.700 --> 00:55:10.200 

zatrudnimy strażników i będzie pracować do 22:00.  

 

751 

00:55:10.200 --> 00:55:15.300 

Bo nawet wskaźniki finansowe mogą być na korzyść gminy, to  

 

752 

00:55:15.300 --> 00:55:22.000 

jest mandaty wypisywane przez straż miejską, które ukarany  

 

753 

00:55:22.000 --> 00:55:25.800 

płaci na konto gminy Sulechów. Dziękuję. Dziękuję.  

 

754 

00:55:25.800 --> 00:55:29.000 

Panie radny, myślę właśnie, że to jest miejsce na interpelacje,  

 

755 

00:55:29.000 --> 00:55:32.800 
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żeby to pytanie zadawać. Wtedy pan burmistrz ma chwilę czasu,  

 

756 

00:55:32.800 --> 00:55:35.400 

żeby się do odpowiedzi przygotować. Ale jak rozumiem jest  

 

757 

00:55:35.400 --> 00:55:37.500 

przygotowany skoro się zgłosił. Panie burmistrzu, bardzo  

 

758 

00:55:37.500 --> 00:55:42.500 

proszę. Tak, panie Piotrze, po raz trzeci, w najbliższym czasie  

 

759 

00:55:42.500 --> 00:55:46.200 

kolejny nabór. Natomiast jeśli chodzi o to gdzie, to  

 

760 

00:55:46.200 --> 00:55:49.200 

zaczęliśmy korzystać również właśnie z przywołanych przed  

 

761 

00:55:49.200 --> 00:55:52.300 

chwileczką też portali społecznościowych, czyli nie tylko  

 

762 

00:55:52.300 --> 00:55:56.500 

w tym oficjalnym obiegu po to, żeby spróbować znaleźć takie  

 

763 

00:55:56.500 --> 00:56:02.400 

osoby. Więc tak. A to jeśli mogę też na koniec, Szanowni Państwo,  

 

764 

00:56:02.400 --> 00:56:06.100 

zgodnie też z tym, jak się umawialiśmy, dzisiaj o godzinie 14:00  

 

765 

00:56:06.100 --> 00:56:10.300 

do 15:00 będą do pokazania oba auta przed Urzędem Miejskim,  

 

766 

00:56:10.300 --> 00:56:14.900 

tak? Zarówno to nasze, jak i to z dofinansowania gminnego auto  

 

767 

00:56:14.900 --> 00:56:19.000 

policyjne. Tak jak państwo chcieliście między godziną 14:00, a  

 

768 

00:56:19.000 --> 00:56:22.100 

15:00 przed Urzędem Miejskim jeśli oba te auta będą do  

 

769 

00:56:22.100 --> 00:56:25.800 
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oglądnięcia jeśli tak mogę to opisać. Dziękuję.  

 

770 

00:56:25.800 --> 00:56:29.100 

Dziękuję. Także wszyscy państwo radni jesteście zaproszeni.  

 

771 

00:56:29.100 --> 00:56:32.200 

Nie widzę głosów więcej w tym punkcie.  

 

772 

00:56:32.200 --> 00:56:35.400 

Przechodzimy do jednego punktu. Punkt 6. Sprawozdanie z  

 

773 

00:56:35.400 --> 00:56:38.700 

działań podjętych 2021 roku w oparciu o strategię rozwiązywania  

 

774 

00:56:38.700 --> 00:56:44.100 

problemów społecznych gminy Sulechów na lata 2018-2022.  

 

775 

00:56:44.100 --> 00:56:46.000 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

776 

00:56:46.000 --> 00:56:49.200 

głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy do  

 

777 

00:56:49.200 --> 00:56:53.400 

kolejnego punktu. Punkt 7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego  

 

778 

00:56:53.400 --> 00:56:56.800 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  

 

779 

00:56:56.800 --> 00:57:00.700 

Przeciwdziałania Narkomanii w 2021 roku. Czy ktoś z  

 

780 

00:57:00.700 --> 00:57:02.400 

państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w  

 

781 

00:57:02.400 --> 00:57:05.100 

tym punkcie? Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

782 

00:57:05.100 --> 00:57:08.800 

Pan radny Piotr Miszkiewicz, tak? O, w ostatniej chwili.  

 

783 

00:57:08.800 --> 00:57:13.200 
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Ja uzyskałem informację, ale prosiłbym o potwierdzenie lub  

 

784 

00:57:13.200 --> 00:57:16.500 

zaprzeczenie przez pana burmistrza, czy problem natury izby  

 

785 

00:57:16.500 --> 00:57:19.100 

wytrzeźwień leży po stronie Prezydenta Zielonej Góry, czy  

 

786 

00:57:19.100 --> 00:57:23.300 

ktoś mnie wprowadził w błąd? Że faktycznie środki są,  

 

787 

00:57:23.300 --> 00:57:28.800 

ale nie jakby uruchomiony mówiąc kolokwialnie? Problem, to  

 

788 

00:57:28.800 --> 00:57:30.900 

ja o tym problemie nie słyszałem, panie Piotrze, więc może  

 

789 

00:57:30.900 --> 00:57:33.200 

zawsze trzeba powiedzieć jaki, ale bardzo proszę, panie  

 

790 

00:57:33.200 --> 00:57:36.900 

burmistrzu, może pan burmistrz. Panie Piotrze, dokładnie tak.  

 

791 

00:57:36.900 --> 00:57:40.400 

Umowa jest jak gdyby tam nie podpisana, natomiast to w żaden sposób  

 

792 

00:57:40.400 --> 00:57:43.200 

nie wstrzymuje przyjmowania, tak? Ja rozmawiałem bezpośrednio z  

 

793 

00:57:43.200 --> 00:57:46.700 

komendantem. Stwierdził, że te osoby są przywożone.  

 

794 

00:57:46.700 --> 00:57:49.700 

Pan komendant straży miejskiej też potwierdził mi, że  

 

795 

00:57:49.700 --> 00:57:52.500 

ta kwota, o której ostatnio mówiłem, sygnalizowałem, jest  

 

796 

00:57:52.500 --> 00:57:54.700 

nadal do wykorzystania. I tu się nic złego jak gdyby nie  

 

797 

00:57:54.700 --> 00:57:59.600 
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dzieje, tak? Tylko jak nie ma problemu. Był problem, ale  

 

798 

00:57:59.600 --> 00:58:04.500 

widocznie jest problem w samym dyrektorze placówki. Dziękuję.  

 

799 

00:58:04.500 --> 00:58:07.700 

Nie widzę więcej głosów tym punkcie.  

 

800 

00:58:07.700 --> 00:58:10.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 8. Rozpatrzenie i  

 

801 

00:58:10.100 --> 00:58:14.700 

podjęcie uchwał. Na początek druk numer 524 w sprawie wyrażenia  

 

802 

00:58:14.700 --> 00:58:24.200 

zgody na złożenie wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu  

 

803 

00:58:24.200 --> 00:58:27.500 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów Społecznej  

 

804 

00:58:27.500 --> 00:58:30.200 

Inicjatywie Mieszkaniowej Sulechów Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

 

805 

00:58:30.200 --> 00:58:33.000 

z siedzibą w Zielonej Górze. Czy ktoś z państwa radnych lub  

 

806 

00:58:33.000 --> 00:58:34.900 

pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę,  

 

807 

00:58:34.900 --> 00:58:41.900 

panie burmistrzu. Tak jak wcześniej państwu sygnalizowałem, również tutaj  

 

808 

00:58:41.900 --> 00:58:45.200 

będzie wymagana zmiana w ustawie. W publikatorze.  

 

809 

00:58:45.200 --> 00:58:48.700 

Państwo otrzymaliście też od nas taki wykaz, ale ja czuję  

 

810 

00:58:48.700 --> 00:58:53.300 

się w obowiązku zgłosić to autopoprawką. Powinny zostać zmieniony,  

 

811 

00:58:53.300 --> 00:58:57.200 
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dziennik Urzędowy ma być z roku 2022.  

 

812 

00:58:57.200 --> 00:59:01.000 

Pozycja w 559 i 583.  

 

813 

00:59:01.000 --> 00:59:05.500 

I o taką zmianę proszę. W której ustawie?  

 

814 

00:59:05.500 --> 00:59:08.700 

O samorządzie gminnym, tak?  

 

815 

00:59:08.700 --> 00:59:12.500 

Tak, tak, w ustawie o samorządzie gminnym. Dobrze.  

 

816 

00:59:12.500 --> 00:59:17.500 

Pani mecenas, takie publikatory będziemy musieli wszystkie przegłosowywać,  

 

817 

00:59:17.500 --> 00:59:21.300 

jeżeli pani mecenas mnie słyszy? Chyba tak, nie? Panie przewodniczący, tak,  

 

818 

00:59:21.300 --> 00:59:25.000 

przegłosowujemy. Przegłosowujemy, dobrze. Czy ktoś jeszcze  

 

819 

00:59:25.000 --> 00:59:26.800 

z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w  

 

820 

00:59:26.800 --> 00:59:29.800 

tym punkcie? Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Na  

 

821 

00:59:29.800 --> 00:59:33.800 

początek autopoprawka. Zmiana publikatora w przypadku ustawy  

 

822 

00:59:33.800 --> 00:59:38.900 

o samorządzie gminnym na aktualny, tak? Panie Bartku, jak pan  

 

823 

00:59:38.900 --> 00:59:44.200 

będzie gotowy to bardzo proszę o umożliwienie nam głosowania.  

 

824 

00:59:44.200 --> 00:59:54.400 

Bardzo proszę państwa radnych, na początek autopoprawka. Dziękuję.  

 

825 

00:59:54.400 --> 00:59:57.300 
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Za 17 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta  

 

826 

00:59:57.300 --> 01:00:00.500 

jednogłośnie. Przechodzimy do głosowania uchwały wraz z  

 

827 

01:00:00.500 --> 01:00:13.000 

autopoprawką, druk numer 524. Bardzo proszę państwa radnych  

 

828 

01:00:13.000 --> 01:00:21.200 

o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Za 17 radnych.  

 

829 

01:00:21.200 --> 01:00:24.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

830 

01:00:24.800 --> 01:00:27.900 

do kolejnego punktu. Punkt 2.  

 

831 

01:00:27.900 --> 01:00:32.400 

W punkcie 8 druk numer 515 w sprawie Programu Wspierania Rodziny  

 

832 

01:00:32.400 --> 01:00:36.400 

w gminie Sulechów na lata 2022-2024.  

 

833 

01:00:36.400 --> 01:00:38.800 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

834 

01:00:38.800 --> 01:00:41.000 

głos w tym punkcie? Panie burmistrzu to autopoprawki, tak?  

 

835 

01:00:41.000 --> 01:00:49.500 

Bardzo proszę o zgłoszenie. Podobnie jak w poprzedniej uchwale  

 

836 

01:00:49.500 --> 01:00:53.200 

też proszę o naniesienie zmienionej podstawy prawnej.  

 

837 

01:00:53.200 --> 01:01:00.600 

Chodzi o publikator z 2022 roku, pozycja 447.  

 

838 

01:01:00.600 --> 01:01:06.500 

I taka zmiana również w tekście w rozdziale 2, również należy  

 

839 

01:01:06.500 --> 01:01:10.000 
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zmienić publikator na ten wskazywany przed chwileczką przeze  

 

840 

01:01:10.000 --> 01:01:15.200 

mnie. Czyli 2022, pozycja 447.  

 

841 

01:01:15.200 --> 01:01:18.900 

Dziękuję. I w tym przypadku dotyczy to o ustawy o wspieraniu rodziny  

 

842 

01:01:18.900 --> 01:01:22.400 

i systemie pieczy zastępczej. Dobrze. Bardzo proszę, panie  

 

843 

01:01:22.400 --> 01:01:26.200 

Bartku o umożliwienie nam głosowania nad autopoprawką.  

 

844 

01:01:26.200 --> 01:01:34.200 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

845 

01:01:34.200 --> 01:01:45.700 

Bardzo proszę pana radnego Jana Rerusa o oddanie głosu, autopoprawka.  

 

846 

01:01:45.700 --> 01:01:51.900 

Jak się nie wyświetla, to kliknąć głosowanie.  

 

847 

01:01:51.900 --> 01:01:56.400 

O dziękuję. Za 17 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została  

 

848 

01:01:56.400 --> 01:02:00.700 

przyjęta jednogłośnie. Zatem przejdźmy do głosowania uchwały  

 

849 

01:02:00.700 --> 01:02:03.800 

wraz z autopoprawką, druk numer wniosek formalny, tak?  

 

850 

01:02:03.800 --> 01:02:10.900 

Pan radny Jan Rerus. Bardzo proszę. Dziękuję bardzo.  

 

851 

01:02:10.900 --> 01:02:16.600 

Pan burmistrz podał tą zmianę jedną, natomiast tą zmianę,  

 

852 

01:02:16.600 --> 01:02:20.300 

co potwierdziła pani dyrektor, mówimy o druku 515, tak?  

 

853 

01:02:20.300 --> 01:02:23.600 
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O druku 515, tak. Autopoprawka.  

 

854 

01:02:23.600 --> 01:02:30.700 

A to chodziło o tym o wspieraniu rodziny i systemie pieczy  

 

855 

01:02:30.700 --> 01:02:35.400 

zastępczej, tak? Pieczy zastępczej. Tak. Dziękuję. Jeszcze  

 

856 

01:02:35.400 --> 01:02:39.900 

nie ma pytania. Tak. Dobra. Dziękuję.  

 

857 

01:02:39.900 --> 01:02:44.200 

Zatem przechodzimy do głosowania. Druk numer 515 wraz z autopoprawką.  

 

858 

01:02:44.200 --> 01:02:48.200 

Nie było jeszcze tego głosowania, tak? Bardzo proszę. Panie  

 

859 

01:02:48.200 --> 01:02:53.300 

Bartku o uruchomienie głosowania, a państwa radnych o oddanie  

 

860 

01:02:53.300 --> 01:02:56.500 

głosu. Druk numer 515 wraz z autopoprawką.  

 

861 

01:02:56.500 --> 01:03:04.200 

Za 17 radnych.  

 

862 

01:03:04.200 --> 01:03:07.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

863 

01:03:07.600 --> 01:03:11.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 516 w sprawie  

 

864 

01:03:11.100 --> 01:03:14.300 

udzielenia pomocy finansowej powiatowi zielonogórskiemu.  

 

865 

01:03:14.300 --> 01:03:17.000 

Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

866 

01:03:17.000 --> 01:03:19.400 

głos w z tym punkcie? Jak rozumiem kolejna autopoprawka, panie  

 

867 

01:03:19.400 --> 01:03:25.100 
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burmistrzu. Tak. Podobnie jak poprzednio publikator ustawy  

 

868 

01:03:25.100 --> 01:03:29.800 

o samorządzie gminnym, Dziennik Urzędowy z 2022 roku, pozycja  

 

869 

01:03:29.800 --> 01:03:33.500 

559 i 583.  

 

870 

01:03:33.500 --> 01:03:36.800 

Bardzo proszę o naniesienie tych zmian w podstawie.  

 

871 

01:03:36.800 --> 01:03:39.600 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym  

 

872 

01:03:39.600 --> 01:03:42.200 

punkcie? Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Najpierw  

 

873 

01:03:42.200 --> 01:03:45.800 

autopoprawka z publikatora na aktualny w ustawie o samorządzie  

 

874 

01:03:45.800 --> 01:03:49.800 

gminnym. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na  

 

875 

01:03:49.800 --> 01:04:00.100 

swoich urządzeniach. Pan radny Przemysław Pokład.  

 

876 

01:04:00.100 --> 01:04:03.100 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Dziękuję, 17 radnych za.  

 

877 

01:04:03.100 --> 01:04:07.200 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do  

 

878 

01:04:07.200 --> 01:04:10.800 

głosowania uchwały wraz z autopoprawką. Druk numer 516.  

 

879 

01:04:10.800 --> 01:04:14.400 

Bardzo proszę, panie Bartku, o uruchomienie głosowania. A  

 

880 

01:04:14.400 --> 01:04:18.400 

państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk numer  

 

881 

01:04:18.400 --> 01:04:30.800 
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516. Bardzo proszę o oddanie głosu tym razem pan radny Stanisław  

 

882 

01:04:30.800 --> 01:04:34.400 

Kaczmar. Dziękuję. Za 17 radnych.  

 

883 

01:04:34.400 --> 01:04:37.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

884 

01:04:37.900 --> 01:04:41.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 4.  

 

885 

01:04:41.200 --> 01:04:45.900 

druk numer 517 o zmianie uchwały budżetowej gminy Sulechów  

 

886 

01:04:45.900 --> 01:04:51.100 

na 2020 rok. Bardzo proszę, panie burmistrzu. Również publikator,  

 

887 

01:04:51.100 --> 01:04:56.500 

tak? Panie burmistrzu, nie słyszymy.  

 

888 

01:04:56.500 --> 01:05:02.200 

Wyłączyć głos. Podobnie jak w poprzedniej uchwale, tu również  

 

889 

01:05:02.200 --> 01:05:06.200 

zmiana Dziennika Urzędowego ustawy o samorządzie gminnym. Dziennik  

 

890 

01:05:06.200 --> 01:05:12.600 

Urzędowy z 2022 roku, pozycja 559, 583.  

 

891 

01:05:12.600 --> 01:05:16.400 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie.  

 

892 

01:05:16.400 --> 01:05:20.300 

Zatem przechodzimy do głosowania autopoprawki. Na początek zmiana  

 

893 

01:05:20.300 --> 01:05:23.600 

publikatora ustawy o samorządzie gminnym na aktualny.  

 

894 

01:05:23.600 --> 01:05:26.100 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach państwa  

 

895 

01:05:26.100 --> 01:05:35.400 
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radnych. Bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

896 

01:05:35.400 --> 01:05:39.800 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta  

 

897 

01:05:39.800 --> 01:05:44.000 

jednogłośnie. Zatem przechodzimy do głosowania druku numer  

 

898 

01:05:44.000 --> 01:05:47.700 

517 wraz z autopoprawką. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie  

 

899 

01:05:47.700 --> 01:05:58.100 

głosu na swoich urządzeniach. bardzo proszę o oddanie głosu,  

 

900 

01:05:58.100 --> 01:06:02.200 

pan radny Sebastian Różycki tym razem. Prosimy o zagłosowanie. Dziękuję.  

 

901 

01:06:02.200 --> 01:06:06.900 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

902 

01:06:06.900 --> 01:06:10.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 518 o zmianie  

 

903 

01:06:10.300 --> 01:06:12.200 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

 

904 

01:06:12.200 --> 01:06:21.400 

gminy Sulechów na lata 2022-2032. Bardzo proszę, pan burmistrz  

 

905 

01:06:21.400 --> 01:06:27.800 

Wojciech Sołtys. Wnoszę autopoprawkę również w podstawie prawnej.  

 

906 

01:06:27.800 --> 01:06:34.500 

Proszę o zmianę publikatora na Dziennik Urzędowy z 2022  

 

907 

01:06:34.500 --> 01:06:38.700 

roku, pozycja 559 i 583.  

 

908 

01:06:38.700 --> 01:06:41.600 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym  

 

909 

01:06:41.600 --> 01:06:43.800 



Strona 66 z 139 

 
punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Na  

 

910 

01:06:43.800 --> 01:06:47.700 

początek autopoprawka dotycząca publikatora ustawy o  

 

911 

01:06:47.700 --> 01:06:50.300 

samorządzie gminnym, na aktualny zmieniamy. Bardzo proszę  

 

912 

01:06:50.300 --> 01:07:00.800 

o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Dziękuję.  

 

913 

01:07:00.800 --> 01:07:03.700 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta  

 

914 

01:07:03.700 --> 01:07:07.300 

jednogłośnie. Zatem przychodzimy do głosowania uchwały wraz z  

 

915 

01:07:07.300 --> 01:07:12.900 

autopoprawką, druk numer 518. Bardzo proszę państwa radnych  

 

916 

01:07:12.900 --> 01:07:23.400 

o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Dziękuję bardzo.  

 

917 

01:07:23.400 --> 01:07:26.300 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

918 

01:07:26.300 --> 01:07:31.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 519 w sprawie  

 

919 

01:07:31.500 --> 01:07:34.400 

zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu  

 

920 

01:07:34.400 --> 01:07:38.000 

oddania nieruchomości w trwały zarząd. Czy ktoś z państwa  

 

921 

01:07:38.000 --> 01:07:42.600 

radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Panie  

 

922 

01:07:42.600 --> 01:07:51.700 

burmistrzu, bardzo proszę, bo to też publikator, tak? Szanowni  

 

923 

01:07:51.700 --> 01:07:55.100 
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Państwo, dokładnie ten sam wniosek. Proszę o zmianę podstawie  

 

924 

01:07:55.100 --> 01:08:03.500 

Dziennika Ustaw z 2022 roku, pozycja 559 i 583.  

 

925 

01:08:03.500 --> 01:08:07.000 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym  

 

926 

01:08:07.000 --> 01:08:09.100 

punkcie? Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. Na  

 

927 

01:08:09.100 --> 01:08:12.700 

początek autopoprawka dotycząca publikatora ustawy o  

 

928 

01:08:12.700 --> 01:08:15.200 

samorządzie gminnym. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie  

 

929 

01:08:15.200 --> 01:08:24.800 

głosu na swoich urządzeniach. Za 17 radnych.  

 

930 

01:08:24.800 --> 01:08:28.600 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

931 

01:08:28.600 --> 01:08:33.200 

do głosowania uchwały, druk numer 519 wraz z autopoprawką Bardzo  

 

932 

01:08:33.200 --> 01:08:44.200 

proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach Dziękuję.  

 

933 

01:08:44.200 --> 01:08:47.900 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

934 

01:08:47.900 --> 01:08:51.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 520. Projekt  

 

935 

01:08:51.800 --> 01:08:54.800 

apelu o podjęcie skutecznych działań w celu zabezpieczenia stanu  

 

936 

01:08:54.800 --> 01:08:58.000 

technicznego nieruchomości. Czy ktoś z państwa radnych lub  

 

937 

01:08:58.000 --> 01:09:01.900 
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pan burmistrz chciałby zabrać głos w tym punkcie? Bardzo  

 

938 

01:09:01.900 --> 01:09:06.300 

proszę, pan radny Sebastian Różycki. W imieniu klubu Prawa  

 

939 

01:09:06.300 --> 01:09:09.900 

i Sprawiedliwości podpisywałem projekt właśnie tego apelu.  

 

940 

01:09:09.900 --> 01:09:14.400 

Intencja jest taka, żeby zmobilizować służby, które jakby są  

 

941 

01:09:14.400 --> 01:09:18.500 

współodpowiedzialne też za egzekwowanie należytego stanu,  

 

942 

01:09:18.500 --> 01:09:24.100 

aby bardziej zainteresowały się i podjęły jakieś czynności w  

 

943 

01:09:24.100 --> 01:09:28.900 

celu zabezpieczenia kształtu obecnej nieruchomości.  

 

944 

01:09:28.900 --> 01:09:31.800 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w  

 

945 

01:09:31.800 --> 01:09:34.300 

dyskusji. Zatem przechodzimy do głosowania projektu. Nie,  

 

946 

01:09:34.300 --> 01:09:37.700 

jest pan rady Wojciech Szefner. W ostatniej chwili, bardzo  

 

947 

01:09:37.700 --> 01:09:40.400 

proszę. Tylko nie wiem czy mnie słychać, nie słychać? Teraz  

 

948 

01:09:40.400 --> 01:09:45.600 

słychać. Ja mam prośbę tylko do pana Sebastiana.  

 

949 

01:09:45.600 --> 01:09:49.700 

Rozmawialiśmy też o tym, żeby w paragrafie 1 punkt 3,  

 

950 

01:09:49.700 --> 01:09:56.400 

w ostatnim zdaniu po lewej stronie wyraz 'od' dopisać. Służby  

 

951 

01:09:56.400 --> 01:10:00.900 



Strona 69 z 139 

 
przy radzie miejskiej uzupełnią pana sugestię.  

 

952 

01:10:00.900 --> 01:10:04.000 

Nie, nie, panie Sebastianie. To jest autopoprawka.  

 

953 

01:10:04.000 --> 01:10:07.400 

To trzeba zgłosić. Ja tu nie mogę uzupełniać. To jest tak  

 

954 

01:10:07.400 --> 01:10:10.900 

jakby. Proszę to potraktować jako autopoprawkę do apelu,  

 

955 

01:10:10.900 --> 01:10:14.300 

żeby została naniesiona. Czyli panie radny Sebastian Różycki,  

 

956 

01:10:14.300 --> 01:10:17.900 

autopoprawka dotyczy wprowadzenia słowa 'od'.  

 

957 

01:10:17.900 --> 01:10:23.900 

W którym punkcie? W paragrafie 1, panie Wojtku, tak? Panie  

 

958 

01:10:23.900 --> 01:10:27.900 

Wojtku, który to był punkt?  

 

959 

01:10:27.900 --> 01:10:31.600 

Paragraf 1 punkt 3. Po lewej stronie na dole tam jest powinno  

 

960 

01:10:31.600 --> 01:10:36.400 

być od ściany. Pomiędzy. Jest ściany chyba i wyraz 'od'.  

 

961 

01:10:36.400 --> 01:10:40.300 

Odchyla się od pionu. Od pionu, przepraszam. Dobrze.  

 

962 

01:10:40.300 --> 01:10:45.400 

Czyli w paragrafie 1 punkt 3 w ostatnim zdaniu 'budynek w  

 

963 

01:10:45.400 --> 01:10:49.500 

znaczący sposób odchyla się pionu' ma być słowo 'od' dodane  

 

964 

01:10:49.500 --> 01:10:52.600 

pomiędzy się, a pionu. Panie radny, tak? Jak rozumiem taka  

 

965 

01:10:52.600 --> 01:10:55.900 
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jest autopoprawka pana radnego. Zgadza się. Dziękuję.  

 

966 

01:10:55.900 --> 01:10:59.900 

Panie przewodniczący, przepraszam.  

 

967 

01:10:59.900 --> 01:11:04.300 

Bardzo proszę, pani mecenas. Zgoda wnioskodawców jest wszystkich?  

 

968 

01:11:04.300 --> 01:11:09.700 

Jako przewodniczący klubu w imieniu wszystkich radnych i  

 

969 

01:11:09.700 --> 01:11:11.500 

klubu Prawa i Sprawiedliwości. Dziękuję za to czuwanie, pani  

 

970 

01:11:11.500 --> 01:11:14.700 

mecenas. Może lepiej, żeby nie było wątpliwości. Mamy wszystkich  

 

971 

01:11:14.700 --> 01:11:19.500 

tutaj wywoływać, czy nie? Panie przewodniczący, ja próbowałam się dodzwonić  

 

972 

01:11:19.500 --> 01:11:22.600 

do pana Bartka. Kto podpisywał projekt i wniosek?  

 

973 

01:11:22.600 --> 01:11:27.800 

Ja podpisałam. Przewodniczący klubu. W imieniu klubu PiS,  

 

974 

01:11:27.800 --> 01:11:31.200 

tak? Dobrze.  

 

975 

01:11:31.200 --> 01:11:36.500 

Dziękuję. Zatem przegłosujemy teraz autopoprawkę pana radnego  

 

976 

01:11:36.500 --> 01:11:41.900 

Sebastiana Różyckiego. Już wyciszę tutaj panią radną, bo  

 

977 

01:11:41.900 --> 01:11:52.200 

nam tutaj hałasy się włączyły. Dodanie słowa 'od' w  

 

978 

01:11:52.200 --> 01:11:57.300 

paragrafie 1 punkt 3 w ostatnim zdaniu, tak?  

 

979 

01:11:57.300 --> 01:12:05.400 
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Pani radna Arleta Lubieniec widzę, że chce się zgłosić głosu,  

 

980 

01:12:05.400 --> 01:12:08.700 

ale radnej nie słyszę. Dziękuję.  

 

981 

01:12:08.700 --> 01:12:12.300 

Pani radna chce się złościć, bo włącza głos?  

 

982 

01:12:12.300 --> 01:12:15.900 

Dziękuję, dziękuję. Nie, tak?  

 

983 

01:12:15.900 --> 01:12:20.700 

To ja panią radną wyciszę. Już pani rana jest wyciszona, także  

 

984 

01:12:20.700 --> 01:12:25.400 

nie trzeba tam szukać. Czyli panie Bartku, bardzo proszę o  

 

985 

01:12:25.400 --> 01:12:28.700 

umożliwienie nam głosowania. Autopoprawka, tak? Panie Bartku,  

 

986 

01:12:28.700 --> 01:12:32.900 

słyszeliśmy, tak? Tak, panie przewodniczący.  

 

987 

01:12:32.900 --> 01:13:10.900 

Sekundkę jeszcze. Na wprowadzenie, okej. Panie Bartku?  

 

988 

01:13:10.900 --> 01:13:14.100 

Teraz gotowi, tak?  

 

989 

01:13:14.100 --> 01:13:19.500 

Dziękuję. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu.  

 

990 

01:13:19.500 --> 01:13:27.700 

Na początek autopoprawka do apelu. Bardzo proszę o oddanie  

 

991 

01:13:27.700 --> 01:13:31.700 

głosu. Jeszcze pan radny, pan Rakowski.  

 

992 

01:13:31.700 --> 01:13:35.500 

Bardzo proszę. Dziękuję. Za 17 radnych. Stwierdzam, że  

 

993 

01:13:35.500 --> 01:13:38.100 
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autopoprawka została przyjęta jednogłośnie. Zatem przechodzimy  

 

994 

01:13:38.100 --> 01:13:41.800 

do głosowania projektu apelu wraz z autopoprawką, druk numer  

 

995 

01:13:41.800 --> 01:13:46.600 

520. Bardzo proszę państwa radnych oddanie głosu na swoich  

 

996 

01:13:46.600 --> 01:13:50.300 

urządzeniach. Panie Bartku o umożliwienie nam głosowania, tak?  

 

997 

01:13:50.300 --> 01:13:54.200 

Druk numer 520.  

 

998 

01:13:54.200 --> 01:13:57.400 

Projekt apelu wraz z autopoprawką.  

 

999 

01:13:57.400 --> 01:14:05.100 

Bardzo proszę o oddanie głosu Dziękuję.  

 

1000 

01:14:05.100 --> 01:14:09.400 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że projekt apelu został przyjęty.  

 

1001 

01:14:09.400 --> 01:14:13.700 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 521 o zmianie  

 

1002 

01:14:13.700 --> 01:14:23.200 

uchwały w sprawie wysokości, zaraz, o właśnie.  

 

1003 

01:14:23.200 --> 01:14:27.200 

Druk numer 521 o zmianie uchwały w sprawie wysokości zasad  

 

1004 

01:14:27.200 --> 01:14:30.100 

poboru opłaty targowej na terenie gminy Sulechów. Czy  

 

1005 

01:14:30.100 --> 01:14:31.900 

ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos  

 

1006 

01:14:31.900 --> 01:14:35.700 

w tym punkcie? Bardzo proszę, panie burmistrzu. Autopoprawka pewnie,  

 

1007 

01:14:35.700 --> 01:14:41.100 
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tak? Tak, Szanowni Państwo, tutaj proszę o wniesienie autopoprawki.  

 

1008 

01:14:41.100 --> 01:14:48.700 

Po pierwsze tej dotyczącej podstawy prawnej, a więc podobnie  

 

1009 

01:14:48.700 --> 01:14:52.700 

jak poprzednio proszę o wstawienie publikatora Dziennik Urzędowy  

 

1010 

01:14:52.700 --> 01:14:57.200 

z 2022 roku, pozycja 559 i 583.  

 

1011 

01:14:57.200 --> 01:15:03.600 

To jest pierwsza rzecz. Natomiast druga, proszę, ponieważ w  

 

1012 

01:15:03.600 --> 01:15:08.200 

tekście wkradł się błąd w dwóch miejscach. Proszę o  

 

1013 

01:15:08.200 --> 01:15:13.800 

naniesienie zmiany w paragrafie 1 w podpunkcie a winien być  

 

1014 

01:15:13.800 --> 01:15:19.400 

zapis 'w kwartale II, III i IV' a tam dwukrotnie jest II.  

 

1015 

01:15:19.400 --> 01:15:23.500 

Jednej kreseczki zabrakło. Została zjedzona mówiąc tak  

 

1016 

01:15:23.500 --> 01:15:27.900 

wprost. I w uzasadnieniu jest literówka.  

 

1017 

01:15:27.900 --> 01:15:33.400 

Tam się pojawia zapis zaproponowana powinna być, tak?  

 

1018 

01:15:33.400 --> 01:15:37.000 

Zaproponowana. Dziękuję.  

 

1019 

01:15:37.000 --> 01:15:44.700 

A tutaj jeszcze mam, panie burmistrzu, wersja zmiany w  

 

1020 

01:15:44.700 --> 01:15:53.500 

pierwotnej treści uchwały to? To chodzi o paragraf 1.  

 

1021 

01:15:53.500 --> 01:15:57.500 
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Tak, ale to są te uchwały. To są te zmiany, które pan  

 

1022 

01:15:57.500 --> 01:15:59.800 

proponuje tutaj na czerwono? Czy ja dobrze rozumiem, czy  

 

1023 

01:15:59.800 --> 01:16:06.700 

nie? Nie. To co na czerwono to jest to, o czym państwo rozmawialiście  

 

1024 

01:16:06.700 --> 01:16:10.500 

na komisji. Żeby zrobić coś w rodzaju tekstu jednolitego, który  

 

1025 

01:16:10.500 --> 01:16:14.400 

da cały obraz. To jest jakby taki dodatkowy tekst pomocniczy,  

 

1026 

01:16:14.400 --> 01:16:17.900 

żebyście państwo widzieli. Rozumiem. Natomiast zmiana to  

 

1027 

01:16:17.900 --> 01:16:21.000 

dotyczy tylko tego, co ja zgłaszam, tak? Rozumiem. Czyli  

 

1028 

01:16:21.000 --> 01:16:24.400 

tylko te autopoprawki, które pan burmistrz zgłosił. To  

 

1029 

01:16:24.400 --> 01:16:27.500 

co to jest na czerwono jakby poglądowy plik. Bardzo proszę,  

 

1030 

01:16:27.500 --> 01:16:31.100 

radny Sebastian Różycki. Ja chciałem bardzo podziękować właśnie  

 

1031 

01:16:31.100 --> 01:16:35.100 

wiceburmistrzowi Marcinowi Górznemu i pani Marcie Michalskiej-Ciesielskiej  

 

1032 

01:16:35.100 --> 01:16:39.200 

za owocne rozmowy. Doszliśmy do konsensusu.  

 

1033 

01:16:39.200 --> 01:16:43.600 

Dzięki temu mamy możliwość przegłosowania tej uchwały. I w  

 

1034 

01:16:43.600 --> 01:16:46.900 

drodze dyskusji właśnie wypracowaliśmy takie rozwiązanie, które  

 

1035 

01:16:46.900 --> 01:16:51.100 
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nam radnym pozwoli na tak zwanym tekście roboczym jednolitym  

 

1036 

01:16:51.100 --> 01:16:54.700 

uchwały, podkreślam, to będzie zawsze tekst taki jednolity.  

 

1037 

01:16:54.700 --> 01:16:59.300 

Pozwoli nam zobaczyć różnice i spojrzeć całościowo na  

 

1038 

01:16:59.300 --> 01:17:03.100 

uchwałę. Być może wtedy nam nasuną się jakiś drobne spostrzeżenia  

 

1039 

01:17:03.100 --> 01:17:06.500 

co do innych poprawek gdybyśmy chcieli je nanieść, bo  

 

1040 

01:17:06.500 --> 01:17:09.100 

wtedy będzie to bardziej czytelne. Także panie burmistrzu i  

 

1041 

01:17:09.100 --> 01:17:12.600 

pani Marto, dziękuję bardzo. Liczę na to, że kolejne uchwały  

 

1042 

01:17:12.600 --> 01:17:16.000 

będą tak prezentowane, będą dla nas czytelniejsze.  

 

1043 

01:17:16.000 --> 01:17:19.200 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Panie burmistrzu, wszystkie chyba  

 

1044 

01:17:19.200 --> 01:17:22.600 

te poprawki mają charakter tak naprawdę stylistyczny plus  

 

1045 

01:17:22.600 --> 01:17:25.900 

publikator. Myślę, że łącznie możemy je przegłosować. Pani  

 

1046 

01:17:25.900 --> 01:17:30.500 

mecenas ewentualnie mnie w tym utwierdzi pewnie. Nie widzę.  

 

1047 

01:17:30.500 --> 01:17:35.600 

Jeżeli nie mam głosów przeciwnych, panie przewodniczący.  

 

1048 

01:17:35.600 --> 01:17:39.400 

Nie słyszę głosów przeciwnych. Jeżeli są, to proszę je  

 

1049 

01:17:39.400 --> 01:17:43.100 
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wyartykułować. Nie widzę, zatem przegłosujemy te wszystkie autopoprawki  

 

1050 

01:17:43.100 --> 01:17:46.900 

o charakterze stylistycznym łącznie. Panie Bartku, usłyszał  

 

1051 

01:17:46.900 --> 01:17:49.300 

pan te autopoprawki? Bardzo proszę o umożliwienie nam  

 

1052 

01:17:49.300 --> 01:17:53.300 

głosowania nad tymi autopoprawkami pana burmistrza do  

 

1053 

01:17:53.300 --> 01:17:58.700 

projektu uchwały, druk numer 521. Tak, panie przewodniczący.  

 

1054 

01:17:58.700 --> 01:18:02.200 

Słyszałem, ale żeby je dobrze tam wpisać to potrzebuję jeszcze  

 

1055 

01:18:02.200 --> 01:18:11.900 

chwileczkę, dobrze? Dobrze. Wykorzystując jeszcze chwilę  

 

1056 

01:18:11.900 --> 01:18:14.700 

to chciałam tylko nadmienić, że w drodze rozmowy tego spotkania  

 

1057 

01:18:14.700 --> 01:18:19.800 

z panem wiceburmistrzem Marcinem Górznym dyskutowaliśmy, że  

 

1058 

01:18:19.800 --> 01:18:25.100 

tylko w niektórych uchwałach, które byśmy głosowali jako  

 

1059 

01:18:25.100 --> 01:18:28.700 

radni będziemy mieć taki tekst jednolity prezentowany.  

 

1060 

01:18:28.700 --> 01:18:32.300 

Gdyż na przykład w uchwałach dotyczących planowania przestrzennego,  

 

1061 

01:18:32.300 --> 01:18:35.500 

które są bardzo obszerne będzie to tak jak dotychczas.  

 

1062 

01:18:35.500 --> 01:18:39.700 

Ale sądzę, że radnym ułatwi to znacząco pracę.  

 

1063 

01:18:39.700 --> 01:18:43.200 
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Być może też nawet urzędnikom, bo będzie wtedy tekst jednolity  

 

1064 

01:18:43.200 --> 01:18:47.200 

ładnie widoczny. Dziękuję jeszcze raz, panie wiceburmistrzu i  

 

1065 

01:18:47.200 --> 01:18:52.000 

pani Marto. Dziękuję. Panie Bartku, jeszcze chwilkę, tak? Panie  

 

1066 

01:18:52.000 --> 01:19:26.300 

Bartku, czy już gotowi jesteśmy?  

 

1067 

01:19:26.300 --> 01:19:53.800 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu nad autopoprawkami  

 

1068 

01:19:53.800 --> 01:20:05.000 

pana burmistrza. Głosowanie jest już aktywne. Bardzo proszę,  

 

1069 

01:20:05.000 --> 01:20:09.500 

pani radna Arleta Lubieniec jeszcze. Dziękuję. Za 17  

 

1070 

01:20:09.500 --> 01:20:12.500 

radnych. Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

1071 

01:20:12.500 --> 01:20:17.900 

Przechodzimy do głosowania druku numer 521 wraz z autopoprawkami.  

 

1072 

01:20:17.900 --> 01:20:21.600 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

1073 

01:20:21.600 --> 01:20:25.700 

Pana Bartka żeby nam to głosowanie udostępnił już, tak?  

 

1074 

01:20:25.700 --> 01:20:35.300 

Głosowanie jest już aktywne.  

 

1075 

01:20:35.300 --> 01:20:39.400 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Druk numer 521 wraz z  

 

1076 

01:20:39.400 --> 01:20:43.100 

autopoprawkami. Dziękuję. Za 17 radnych.  

 

1077 

01:20:43.100 --> 01:20:46.500 



Strona 78 z 139 

 
Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

1078 

01:20:46.500 --> 01:20:51.000 

do kolejnego punktu. Punkt 9. Druk numer 522 o zmianie uchwały  

 

1079 

01:20:51.000 --> 01:20:54.900 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów  

 

1080 

01:20:54.900 --> 01:20:58.100 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy  

 

1081 

01:20:58.100 --> 01:21:01.900 

Sulechów. I tutaj na pewno mamy publikator, więc bardzo proszę,  

 

1082 

01:21:01.900 --> 01:21:07.200 

panie burmistrzu. Zgłaszam autopoprawkę, podobnie jak  

 

1083 

01:21:07.200 --> 01:21:10.500 

w poprzednich uchwałach w podstawie proszę o wprowadzenie Dziennika  

 

1084 

01:21:10.500 --> 01:21:17.400 

Urzędowego z 2022 roku, pozycja 559 i 583.  

 

1085 

01:21:17.400 --> 01:21:20.600 

Dziękuję. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji.  

 

1086 

01:21:20.600 --> 01:21:24.200 

Zatem przechodzimy do głosowania. Na początek autopoprawka dotycząca  

 

1087 

01:21:24.200 --> 01:21:28.000 

publikatora. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu  

 

1088 

01:21:28.000 --> 01:21:32.700 

na swoich urządzeniach. Zmiana publika ustawy o samorządzie gminnym  

 

1089 

01:21:32.700 --> 01:21:37.500 

na aktualny. Pan radny Piotr Bodnar.  

 

1090 

01:21:37.500 --> 01:21:41.600 

Dziękuję. Bardzo proszę. 17 radnych za.  

 

1091 

01:21:41.600 --> 01:21:45.400 
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Stwierdzam że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała  

 

1092 

01:21:45.400 --> 01:21:49.500 

autopoprawki, przepraszam. Teraz przejdziemy do głosowania uchwały  

 

1093 

01:21:49.500 --> 01:21:53.800 

wraz z autopoprawkami. Druk numer 522. Bardzo proszę państwa  

 

1094 

01:21:53.800 --> 01:21:56.500 

radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk numer  

 

1095 

01:21:56.500 --> 01:21:59.700 

522 wraz z autopoprawką przyjętą przed chwilą.  

 

1096 

01:21:59.700 --> 01:22:08.800 

Panie Bartku, proszę o uruchomienie głosowania. Dziękuję.  

 

1097 

01:22:08.800 --> 01:22:15.400 

Za 17 radnych.  

 

1098 

01:22:15.400 --> 01:22:18.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

1099 

01:22:18.800 --> 01:22:23.700 

do kolejnego punktu. Punkt 10. Druk numer 523 w sprawie programu  

 

1100 

01:22:23.700 --> 01:22:26.700 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  

 

1101 

01:22:26.700 --> 01:22:32.200 

zwierząt na terenie gminy Sulechów na 2022 rok.  

 

1102 

01:22:32.200 --> 01:22:36.000 

Tutaj ustawa o samorządzie gminnym nie ma, więc nie będzie  

 

1103 

01:22:36.000 --> 01:22:39.600 

autopoprawki panie burmistrzu, tak? Czy ktoś z państwa radnych  

 

1104 

01:22:39.600 --> 01:22:41.800 

lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie  

 

1105 

01:22:41.800 --> 01:22:45.600 
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widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę o  

 

1106 

01:22:45.600 --> 01:22:49.000 

oddanie głosu nad uchwałą. Druk numer 523.  

 

1107 

01:22:49.000 --> 01:23:00.300 

Bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

1108 

01:23:00.300 --> 01:23:04.200 

Dziękuję. Za 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta  

 

1109 

01:23:04.200 --> 01:23:07.300 

jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

1110 

01:23:07.300 --> 01:23:11.600 

Punkt 11. Druk numer 525 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

 

1111 

01:23:11.600 --> 01:23:15.000 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na  

 

1112 

01:23:15.000 --> 01:23:19.800 

2022 rok. Czy ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz chce  

 

1113 

01:23:19.800 --> 01:23:24.300 

zabrać głos z tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do  

 

1114 

01:23:24.300 --> 01:23:28.500 

głosowania. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu  

 

1115 

01:23:28.500 --> 01:23:41.700 

na swoich urządzeniach. Druk numer 525. Za 17 radnych.  

 

1116 

01:23:41.700 --> 01:23:45.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

1117 

01:23:45.000 --> 01:23:50.100 

do kolejnego punktu. Punkt 12. Druk numer 526 o zmianie uchwały  

 

1118 

01:23:50.100 --> 01:23:53.800 

w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, ustalenia składu  

 

1119 

01:23:53.800 --> 01:23:57.000 
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osobowego oraz przedmiotu działania komisji. Czy ktoś z  

 

1120 

01:23:57.000 --> 01:23:59.000 

państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym  

 

1121 

01:23:59.000 --> 01:24:05.900 

punkcie? Ja mam taką prośbę, nie wiem czy mnie słychać.  

 

1122 

01:24:05.900 --> 01:24:11.500 

Słychać. ja mam taka prośbę, żeby wnioskodawcy nanieśli również te  

 

1123 

01:24:11.500 --> 01:24:14.800 

zmiany w postawie prawnej. Tak jest. Myślę, że tutaj. Będą  

 

1124 

01:24:14.800 --> 01:24:18.400 

dotyczyć tej uchwały i ewentualnie uchwały następnej. Dziękuję.  

 

1125 

01:24:18.400 --> 01:24:22.000 

Tak jest. Pani radna Izabela Wojewoda, bardzo proszę.  

 

1126 

01:24:22.000 --> 01:24:25.900 

Przewodnicząca Komisji Statutowej, zgłoszenie autopoprawki, tak?  

 

1127 

01:24:25.900 --> 01:24:30.200 

W imieniu Komisji Statutowej dotyczącej publikatora. Szanowni  

 

1128 

01:24:30.200 --> 01:24:34.900 

Państwo, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo Radni i Goście,  

 

1129 

01:24:34.900 --> 01:24:39.300 

tak to autopoprawkę odnośnie publikatora zmienionego, oraz  

 

1130 

01:24:39.300 --> 01:24:44.700 

chciałam tylko powiedzieć w uzupełnieniu, że w trakcie prac  

 

1131 

01:24:44.700 --> 01:24:48.000 

tej Komisji naszej Statutowej zakończyliśmy prace nad  

 

1132 

01:24:48.000 --> 01:24:52.600 

statutem, co będzie przedmiotem kolejnego punktu głosowania i  

 

1133 

01:24:52.600 --> 01:24:57.100 
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pojawił się pomysł taki, by dalej pracować w tym składzie, żeby  

 

1134 

01:24:57.100 --> 01:25:05.400 

komisja z automatu dzisiaj po przyjęciu zmian do statutu by się rozwiązywała,  

 

1135 

01:25:05.400 --> 01:25:08.600 

ale żeby pozostawić ten sam skład i żeby dokończyć dwa  

 

1136 

01:25:08.600 --> 01:25:16.900 

ważne tematy, czyli inicjatywę uchwałodawcza oraz Honorowy  

 

1137 

01:25:16.900 --> 01:25:20.200 

Obywatel Sulechowa. Dlatego jest promocja taka, aby dalej  

 

1138 

01:25:20.200 --> 01:25:25.300 

komisja kontynuowała i tymi dwoma projektami przygotowania projektów uchwał  

 

1139 

01:25:25.300 --> 01:25:30.300 

się zajęła. To wynika, również pani mecenas tutaj opiniowała  

 

1140 

01:25:30.300 --> 01:25:33.800 

pozytywnie, że to wynika jakby z tematu zakresu prac nad  

 

1141 

01:25:33.800 --> 01:25:37.800 

statutem. Stąd prośba, by państwo zaopiniowali pozytywnie.  

 

1142 

01:25:37.800 --> 01:25:41.800 

No i najpierw oczywiście głosowanie nad autopoprawką. Dziękuję.  

 

1143 

01:25:41.800 --> 01:25:44.800 

Jak rozumiem, żeby było jednoznacznie, pani radna, autopoprawka  

 

1144 

01:25:44.800 --> 01:25:48.500 

dotycząca publikatora ustawy o samorządzie gminnym. Wprowadzenie  

 

1145 

01:25:48.500 --> 01:25:54.100 

Dziennik Ustaw z 2022 roku, pozycja 559 i 583, tak?  

 

1146 

01:25:54.100 --> 01:25:57.900 

Tak jest. Zgadza się, tak? To dokładnie tak pani chciała to wyartykułować.  

 

1147 

01:25:57.900 --> 01:26:02.600 
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Dziękuję. Czyli na początek autopoprawka.  

 

1148 

01:26:02.600 --> 01:26:06.300 

Panie przewodniczący, a wnioskodawcą tej uchwały była komisja cała?  

 

1149 

01:26:06.300 --> 01:26:10.500 

Jak rozumiem przewodnicząca komisji, czyli komisja cała,  

 

1150 

01:26:10.500 --> 01:26:13.900 

tak? Pani radna Izabela może nas tutaj utwierdzić jeszcze.  

 

1151 

01:26:13.900 --> 01:26:18.200 

Tak jest, komisja. Komisja. W zasadach udzielania komisji jest, że  

 

1152 

01:26:18.200 --> 01:26:23.400 

pani przewodnicząca może podejmować sama decyzje? Pani  

 

1153 

01:26:23.400 --> 01:26:28.400 

mecenas może nam w tym utwierdzić? Panie przewodniczący, jeżeli można 5 minut  

 

1154 

01:26:28.400 --> 01:26:32.700 

przerwy, tak? Żeby to zweryfikować. Ja bym chciała z  

 

1155 

01:26:32.700 --> 01:26:35.600 

dokumentami się zapoznać. A nie mogą członkowie komisji, którzy  

 

1156 

01:26:35.600 --> 01:26:39.300 

tu wszyscy są obecni, powiedzieć, że popierają? Będzie szybciej.  

 

1157 

01:26:39.300 --> 01:26:43.700 

Ja popieram. Ja też. Pan Jan Rerus?  

 

1158 

01:26:43.700 --> 01:26:47.400 

Ja również popieram.  

 

1159 

01:26:47.400 --> 01:26:53.800 

Pan Miłosz? Tak, oczywiście popieram.  

 

1160 

01:26:53.800 --> 01:26:58.400 

Okej. Dziękuję. Wszyscy członkowie, tak? Czyli to był wniosek komisji i  

 

1161 

01:26:58.400 --> 01:27:02.400 
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dobrze go odczytałem. Dziękuję. Więc nie ma tutaj czasu  

 

1162 

01:27:02.400 --> 01:27:06.700 

na przerwy. Przechodzimy do głosowań. Panie przewodniczący, skoro są  

 

1163 

01:27:06.700 --> 01:27:09.100 

wszyscy i wszyscy potwierdzili to mamy wolę jednoznacznie wyrażoną. Dziękuję.  

 

1164 

01:27:09.100 --> 01:27:15.900 

Jednoznacznie zostało to wyrażone. Dziękuję i na początek autopoprawka,  

 

1165 

01:27:15.900 --> 01:27:18.700 

tak? Panie przewodniczący, jeżeli mogę wejść w słowo, pan  

 

1166 

01:27:18.700 --> 01:27:21.800 

Wojciech Szefner się zgłasza. Tak, już widzę, bo to tak  

 

1167 

01:27:21.800 --> 01:27:26.000 

może umknąć. Pan radny, bardzo proszę. Słychać mnie, tak?  

 

1168 

01:27:26.000 --> 01:27:30.200 

Będę się upewniał. Tak, słychać. Ja mam ten sam wniosek już  

 

1169 

01:27:30.200 --> 01:27:33.700 

trzeci raz. Ja tylko dopytam wnioskodawców, bo taka dyskusja się  

 

1170 

01:27:33.700 --> 01:27:37.900 

powielała. Czy paragrafie 1 punkt 2 podpunkt c możemy tam  

 

1171 

01:27:37.900 --> 01:27:40.900 

dodać w tym zapisie poza honorowym również zasłużony, czy  

 

1172 

01:27:40.900 --> 01:27:47.000 

też nie? Ja nie widzę przeszkód.  

 

1173 

01:27:47.000 --> 01:27:50.700 

Ja powiem tak. Ja miałem zamiar zadzwonić do pani mecenas,  

 

1174 

01:27:50.700 --> 01:27:54.100 

ale dzwoniłem i nie odebrała w tej sprawie. Przepraszam, czy  

 

1175 

01:27:54.100 --> 01:27:58.200 
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to jest pytanie do tego projektu uchwały Komisji Heraldycznej? Nie,  

 

1176 

01:27:58.200 --> 01:28:00.400 

to nie jest poprawka to heraldycznej, heraldyczną żeśmy  

 

1177 

01:28:00.400 --> 01:28:05.500 

już usunęli. To jest poprawka do uchwały w sprawie powołania  

 

1178 

01:28:05.500 --> 01:28:08.700 

doraźnej Komisji Statutowej. Tak, przebiegu. I chodzi o  

 

1179 

01:28:08.700 --> 01:28:13.300 

to, pani mecenas mówię, jest w paragrafie 1 litera c.  

 

1180 

01:28:13.300 --> 01:28:20.300 

I tam jest w sprawie Honorowego Obywatelstwa Gminy Sulechów  

 

1181 

01:28:20.300 --> 01:28:25.500 

kropka. Pojawiła się uwaga, żeby tam dodać i zasłużonego, tak?  

 

1182 

01:28:25.500 --> 01:28:28.600 

Coś takiego, tak?  

 

1183 

01:28:28.600 --> 01:28:31.700 

Panie radny, dobrze rozumiem, panie Wojciechu? I było pytanie  

 

1184 

01:28:31.700 --> 01:28:34.600 

czy to możliwe. Tak, ponieważ jak państwo doskonale pamiętacie,  

 

1185 

01:28:34.600 --> 01:28:39.100 

to wszyscy radni jak żeśmy rozmawiali no chcielibyśmy rozszerzenia  

 

1186 

01:28:39.100 --> 01:28:43.000 

i tu moja sugestia czy nie warto by było tego wpisać tutaj  

 

1187 

01:28:43.000 --> 01:28:47.100 

jeżeli mamy się na tym na przyszłość zająć i rozszerzyć ten  

 

1188 

01:28:47.100 --> 01:28:50.000 

zakres? I tu nie było, że tak powiem sprzecznych, tylko  

 

1189 

01:28:50.000 --> 01:28:53.600 
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pojawił się temat, żeby pani mecenas musiałaby nam pomóc czy  

 

1190 

01:28:53.600 --> 01:28:57.300 

w tym punkcie jest to w ogóle możliwe. Stąd też taką propozycję  

 

1191 

01:28:57.300 --> 01:29:00.100 

rzucam teraz korzystając z okazji, że jest pani mecenas na  

 

1192 

01:29:00.100 --> 01:29:02.300 

miejscu. I oczywiście jeżeli wnioskodawcy, czyli cała komisja  

 

1193 

01:29:02.300 --> 01:29:06.100 

wyrazi zgodę. Dodając jeszcze słowo, nie ma na razie czegoś  

 

1194 

01:29:06.100 --> 01:29:10.200 

takiego jak zasłużony w naszym statucie, tak? Myśl, żeby coś  

 

1195 

01:29:10.200 --> 01:29:12.600 

takiego wprowadzić w przyszłości. Oczywiście to jest plan  

 

1196 

01:29:12.600 --> 01:29:15.700 

pracy, więc możemy jakieś planować rzeczy.  

 

1197 

01:29:15.700 --> 01:29:18.800 

Natomiast pytanie czy tutaj możemy coś planować, co jest  

 

1198 

01:29:18.800 --> 01:29:21.200 

zgodne z prawem, czy niezgodne i to ewentualnie chyba o  

 

1199 

01:29:21.200 --> 01:29:23.800 

to może być pytanie. Bo zasłużony to nie jest coś, co  

 

1200 

01:29:23.800 --> 01:29:26.600 

wynika z przepisu ustawy o samorządzie gminnym, czy się  

 

1201 

01:29:26.600 --> 01:29:31.900 

mylę? Pani mecenas wyprowadzi. Panie przewodniczący, myśmy na ten  

 

1202 

01:29:31.900 --> 01:29:35.400 

temat na komisji rozmawiali. Mogę odpowiedzieć. Bardzo proszę,  

 

1203 

01:29:35.400 --> 01:29:40.200 
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pani radna Izabela Wojewoda. Proszę zwrócić uwagę, że  

 

1204 

01:29:40.200 --> 01:29:43.700 

brzmienie tych dwóch potencjalnych tematów jest jakby no  

 

1205 

01:29:43.700 --> 01:29:48.200 

żywcem wyciągnięte w tej chwili ze statutu. Czyli jakby  

 

1206 

01:29:48.200 --> 01:29:52.200 

my wiemy, widzimy problem. Ja to tłumaczyłam na naszych komisjach.  

 

1207 

01:29:52.200 --> 01:29:56.500 

Widzimy problem i chcemy się pochylić nad rozszerzaniem tego honorowego,  

 

1208 

01:29:56.500 --> 01:30:02.200 

czy w prowadzeniem dodatkowego tytułu zasłużony dla.  

 

1209 

01:30:02.200 --> 01:30:05.600 

Natomiast jakby wyciągnęliśmy żywcem dwa tematy i to,  

 

1210 

01:30:05.600 --> 01:30:08.800 

co zaplanujemy w projekcie później składanym, który będzie  

 

1211 

01:30:08.800 --> 01:30:13.500 

podlegał pod dyskusję państwa radnych poddamy, to jakby  

 

1212 

01:30:13.500 --> 01:30:18.100 

taką jest rzeczą wtórną jest. Na ten moment po prostu wyciągnęliśmy  

 

1213 

01:30:18.100 --> 01:30:23.100 

honorowego jako do dalszej pracy. Dlatego ja bym nie dopisywała  

 

1214 

01:30:23.100 --> 01:30:26.100 

w tym momencie i narzucała, bo przepraszam, no przyjdzie nam  

 

1215 

01:30:26.100 --> 01:30:30.100 

do głowy jakiś inny pomysł, coś innego. Jakby wyciągnęliśmy dwa  

 

1216 

01:30:30.100 --> 01:30:33.200 

duże tematy, którymi trzeba się zająć. Bo one wynikały ze statutu i  

 

1217 

01:30:33.200 --> 01:30:37.600 
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w statucie nie zostały umieszczone i jakby no wymagają dopracowania.  

 

1218 

01:30:37.600 --> 01:30:41.400 

Natomiast my faktycznie wiemy, znamy ten problem.  

 

1219 

01:30:41.400 --> 01:30:46.200 

W trakcie naszej kadencji były dwa zgłoszenia do honorowego i ta dyskusja  

 

1220 

01:30:46.200 --> 01:30:50.400 

się przetoczyła już u nas na sesjach, czy na komisja wcześniej,  

 

1221 

01:30:50.400 --> 01:30:54.600 

przepraszam. Więc jakby to jest tylko zasygnalizowanie ogólnego  

 

1222 

01:30:54.600 --> 01:30:58.200 

tematu. Natomiast co w tym projekcie się wydarzy to pojawi się  

 

1223 

01:30:58.200 --> 01:31:02.200 

ten tytuł i może zmieni się to tez oczywiście tytuł projektu  

 

1224 

01:31:02.200 --> 01:31:05.400 

uchwały wtedy, że wprowadzenie honorowego i zasłużonego.  

 

1225 

01:31:05.400 --> 01:31:10.000 

Ale jakby proszę nam dać czas tej pracy, a to jest tylko  

 

1226 

01:31:10.000 --> 01:31:13.400 

zasygnalizowany obszar do prac komisji.  

 

1227 

01:31:13.400 --> 01:31:18.100 

Ja bym zostawiła w takim kształcie. Dziękuję, pani radna.  

 

1228 

01:31:18.100 --> 01:31:20.800 

Czyli jak rozumiem, jako przewodnicząca tej komisji i  

 

1229 

01:31:20.800 --> 01:31:24.500 

tak się planujecie tym zająć i wnioskuje pani, żeby nie  

 

1230 

01:31:24.500 --> 01:31:28.500 

wprowadzać tego, że nie ma takiej potrzeby i tak będziemy dyskutować  

 

1231 

01:31:28.500 --> 01:31:31.500 
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czy będzie zasłużony. Tak jest. Panie radny, chyba nam to  

 

1232 

01:31:31.500 --> 01:31:34.600 

wystarczy jako informacja. Bo to chodzi o to, żeby się  

 

1233 

01:31:34.600 --> 01:31:37.700 

tym zajęli. Zajmą się. Także myślę, że tutaj w tym zapisie  

 

1234 

01:31:37.700 --> 01:31:40.600 

to nie będziemy tutaj tego dodawać. Chyba, że pan ramy  

 

1235 

01:31:40.600 --> 01:31:43.800 

wyrazi taką wolę. Panie radny Wojciech Szefner.  

 

1236 

01:31:43.800 --> 01:31:48.100 

Nie ma potrzeby, czy będziemy tutaj. Dobrze.  

 

1237 

01:31:48.100 --> 01:31:52.100 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. Zatem przechodzimy do  

 

1238 

01:31:52.100 --> 01:31:55.400 

głosowania. Na początek autopoprawka dotycząca publikatora, tak?  

 

1239 

01:31:55.400 --> 01:31:59.000 

Ustawa o samorządzie gminnym.  

 

1240 

01:31:59.000 --> 01:32:02.800 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

1241 

01:32:02.800 --> 01:32:12.800 

Pani radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, bardzo proszę  

 

1242 

01:32:12.800 --> 01:32:16.100 

o oddanie głosu, autopoprawka. Dziękuję.  

 

1243 

01:32:16.100 --> 01:32:21.000 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta.  

 

1244 

01:32:21.000 --> 01:32:27.700 

Zatem przejdźmy do głosowania uchwały wraz z autopoprawką, druk  

 

1245 

01:32:27.700 --> 01:32:32.600 
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numer 526 o zmianie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji  

 

1246 

01:32:32.600 --> 01:32:35.300 

Statutowej, bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

1247 

01:32:35.300 --> 01:32:44.500 

Pan radny Stanisław Kaczmar.  

 

1248 

01:32:44.500 --> 01:32:48.500 

Dziękuję. Za 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta  

 

1249 

01:32:48.500 --> 01:32:51.900 

jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

1250 

01:32:51.900 --> 01:32:57.000 

Punkt 13, druk numer 527 o zmianie Statutu Gminy Sulechów.  

 

1251 

01:32:57.000 --> 01:33:03.300 

Bardzo proszę, pani radna Izabela Wojewoda. Szanowni Państwo,  

 

1252 

01:33:03.300 --> 01:33:06.500 

Komisja Statutowa skończyła te prace. Był to długi okres, chciałbym  

 

1253 

01:33:06.500 --> 01:33:11.800 

w tym miejscu państwo członkom komisji bardzo serdecznie podziękować.  

 

1254 

01:33:11.800 --> 01:33:15.100 

Ciężki okres pracy, dużo zmian było.  

 

1255 

01:33:15.100 --> 01:33:21.700 

Podziękować byłej pani sekretarz, która z nami pracowała na  

 

1256 

01:33:21.700 --> 01:33:27.000 

początku nad tymi statutami, pani Danusi Jurze. Podziękować pani  

 

1257 

01:33:27.000 --> 01:33:29.800 

wiceburmistrz, pani Magdalenie Klucznik i oczywiście pani  

 

1258 

01:33:29.800 --> 01:33:35.400 

mecenas, pani Leoni Przewłockiej za tą pracę nad tym statutem.  

 

1259 

01:33:35.400 --> 01:33:39.300 



Strona 91 z 139 

 
Członkom komisji. Tutaj najbardziej burzliwe dyskusje z  

 

1260 

01:33:39.300 --> 01:33:44.200 

panem Janem Rerusem, za co bardzo dziękuję. Wypracowaliśmy naprawdę  

 

1261 

01:33:44.200 --> 01:33:50.300 

duży kompromis, duże ułatwienie i też tak uporządkowaliśmy wiele  

 

1262 

01:33:50.300 --> 01:33:53.400 

tematów. Państwo radni też nanieśli swoje uwagi w trakcie  

 

1263 

01:33:53.400 --> 01:33:57.900 

prac nad statutem, gdzieś tam wcześniej wysłałam państwu.  

 

1264 

01:33:57.900 --> 01:34:01.700 

Te uwagi zostały uwzględnione, naniesione. Wydaje nam  

 

1265 

01:34:01.700 --> 01:34:04.900 

się, że statut powinien być jednak napisany od nowa i  

 

1266 

01:34:04.900 --> 01:34:08.900 

o tym może przy kolejnej sesji państwu, jak wprowadzimy tą  

 

1267 

01:34:08.900 --> 01:34:13.900 

propozycję powołania Komisji Heraldycznej wyjaśnię państwu  

 

1268 

01:34:13.900 --> 01:34:18.000 

dlaczego. Choć na komisjach już o tym mówiłam. Proszę, żeby w  

 

1269 

01:34:18.000 --> 01:34:20.700 

takim kształcie przyjąć ten statut. ułatwi nam mocno pracę.  

 

1270 

01:34:20.700 --> 01:34:24.600 

Uporządkuje pewne rzeczy. Szczególnie też uporządkuje prace  

 

1271 

01:34:24.600 --> 01:34:30.700 

w biurze rady, wprowadzi te nasze rozwiązania elektroniczne, które się dzieją  

 

1272 

01:34:30.700 --> 01:34:34.600 

od tej kadencji. Zatem bardzo serdecznie proszę o przyjęcie  

 

1273 

01:34:34.600 --> 01:34:37.700 
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w takim kształcie tego statutu. Dziękuję.  

 

1274 

01:34:37.700 --> 01:34:43.000 

Nie widzę więcej. Autopoprawka. Tak, jeszcze autopoprawka, tak?  

 

1275 

01:34:43.000 --> 01:34:46.300 

Do publikatora tego co, tak dokładnie.  

 

1276 

01:34:46.300 --> 01:34:49.500 

Dokładnie, czyli jak?  

 

1277 

01:34:49.500 --> 01:34:53.700 

Do wprowadzenia autopoprawki dotyczącej ustawy o samorządzie gminnym  

 

1278 

01:34:53.700 --> 01:34:56.900 

publikator aktualny. Musi zgłosić pani przewodnicząca. Tak jest,  

 

1279 

01:34:56.900 --> 01:35:00.500 

proszę pani przewodnicząca o zgłoszenie żeby nie było wątpliwości. Dziękuję, panie przewodniczący.  

 

1280 

01:35:00.500 --> 01:35:08.600 

Wprowadzam autopoprawkę dotyczącą publikatora o samorządzie gminnym.  

 

1281 

01:35:08.600 --> 01:35:14.600 

Może ja pomogę, tak?  

 

1282 

01:35:14.600 --> 01:35:22.900 

Sekundkę, wprowadzenie publikatora aktualnego w ustawie o  

 

1283 

01:35:22.900 --> 01:35:26.100 

samorządzie gminnym, tam był druk numer ile? Dziennik Urzędowy.  

 

1284 

01:35:26.100 --> 01:35:31.500 

I 583 tak? Tak, potwierdzam.  

 

1285 

01:35:31.500 --> 01:35:35.900 

Dziennik Ustaw z 2022 roku pozycja 559 i 583.  

 

1286 

01:35:35.900 --> 01:35:41.800 

Czy dobrze wyartykułowałem za panią radną? Panie przewodniczący, z uwagi na wagę  

 

1287 

01:35:41.800 --> 01:35:44.600 
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tego tekstu ja proszę, żeby autopoprawkę zgłosiła pani przewodnicząca i  

 

1288 

01:35:44.600 --> 01:35:52.100 

członkowie komisji potwierdzili. Dobrze. Bardzo prosimy o  

 

1289 

01:35:52.100 --> 01:35:55.900 

zgłoszenie tej autopoprawki, tak? Dziennik Ustaw z roku  

 

1290 

01:35:55.900 --> 01:36:04.900 

2022, pozycja 559 i 583.  

 

1291 

01:36:04.900 --> 01:36:09.200 

Proszę moich członków komisji, żeby potwierdzili.  

 

1292 

01:36:09.200 --> 01:36:12.500 

Potwierdzam.  

 

1293 

01:36:12.500 --> 01:36:20.500 

Pan Miłosz Brodzikowski? Potwierdzam. Pan Piotr Miszkiewicz?  

 

1294 

01:36:20.500 --> 01:36:28.900 

Już mówiłem. Potwierdzam. Ja również potwierdzam.  

 

1295 

01:36:28.900 --> 01:36:32.000 

Przepraszam najmocniej. Radny Jan Rerus.  

 

1296 

01:36:32.000 --> 01:36:39.300 

Dobrze, dziękuję. Czyli wprowadzenie autopoprawki aktualny  

 

1297 

01:36:39.300 --> 01:36:42.300 

publikator ustawy o samorządzie gminnym, Dziennik Ustaw  

 

1298 

01:36:42.300 --> 01:36:48.300 

2022 roku, pozycja 559 i 583, tak wnioskuje komisja.  

 

1299 

01:36:48.300 --> 01:36:52.700 

Bardzo proszę o przegłosowanie na początek autopoprawki.  

 

1300 

01:36:52.700 --> 01:37:05.900 

Pan radny Przemysław Pokład, pani radna Izabela Wojewoda.  

 

1301 

01:37:05.900 --> 01:37:09.400 
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Bardzo proszę o oddanie głosu. Dziękuję.  

 

1302 

01:37:09.400 --> 01:37:12.400 

Za 17 radnych. Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta.  

 

1303 

01:37:12.400 --> 01:37:19.200 

Zatem przechodzimy do głosowania całej uchwały numer 527  

 

1304 

01:37:19.200 --> 01:37:24.100 

o zmianie Statutu Gminy Sulechów wraz z autopoprawką. Bardzo  

 

1305 

01:37:24.100 --> 01:37:31.000 

proszę państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Panie  

 

1306 

01:37:31.000 --> 01:37:33.700 

Bartku, p umożliwienie nam głosowania. Dziękuję. Bardzo proszę.  

 

1307 

01:37:33.700 --> 01:37:37.700 

Za 17 radnych.  

 

1308 

01:37:37.700 --> 01:37:42.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie, jak  

 

1309 

01:37:42.200 --> 01:37:46.200 

wszystkie dzisiaj. Dziękuję, przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

1310 

01:37:46.200 --> 01:37:50.400 

Punkt 9. Interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z  

 

1311 

01:37:50.400 --> 01:37:54.200 

państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

1312 

01:37:54.200 --> 01:38:01.100 

Bardzo proszę, pogramy Sebastian Różycki. Panie burmistrzu jeden i drugi, pani  

 

1313 

01:38:01.100 --> 01:38:07.000 

burmistrzowa oraz szanowni radni, ja ponawiam tą prośbę w  

 

1314 

01:38:07.000 --> 01:38:11.000 

kwestii interpretacji jeśli chodzi o oznakowanie przejścia dla  

 

1315 

01:38:11.000 --> 01:38:17.100 
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pieszych. Myślę, że tutaj przewodniczący Komisji Przestrzegania Bezpieczeństwa  

 

1316 

01:38:17.100 --> 01:38:20.700 

i Prawa się tym tematem jeszcze raz zajmie.  

 

1317 

01:38:20.700 --> 01:38:23.800 

Chodzi mi o to, żeby znaleźć jakieś rozwiązanie dla mieszkańców.  

 

1318 

01:38:23.800 --> 01:38:28.400 

To jest pierwsza rzecz. Druga rzecz, złożyłem kolejną deklarację  

 

1319 

01:38:28.400 --> 01:38:33.200 

dotyczącą zmiany organizacji ruchu na Osiedlu Nadodrzańskim.  

 

1320 

01:38:33.200 --> 01:38:36.800 

Chodzi o wprowadzenie ruchu kierunkowego.  

 

1321 

01:38:36.800 --> 01:38:41.700 

W mojej intencji było uregulowanie bezpieczeństwa poruszania  

 

1322 

01:38:41.700 --> 01:38:46.000 

się mieszkańców i parkowania. Wiem, że wyniknęła kwestia parkingu  

 

1323 

01:38:46.000 --> 01:38:51.100 

przy Osiedlu Nadodrzańskim numer 6. Szanowni Państwo, droga  

 

1324 

01:38:51.100 --> 01:38:55.100 

jest gminna, więc można w razie czego stosownie przerobić fragment  

 

1325 

01:38:55.100 --> 01:39:00.800 

tego parkingu w taki sposób, aby wjazd był tak, jak zaproponowałem  

 

1326 

01:39:00.800 --> 01:39:05.500 

od ulicy Południowej. I wtedy nie będzie konfliktu parkowania  

 

1327 

01:39:05.500 --> 01:39:10.400 

w tym miejscu. Natomiast proszę zwrócić uwagę, że naturalną  

 

1328 

01:39:10.400 --> 01:39:14.000 

koleją losu byłoby parkowanie po prawej stronie. Ułatwiłoby to  

 

1329 

01:39:14.000 --> 01:39:17.900 
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na pewno poruszanie się i przede wszystkim dojazd karetek  

 

1330 

01:39:17.900 --> 01:39:22.000 

pogotowia, ewentualnie straży pożarnej w przypadku, gdyby  

 

1331 

01:39:22.000 --> 01:39:27.000 

wyniknęła potrzeba dojazdu. W obecnym kształcie ruch jest  

 

1332 

01:39:27.000 --> 01:39:31.000 

paraliżowany i jest niezgodnie z przepisami prawa o  

 

1333 

01:39:31.000 --> 01:39:34.000 

ruchu drogowym. Więc dlatego myślę, że warto się nad tym  

 

1334 

01:39:34.000 --> 01:39:37.300 

zastanowić. Wiem, że ponawiam to już chyba trzeci i  

 

1335 

01:39:37.300 --> 01:39:40.300 

czwarty raz podczas tego jak jestem radnym i do tej pory  

 

1336 

01:39:40.300 --> 01:39:43.800 

stanęło to jakoś zawsze z oporem.  

 

1337 

01:39:43.800 --> 01:39:48.400 

Jestem na co dzień, tutaj pracuję na Osiedlu Nadodrzańskim i  

 

1338 

01:39:48.400 --> 01:39:52.000 

rozmawiam z mieszkańcami. I wiem, że wola mieszkańców jest  

 

1339 

01:39:52.000 --> 01:39:56.000 

taka, że aprobuje to moje rozwiązanie, które nie jest moim  

 

1340 

01:39:56.000 --> 01:39:59.400 

ego, tak? Tylko jest po prostu wolą mieszkańców tego osiedla.  

 

1341 

01:39:59.400 --> 01:40:04.000 

Więc bardzo bym sobie życzył, żeby się tym tematem zajęć.  

 

1342 

01:40:04.000 --> 01:40:08.500 

Kolejną rzeczą, o której chciałbym nadmienić, jest rozwiązanie  

 

1343 

01:40:08.500 --> 01:40:11.700 



Strona 97 z 139 

 
wyjazdu z ulicy Południowej w kierunku ulicy Odrzańskiej.  

 

1344 

01:40:11.700 --> 01:40:16.400 

Proszę, aby się komisja zastanowiła nad takim rozwiązaniem, aby  

 

1345 

01:40:16.400 --> 01:40:20.300 

zrobić dwa wyjazdy. Czyli nakaz skrętu w lewo, czyli dwa  

 

1346 

01:40:20.300 --> 01:40:25.100 

pasy wyjazdowe i w prawo. Myślę, że osobom jadącym w  

 

1347 

01:40:25.100 --> 01:40:28.800 

kierunku Zielonej Góry ułatwi to czekanie, bo bardzo często  

 

1348 

01:40:28.800 --> 01:40:32.600 

po prostu osoba, która chce skręcić z ulicy Południowej w  

 

1349 

01:40:32.600 --> 01:40:36.800 

lewo, czyli w centrum miasta niestety blokuje i tworzy korek.  

 

1350 

01:40:36.800 --> 01:40:40.200 

Przy obecnej sytuacji, kiedy to osiedle się bardzo mocno  

 

1351 

01:40:40.200 --> 01:40:45.000 

rozbudowuje no ten wyjazd jest po prostu w tym momencie uciążliwy.  

 

1352 

01:40:45.000 --> 01:40:49.000 

Myślę, że jeżeli technicznie to by było możliwe, jest to  

 

1353 

01:40:49.000 --> 01:40:54.100 

chyba najprostsze rozwiązanie uregulowania tutaj ruchu kołowego  

 

1354 

01:40:54.100 --> 01:40:57.300 

na tej ulicy. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

1355 

01:40:57.300 --> 01:41:02.100 

Bardzo proszę, pan radny Przemysław Pokład. Witam jeszcze  

 

1356 

01:41:02.100 --> 01:41:07.800 

raz. Panie Sebastianie, co do tego przejścia tam Przemysłowa - Kościuszki  

 

1357 

01:41:07.800 --> 01:41:10.700 
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to nie w tym miejscu, nie na tym łuku drogi, tak? Nie  

 

1358 

01:41:10.700 --> 01:41:12.900 

na tym skrzyżowaniu. Ale może pomyślimy tam dalej, nie?  

 

1359 

01:41:12.900 --> 01:41:16.900 

Mam teraz już przed sobą nawet drogi, przejście, przemysłowa, mam  

 

1360 

01:41:16.900 --> 01:41:20.800 

karteczkę. Pan jest instruktorem nauki jazdy. Piotr Miszkiewicz  

 

1361 

01:41:20.800 --> 01:41:26.500 

policjantem. Myślę, że będziecie rozwiązywać. Żeśmy rozmawiali, naprawdę  

 

1362 

01:41:26.500 --> 01:41:29.800 

burzliwa była dyskusja na ten temat. Ja jechałem właśnie do  

 

1363 

01:41:29.800 --> 01:41:33.800 

pracy po tej komisji i tam na łuku drogi właśnie z tego  

 

1364 

01:41:33.800 --> 01:41:36.900 

powodu, że nie było przejścia to ten pieszy popatrzy.  

 

1365 

01:41:36.900 --> 01:41:40.100 

Bo teraz zachowanie jakie jest jak jest pieszych? Uważają,  

 

1366 

01:41:40.100 --> 01:41:42.600 

że zawsze mają pierwszeństwo. Tak, mają. Ale powinni się  

 

1367 

01:41:42.600 --> 01:41:45.000 

upewnić. A wielu pieszych się nie upewnia, tylko wchodzi po  

 

1368 

01:41:45.000 --> 01:41:48.700 

prostu od razu pod koła. I to, że ten pan się rozejrzał, bo on  

 

1369 

01:41:48.700 --> 01:41:51.800 

wiedział, że przechodzi w niedozwolonym miejscu. Tylko dlatego  

 

1370 

01:41:51.800 --> 01:41:56.500 

się rozejrzał. Gdyby tam było przejście dla pieszych to w 80-90%  

 

1371 

01:41:56.500 --> 01:41:59.500 
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jestem pewien, że by się nie rozejrzał. Nie w tym miejscu, ale tam dalej  

 

1372 

01:41:59.500 --> 01:42:02.600 

może pomyślimy faktycznie, żeby było na tej prostej w  

 

1373 

01:42:02.600 --> 01:42:05.100 

kierunku przedszkola może tam wyznaczyć. Ale to mówię, na komisjach.  

 

1374 

01:42:05.100 --> 01:42:11.000 

Może bliżej Tanspolu po prostu, tak? Bliżej Transpolu, żeby na  

 

1375 

01:42:11.000 --> 01:42:14.600 

tej prostej, nie na tym skrzyżowaniu, tak? To jest jedna  

 

1376 

01:42:14.600 --> 01:42:18.200 

rzecz. Druga rzecz, jednokierunkową, no to ja już tutaj  

 

1377 

01:42:18.200 --> 01:42:21.300 

powiedziałem, z komisją żeśmy też, żebyśmy mieli to na  

 

1378 

01:42:21.300 --> 01:42:24.500 

piśmie od mieszkańców i od zarządów. Panie Sebastainie, bo  

 

1379 

01:42:24.500 --> 01:42:26.900 

mieliśmy takie przypadki, że na przykład połowa ulicy chce  

 

1380 

01:42:26.900 --> 01:42:29.800 

zakaz zatrzymywania, połowa nie. Mieliśmy taki przypadek, że  

 

1381 

01:42:29.800 --> 01:42:36.500 

inicjatorzy prosili o progi zwalniające, a gdy dochodziło do  

 

1382 

01:42:36.500 --> 01:42:39.200 

montażu tych progów to nie, oni nie chcą, oni chcą dalej  

 

1383 

01:42:39.200 --> 01:42:41.900 

przy sąsiedzie. Po prostu naprawdę chcielibyśmy, żeby to  

 

1384 

01:42:41.900 --> 01:42:44.900 

było, a to jest duże osiedle. Tam jest wielu mieszkańców. Żeby  

 

1385 

01:42:44.900 --> 01:42:49.200 
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naprawdę nie wiem czy to zebrać podpisy też żeby zarządcy, żeby  

 

1386 

01:42:49.200 --> 01:42:52.800 

to było na piśmie, żebyśmy naprawdę to widzieli, że mieszkańcy  

 

1387 

01:42:52.800 --> 01:42:56.100 

chcą tam zmian. Jakich to jeszcze o tym porozmawiamy.  

 

1388 

01:42:56.100 --> 01:43:00.300 

Panie Przemku, nadmieniam, że mieszkańcy już parkują na trawnikach  

 

1389 

01:43:00.300 --> 01:43:06.000 

przy blokach. Szanowni Państwo Radni, słuchajcie, myślę,  

 

1390 

01:43:06.000 --> 01:43:09.500 

że to sobie przedyskutujecie na komisji, tak? Ja będę miał  

 

1391 

01:43:09.500 --> 01:43:12.600 

na uwadze, najwyżej panie Sebastianie będzie komisja wyjazdowa. Zapraszam  

 

1392 

01:43:12.600 --> 01:43:15.400 

pana i wtedy będziemy dyskutować, dobrze. Dziękuję. Pan  

 

1393 

01:43:15.400 --> 01:43:19.400 

radny Zbigniew Trompa. bardzo proszę. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie  

 

1394 

01:43:19.400 --> 01:43:25.700 

burmistrzu, w tym miejscu o innym przejście dla pieszych, droga powiatowa,  

 

1395 

01:43:25.700 --> 01:43:29.700 

Aleja Zjednoczenia. Wejście koło szpitala.  

 

1396 

01:43:29.700 --> 01:43:34.000 

Ja już to próbowałem, mówiłem i naszemu panu.  

 

1397 

01:43:34.000 --> 01:43:39.900 

Zamalowane jest. zamalowano 3 dni od tamtego tygodnia.  

 

1398 

01:43:39.900 --> 01:43:44.900 

Jest zamalowane już, tak? Panie radny, miałem zadzwonić do  

 

1399 

01:43:44.900 --> 01:43:49.000 



Strona 101 z 139 

 
pana, że nawet. Nie jechałem, w takim razie to dziękuję serdecznie.  

 

1400 

01:43:49.000 --> 01:43:52.000 

Przepraszam, że się wtrąciłem, ale miałem w ten sam dzień  

 

1401 

01:43:52.000 --> 01:43:54.900 

jak pomalowane, powiat malował, miałem do pana zadzwonić. Przepraszam.  

 

1402 

01:43:54.900 --> 01:43:58.900 

Jest załadowane. Dziękuję serdecznie.  

 

1403 

01:43:58.900 --> 01:44:04.400 

A do pana burmistrza pytanie, ponieważ na pewno ze wszystkich doniesień medialnych  

 

1404 

01:44:04.400 --> 01:44:07.700 

wynika, że mam [?] dobiega końca.  

 

1405 

01:44:07.700 --> 01:44:11.200 

Natomiast czy znany jest ostateczny termin oddania?  

 

1406 

01:44:11.200 --> 01:44:15.000 

Czy ma pan wiedzę na ten temat?  

 

1407 

01:44:15.000 --> 01:44:18.900 

Bo jest świeży artykuł w Gazecie Lubuskiej, ale mówi się  

 

1408 

01:44:18.900 --> 01:44:23.200 

od końcu marca. Koniec marca to jest takie mało precyzyjne określenie.  

 

1409 

01:44:23.200 --> 01:44:28.300 

W internecie właśnie to władze potwierdziły koniec marca  

 

1410 

01:44:28.300 --> 01:44:30.700 

i pewnie dlatego jest nieprecyzyjne, bo nie wiedzą czy  

 

1411 

01:44:30.700 --> 01:44:33.900 

to będzie 25, czy 30. Dobra.  

 

1412 

01:44:33.900 --> 01:44:38.300 

Pan radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję.  

 

1413 

01:44:38.300 --> 01:44:40.800 
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Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałbym zwrócić tylko  

 

1414 

01:44:40.800 --> 01:44:45.400 

uwagę na fakt, iż w dniu dzisiejszym złożyłem interpelację dotyczącą  

 

1415 

01:44:45.400 --> 01:44:49.500 

uczestnictwa gminy Sulechów w programie Wojewódzkiego Funduszu  

 

1416 

01:44:49.500 --> 01:44:53.400 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dotyczącej programu  

 

1417 

01:44:53.400 --> 01:44:55.900 

Mały Strażak. Jest to kolejna edycja, w zeszłym roku ona  

 

1418 

01:44:55.900 --> 01:45:00.900 

też była. Są to środki dedykowane dla ochotniczych straży pożarnych.  

 

1419 

01:45:00.900 --> 01:45:05.600 

Nie są to duże środki, ale uważam, że każda złotówka dla  

 

1420 

01:45:05.600 --> 01:45:12.800 

naszego OSP jest potrzebna. Z tyłu głowy pewnie mam nasze  

 

1421 

01:45:12.800 --> 01:45:16.600 

nowopowołane OSP na Nowym Świecie, aczkolwiek oczywiście zdecydują  

 

1422 

01:45:16.600 --> 01:45:20.500 

sami ochotnicy. Zwracam uwagę dlaczego, ano dlatego, że  

 

1423 

01:45:20.500 --> 01:45:25.000 

droga jest teoretycznie prosta, ale wymaga wniosek uprzedniego  

 

1424 

01:45:25.000 --> 01:45:29.600 

zaopiniowania Komendanta Wojewódzkiego Straży Pożarnej w  

 

1425 

01:45:29.600 --> 01:45:33.000 

Gorzowie, a termin składania wniosku jest do 8 kwietnia.  

 

1426 

01:45:33.000 --> 01:45:38.300 

Zatem termin jest dosyć krótki, a uważam, że 20 000 dla  

 

1427 

01:45:38.300 --> 01:45:43.400 
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OSP jest potrzebne i można doposażyć nasze ochotnicze straże  

 

1428 

01:45:43.400 --> 01:45:47.500 

pożarne w sprzęt, który potrzebują i który im przydatny.  

 

1429 

01:45:47.500 --> 01:45:51.400 

Zatem zwracam uwagę, że dzisiaj takie pismo wpłynęło z  

 

1430 

01:45:51.400 --> 01:45:55.700 

mojej strony. Kolejna kwestia, jest to również dotyczy przejść  

 

1431 

01:45:55.700 --> 01:45:59.500 

dla pieszych. Przejść, o których mówiłem w grudniu. Minął  

 

1432 

01:45:59.500 --> 01:46:02.900 

kwartał i się nic nie wydarzyło. Są to przejścia na ulicy  

 

1433 

01:46:02.900 --> 01:46:06.100 

Żeromskiego, są do przejścia w okolicy Szkoły nr 2.  

 

1434 

01:46:06.100 --> 01:46:09.800 

Ja rozumiem, że dopóki nie wpłynie pismo do urzędu, no  

 

1435 

01:46:09.800 --> 01:46:14.300 

to radni będą zgłaszać takie rzeczy, ale bez odzewu.  

 

1436 

01:46:14.300 --> 01:46:19.000 

Zatem chyba porozmawiam z panem Przemkiem przewodniczącym komisji, że  

 

1437 

01:46:19.000 --> 01:46:21.500 

każdorazowo będziemy wnioskować na piśmie o takie rzeczy.  

 

1438 

01:46:21.500 --> 01:46:25.800 

Uważam, że jest potrzebne oznakowanie poziome i pionowe na tej ulicy.  

 

1439 

01:46:25.800 --> 01:46:30.800 

Są tam dzieci. Mimo, że wszyscy jako mieszkańcy wiemy, że  

 

1440 

01:46:30.800 --> 01:46:35.500 

tam jest przejście, ono powinno być naprawdę wyraźnie wyartykułowane  

 

1441 

01:46:35.500 --> 01:46:39.100 
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znakami poziomymi, pionowymi.  

 

1442 

01:46:39.100 --> 01:46:42.700 

I powinniśmy się jednak zastanowić w dalszym ciągu nad  

 

1443 

01:46:42.700 --> 01:46:46.400 

przejściem dla pieszych pomiędzy właśnie ulicą Żeromskiego przez  

 

1444 

01:46:46.400 --> 01:46:50.900 

Aleję Wielkopolską w kierunku ulicy Gdańskiej. Tam miał  

 

1445 

01:46:50.900 --> 01:46:53.800 

miejsce w zeszłym roku wypadek, było potrącenie. Ja wiem,  

 

1446 

01:46:53.800 --> 01:46:57.800 

że statystyki jak to u nas bardzo piękne są nadużywane, może  

 

1447 

01:46:57.800 --> 01:47:00.800 

nie wskazują na straszne zagrożenie, ale ja uważam, że łuk drogi, moment  

 

1448 

01:47:00.800 --> 01:47:06.000 

wjazdowy mimo, że tam jest teren zabudowany do miejscowości w  

 

1449 

01:47:06.000 --> 01:47:08.900 

kierunku centrum, to i tak pojazdy wyjeżdżają z dużą prędkością.  

 

1450 

01:47:08.900 --> 01:47:13.400 

Zatem powinniśmy jednak zastanowić się w roku co w tym  

 

1451 

01:47:13.400 --> 01:47:15.500 

przejściem zrobić. Czy je bardziej doświetlić, czy je  

 

1452 

01:47:15.500 --> 01:47:19.500 

przenieść może na odcinek prosty w kierunku Poznania, tam gdzie  

 

1453 

01:47:19.500 --> 01:47:23.100 

jest ogrodnictwo? No nie wiem, uważam, że są to ważne kwestie jeśli chodzi o  

 

1454 

01:47:23.100 --> 01:47:30.100 

bezpieczeństwo. Kolejną kwestią jest monitoring.  

 

1455 

01:47:30.100 --> 01:47:33.200 
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Zapytanie do pana burmistrza czy i kiedy w tym roku kolejne  

 

1456 

01:47:33.200 --> 01:47:38.200 

kamery mogą się pojawić? Ewentualnie w jakich miejscach przewidujemy  

 

1457 

01:47:38.200 --> 01:47:41.600 

montaż nowych kamer? Bo jeszcze chyba nie wszystkie ulice  

 

1458 

01:47:41.600 --> 01:47:45.800 

są wjazdowe okamerowane, ale dziękuję za to, co się już pojawiło.  

 

1459 

01:47:45.800 --> 01:47:50.900 

Jak najbardziej jest to realizowane krok po kroku, tak  

 

1460 

01:47:50.900 --> 01:47:54.300 

jak rozmawialiśmy z panem burmistrzem Marcinem Górznym i za to  

 

1461 

01:47:54.300 --> 01:47:58.100 

dziękuję. Ostatnią rzeczą, panie burmistrzu, również do  

 

1462 

01:47:58.100 --> 01:48:02.800 

pana, panie Marcinie, kiedy gmina przewiduje ogłoszenie przetargu  

 

1463 

01:48:02.800 --> 01:48:07.400 

jeśli chodzi o odpady komunalne? Ja wiem, że państwo pracujecie, my jako  

 

1464 

01:48:07.400 --> 01:48:12.600 

komisja naprawdę chcemy pomóc. Proszę nie odbierać nas jako wrogów, ale  

 

1465 

01:48:12.600 --> 01:48:16.100 

raczej jako pomoc. I kiedy ewentualnie moglibyśmy się  

 

1466 

01:48:16.100 --> 01:48:20.000 

spodziewać z pana strony, czy z pani Patrycji przesłania dla  

 

1467 

01:48:20.000 --> 01:48:24.800 

komisji specyfikacji, którą, bo na pewno będziemy przygotowywać  

 

1468 

01:48:24.800 --> 01:48:29.300 

wspólnie. Dziękuję. Dziękuję. Ad vocem pani radna Krystyna  

 

1469 

01:48:29.300 --> 01:48:33.200 
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Jagodzińska-Kochaniak, bardzo proszę. Wyprzedziła pani  

 

1470 

01:48:33.200 --> 01:48:38.400 

pozostałych radnych. Pani radna, czy pani radna mnie słyszy?  

 

1471 

01:48:38.400 --> 01:48:45.700 

Ja tylko chciałam dopowiedzieć do tego, co zgłasza pan  

 

1472 

01:48:45.700 --> 01:48:50.300 

rady Miszkiewicz. Jeśli chodzi o te przejście z ulicy Gdańskiej  

 

1473 

01:48:50.300 --> 01:48:56.600 

na drugą stronę, to miejsce gdzie tam w pobliżu też w  

 

1474 

01:48:56.600 --> 01:49:00.200 

tamtym roku rzeczywiście był wypadek, ja tą sprawę zgłaszałam,  

 

1475 

01:49:00.200 --> 01:49:06.700 

ale muszę państwu powiedzieć, że o tym przejściu również było zgłaszane  

 

1476 

01:49:06.700 --> 01:49:11.000 

przez sołectwo Krężoły jako przejście niebezpieczne, ponieważ  

 

1477 

01:49:11.000 --> 01:49:15.900 

tam jak się wyjeżdża z ulicy Gdańskiej i chcąc skręcić na  

 

1478 

01:49:15.900 --> 01:49:20.600 

przykład w stronę poczty, czyli na prawo, to nie widać nadjeżdżających  

 

1479 

01:49:20.600 --> 01:49:25.100 

samochodów od strony Wolsztyńskiej. Tam stoją barierki i  

 

1480 

01:49:25.100 --> 01:49:29.300 

one jak gdyby powodują, że samochód musi wyjechać prawie  

 

1481 

01:49:29.300 --> 01:49:32.900 

na połowę jezdni, żeby wiedzieć czy ktoś z tamtej strony  

 

1482 

01:49:32.900 --> 01:49:37.900 

nadjeżdża. Także to przejście już miało tyle wniosków i  

 

1483 

01:49:37.900 --> 01:49:40.800 
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tyle próśb o zrobienie, do dzisiaj nie jest zrobione. Także  

 

1484 

01:49:40.800 --> 01:49:47.500 

popieram wniosek pana Miszkiewicza, pana Przemysława Podkłada  

 

1485 

01:49:47.500 --> 01:49:52.500 

naszego radnego proszę, żeby to no po prostu zobaczył jak  

 

1486 

01:49:52.500 --> 01:49:56.600 

to wygląda w realu, żeby się przypatrzyć temu, żeby ten  

 

1487 

01:49:56.600 --> 01:50:00.500 

problem rozwiązać w końcu. Dziękuję.  

 

1488 

01:50:00.500 --> 01:50:04.900 

Bardzo proszę, pan radny Piotr Bodnar. Szanowni Państwo, podczas  

 

1489 

01:50:04.900 --> 01:50:09.900 

spotkania z sołtysami, które odbyło się w poniedziałek, było  

 

1490 

01:50:09.900 --> 01:50:14.800 

to celebracja święta dnia sołtysa, ale wynikły też tematy, sołtysi  

 

1491 

01:50:14.800 --> 01:50:18.500 

nie próżnują, pracują również podczas świętowania.  

 

1492 

01:50:18.500 --> 01:50:24.500 

Jest kwestia dystrybucji tłucznia na tereny sołectw.  

 

1493 

01:50:24.500 --> 01:50:30.900 

Ja mam prośbę do gminy, żeby przygotowała nam ilości dróg  

 

1494 

01:50:30.900 --> 01:50:33.900 

gruntowych przynależnych do poszczególnych sołectw, a  

 

1495 

01:50:33.900 --> 01:50:37.500 

należących do naszej gminy, żebyśmy mogli też się przyjrzeć w związku z tym, że  

 

1496 

01:50:37.500 --> 01:50:42.200 

za tydzień najprawdopodobniej zorganizujemy spotkanie z  

 

1497 

01:50:42.200 --> 01:50:46.600 
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gminą odnośnie właśnie dystrybucji tego tłucznia z utwardzeniem  

 

1498 

01:50:46.600 --> 01:50:49.900 

terenów i jakie prace należy podjąć. Te dane by nam pomogły,  

 

1499 

01:50:49.900 --> 01:50:54.300 

czyli ilości dróg gruntowych przynależnych do poszczególnych sołectw,  

 

1500 

01:50:54.300 --> 01:50:59.300 

żebyśmy mieli ułatwienie w ustalaniu dystrybuowania tego  

 

1501 

01:50:59.300 --> 01:51:02.700 

tłucznia. Bardzo dziękuję. Dziękuję. Bardzo proszę, pani  

 

1502 

01:51:02.700 --> 01:51:12.000 

radna Arleta Lubieniec. Pani radnej nie słyszymy, bardzo  

 

1503 

01:51:12.000 --> 01:51:17.400 

prosimy o włączenie głosu. Ja mam włączony.  

 

1504 

01:51:17.400 --> 01:51:21.400 

Już teraz słyszymy. Potwierdzam. Jeszcze raz.  

 

1505 

01:51:21.400 --> 01:51:29.000 

Szanowni Państwo, rozmawialiśmy na komisji na temat tego  

 

1506 

01:51:29.000 --> 01:51:32.300 

zapadliska w chodniku przy ulicy Żwirki i Wigury.  

 

1507 

01:51:32.300 --> 01:51:37.000 

Ja dziękuję za zainteresowanie panów burmistrzów tą sprawą  

 

1508 

01:51:37.000 --> 01:51:43.600 

i tam była sprawa lokalizacji, więc zrobiłam zdjęcia i  

 

1509 

01:51:43.600 --> 01:51:50.700 

prześlę je. Może ciężko ją tam zlokalizować, bo może nie  

 

1510 

01:51:50.700 --> 01:51:55.300 

tak określiłam tą lokalizację. Tam ewidentnie jest wrzucony  

 

1511 

01:51:55.300 --> 01:51:59.000 
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znak pionowy drogowy w to zapadlisko, żeby właśnie może  

 

1512 

01:51:59.000 --> 01:52:08.100 

ktoś nie wpadł do środka. Widać wręcz fundamenty tego płotu,  

 

1513 

01:52:08.100 --> 01:52:11.500 

tego ogrodzenia nawet. Takie one są w powietrzu wiszące.  

 

1514 

01:52:11.500 --> 01:52:15.800 

Także jeszcze raz proszę o zainteresowanie i te zdjęcia prześlę.  

 

1515 

01:52:15.800 --> 01:52:20.700 

To jest jedno. Druga sprawa, chciałabym zapytać, rozmawialiśmy dzisiaj  

 

1516 

01:52:20.700 --> 01:52:25.500 

już na temat dzieci, które wraz z rodzinami, czy z mamami  

 

1517 

01:52:25.500 --> 01:52:28.800 

opuściły Ukrainę uciekając przed wojną.  

 

1518 

01:52:28.800 --> 01:52:36.200 

Ale chciałbym dopytać czy my już mamy jakieś wyniki szacunkowe  

 

1519 

01:52:36.200 --> 01:52:41.300 

przynajmniej ile już zgłosiło, aby podjąć naukę w naszych  

 

1520 

01:52:41.300 --> 01:52:46.200 

szkołach i czy ta nauka będzie podejmowana w naszych różnych  

 

1521 

01:52:46.200 --> 01:52:48.300 

naszych szkołach, czy będzie przeznaczona do tego jakaś  

 

1522 

01:52:48.300 --> 01:52:55.300 

jedna szkoła? No i czy są dzieci, które będą, mają, czy  

 

1523 

01:52:55.300 --> 01:52:58.400 

może już korzystają z opieki przedszkolnej, czy mają zamiar?  

 

1524 

01:52:58.400 --> 01:53:03.600 

O to bym jeszcze poprosiła. No i jeszcze ja próbowałam się  

 

1525 

01:53:03.600 --> 01:53:08.800 
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tam włączyć do głosu jak był apel pana przewodniczącego klubu,  

 

1526 

01:53:08.800 --> 01:53:11.600 

pana Różyckiego, ale to dlatego, że chciałam potwierdzić, że  

 

1527 

01:53:11.600 --> 01:53:19.400 

tak, że faktycznie jesteśmy za, podpisaliśmy ten apel jako  

 

1528 

01:53:19.400 --> 01:53:23.300 

klub. No i dziękuję wszystkim, że zagłosowali, że wszyscy  

 

1529 

01:53:23.300 --> 01:53:28.000 

widzą ten problem tego budynku na ulicy Armii Krajowej, że trzeba no  

 

1530 

01:53:28.000 --> 01:53:32.400 

się nim zająć. Bo faktycznie zagraża bezpieczeństwu nie  

 

1531 

01:53:32.400 --> 01:53:36.200 

tylko pieszych, ale po prostu tam ruchowi na tej ulicy.  

 

1532 

01:53:36.200 --> 01:53:39.300 

Także dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

1533 

01:53:39.300 --> 01:53:44.200 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie.  

 

1534 

01:53:44.200 --> 01:53:50.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 5. Zapytania sołtysów i  

 

1535 

01:53:50.800 --> 01:53:54.400 

mieszkańców gminy Sulechów. Czy ktoś z państwa sołtysów lub  

 

1536 

01:53:54.400 --> 01:53:57.000 

z mieszkańców chciałby zabrać głos w tym punkcie? To  

 

1537 

01:53:57.000 --> 01:54:00.400 

teraz jest moment, proszę to wyartykułować w jakikolwiek sposób.  

 

1538 

01:54:00.400 --> 01:54:03.500 

Nie widzę, tak?  

 

1539 

01:54:03.500 --> 01:54:08.500 
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Nie, widzę. Pan Wiesław Kołakowski, pani Arleta Lubieniec zgłosiła.  

 

1540 

01:54:08.500 --> 01:54:12.600 

To ja tylko tak gwoli ścisłości dzięki. Mogę?  

 

1541 

01:54:12.600 --> 01:54:15.700 

Tak, tak, bardzo proszę, panie Wiesławie.  

 

1542 

01:54:15.700 --> 01:54:19.600 

Dzięki panu Miszkiewiczowi za sygnał o tych ochotniczych strażach  

 

1543 

01:54:19.600 --> 01:54:22.600 

pożarnych, ale w Nowym Świecie nie ma straży. Tylko taki  

 

1544 

01:54:22.600 --> 01:54:28.900 

mały. Dziękuję. Pani radna Arleta Lubieniec jako mieszkaniec jak  

 

1545 

01:54:28.900 --> 01:54:33.300 

rozumiem teraz. Proszę włączyć głos, pani radna.  

 

1546 

01:54:33.300 --> 01:54:39.200 

Już słuchać mnie?  

 

1547 

01:54:39.200 --> 01:54:45.100 

Słychać. Dziękuję. Zapomniałam w poprzednim zgłoszeniu się  

 

1548 

01:54:45.100 --> 01:54:51.000 

do głosu dopowiedzieć. Poprosiłam już wcześniej na komisję,  

 

1549 

01:54:51.000 --> 01:54:54.100 

ale dostałem taką odpowiedź, że to powinnam zgłosić właśnie  

 

1550 

01:54:54.100 --> 01:54:59.000 

wysypanie tłucznia na ulicy Sienkiewicza na Brzeziu koło  

 

1551 

01:54:59.000 --> 01:55:02.500 

Sulechowa. Że miałam to zgłosić przewodniczącemu Komisji do  

 

1552 

01:55:02.500 --> 01:55:07.500 

spraw Wsi. Ale słyszałam, że pan Bodnar ten głos też w  

 

1553 

01:55:07.500 --> 01:55:11.800 
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tym zakresie zajął. To może ja już za pośrednictwem teraz  

 

1554 

01:55:11.800 --> 01:55:15.600 

tego głosu poproszę przewodniczącego komisji, żeby wpisał  

 

1555 

01:55:15.600 --> 01:55:19.900 

tą ulicę do wysypania tłucznia na tej ulicy.  

 

1556 

01:55:19.900 --> 01:55:23.600 

Ulica Sienkiewicza na Brzezie koło Sulechowa. W zeszłym roku  

 

1557 

01:55:23.600 --> 01:55:27.800 

trochę było problemów, interweniował w tym pan przewodniczący, za  

 

1558 

01:55:27.800 --> 01:55:30.600 

co dziękuję. Także proszę w tym roku nie zapomnieć o  

 

1559 

01:55:30.600 --> 01:55:34.500 

tej ulicy. Dziękuję. Dziękuję. Z mojej wiedzy wynika, że  

 

1560 

01:55:34.500 --> 01:55:39.200 

chyba przewodniczący komisji nie będzie wskazywać miejsc,  

 

1561 

01:55:39.200 --> 01:55:43.100 

tylko ma wypracować jakiś algorytm, który podzieli między  

 

1562 

01:55:43.100 --> 01:55:47.700 

sołectwa te tony tłucznia i jak rozumiem będzie on uwzględniał  

 

1563 

01:55:47.700 --> 01:55:52.100 

na przykład ilość dróg i tak dalej, nie? Ale słyszał tą  

 

1564 

01:55:52.100 --> 01:55:56.300 

sugestię. Myślę, że pan burmistrz również. Także na pewno  

 

1565 

01:55:56.300 --> 01:56:00.200 

wszyscy słyszeli, którzy o tym będą decydować. Dziękuję.  

 

1566 

01:56:00.200 --> 01:56:03.200 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. Zatem przechodzimy do  

 

1567 

01:56:03.200 --> 01:56:07.200 
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kolejnego punktu. Punkt 11, przerwa. Ile przerwy, Szanowni  

 

1568 

01:56:07.200 --> 01:56:12.200 

Państwo? Nie robimy? 10 sekund? Czy chcemy przerwę?  

 

1569 

01:56:12.200 --> 01:56:16.400 

5 minut. Znaczy ja jestem gotowy, żeby zacząć udzielać odpowiedzi.  

 

1570 

01:56:16.400 --> 01:56:19.600 

Panie rady, może nie róbmy. Krótko chyba tylko, co?  

 

1571 

01:56:19.600 --> 01:56:23.100 

To symboliczne tam kilka sekund, panie przewodniczący.  

 

1572 

01:56:23.100 --> 01:56:35.100 

Tak jest. Ogłaszam 10 sekund przerwy. Szanowni Państwo, wznawiam  

 

1573 

01:56:35.100 --> 01:56:38.300 

obrady LI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej.  

 

1574 

01:56:38.300 --> 01:56:42.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 12. Przyjęcie protokołu  

 

1575 

01:56:42.000 --> 01:56:47.200 

z obrad poprzedniej sesji. Czy ktoś z państwa radnych chce  

 

1576 

01:56:47.200 --> 01:56:49.700 

zabrać lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Nie  

 

1577 

01:56:49.700 --> 01:56:55.900 

widzę. Zatem będziemy głosować, panie Bartku projekty, protokoły,  

 

1578 

01:56:55.900 --> 01:57:00.200 

tak? Bardzo proszę o uruchomienie 1 protokołu.  

 

1579 

01:57:00.200 --> 01:57:04.700 

Głosowanie. Który to będzie, panie Bartku? 15 luty, panie przewodniczący.  

 

1580 

01:57:04.700 --> 01:57:08.700 

Dobrze. Na początek sesja z 15 lutego. Bardzo proszę państwa radnych o  

 

1581 

01:57:08.700 --> 01:57:11.800 
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oddanie głosu. Protokół sesji 15 lutego.  

 

1582 

01:57:11.800 --> 01:57:21.000 

Pan radny Sebastian Różycki, bardzo prosimy o oddanie głosu,  

 

1583 

01:57:21.000 --> 01:57:24.600 

protokół. Dziękuję. 17 radnych za.  

 

1584 

01:57:24.600 --> 01:57:27.300 

Protokół został przyjęty. I teraz który będzie? 4 marca,  

 

1585 

01:57:27.300 --> 01:57:33.800 

tak? Panie Bartku, tak.  

 

1586 

01:57:33.800 --> 01:57:38.100 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Protokół z sesji z 4 marca.  

 

1587 

01:57:38.100 --> 01:57:47.700 

Radny Piotr Miszkiewicz bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

1588 

01:57:47.700 --> 01:57:51.400 

Protokół z poprzedniej sesji. Dziękuję.  

 

1589 

01:57:51.400 --> 01:57:56.700 

17 radnych za. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

1590 

01:57:56.700 --> 01:57:59.800 

Punkt 13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Bardzo  

 

1591 

01:57:59.800 --> 01:58:06.200 

proszę panie burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo,  

 

1592 

01:58:06.200 --> 01:58:10.600 

postaram się w kolejności zadawanych pytań, pan Sebastian Różycki  

 

1593 

01:58:10.600 --> 01:58:14.600 

i przejścia dla pieszych. Panie Sebastianie, ja pisma wysłałam po raz  

 

1594 

01:58:14.600 --> 01:58:18.500 

kolejny dotyczące tych lokalizacji do Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

 

1595 

01:58:18.500 --> 01:58:21.700 
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Bo jak pan wie, są to drogi wojewódzkie.  

 

1596 

01:58:21.700 --> 01:58:26.600 

Te, o których pan dzisiaj mocniej wspomniał. Nie mam jeszcze, przynajmniej  

 

1597 

01:58:26.600 --> 01:58:31.000 

nie widziałem tej odpowiedzi. Jak ją otrzymam, to oczywiście  

 

1598 

01:58:31.000 --> 01:58:35.200 

państwu też przekażę. Natomiast tam rzeczywiście jest ten  

 

1599 

01:58:35.200 --> 01:58:38.600 

problem w zlokalizowaniu takiego przejścia w obrębie samego  

 

1600 

01:58:38.600 --> 01:58:43.300 

skrzyżowania. To jak gdyby z punktu widzenia zarządu już  

 

1601 

01:58:43.300 --> 01:58:46.200 

wcześniej było sygnalizowane. Nie wiem czy państwo pamiętacie,  

 

1602 

01:58:46.200 --> 01:58:50.400 

ale dwukrotnie już w tym temacie jeśli dobrze pamięta na  

 

1603 

01:58:50.400 --> 01:58:58.000 

ten temat rozmawiałem. Jeśli chodzi o te kwestie z pracami  

 

1604 

01:58:58.000 --> 01:59:00.800 

komisji to pan pozwoli, że nie będę tego oczywiście komentował,  

 

1605 

01:59:00.800 --> 01:59:05.200 

bo tutaj jak gdyby będzie to dotyczyło prac samej komisji  

 

1606 

01:59:05.200 --> 01:59:09.200 

rady. Panie Zbyszku, Zbigniew Trompa, jeśli chodzi o  

 

1607 

01:59:09.200 --> 01:59:12.500 

termin ja mogę też tylko w kategoriach ogólnych powiedzieć, tak?  

 

1608 

01:59:12.500 --> 01:59:15.200 

My wiemy, że do końca miesiąca, ale nie wiemy czy będzie  

 

1609 

01:59:15.200 --> 01:59:20.300 
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28, czy to będzie 29. A może prostu nie na prima aprilis, a od 1  

 

1610 

01:59:20.300 --> 01:59:25.500 

kwietnia otwarcie, tak? to znaczy ja myślę też z informacji, jakie  

 

1611 

01:59:25.500 --> 01:59:28.100 

mam, że tu nie chodzi już o zakres tych prac, tylko być  

 

1612 

01:59:28.100 --> 01:59:33.400 

może kwestie odbiorów tego jak szybko zostaną po prostu wystawione  

 

1613 

01:59:33.400 --> 01:59:37.900 

dokumenty umożliwiające taki faktyczny wjazd na most, więc ja nie  

 

1614 

01:59:37.900 --> 01:59:41.400 

zaryzykuję, nie podam daty, bo ona też była przedstawiana mnie  

 

1615 

01:59:41.400 --> 01:59:45.800 

tylko w takiej formie ogólnej, czyli do końca miesiąca. Program  

 

1616 

01:59:45.800 --> 01:59:48.800 

Mały Strażak, to co zgłaszał pan Piotr. Panie Piotrze, wczoraj  

 

1617 

01:59:48.800 --> 01:59:52.500 

otrzymaliśmy taką informację i one poszły do naszych jednostek.  

 

1618 

01:59:52.500 --> 01:59:56.400 

Wnioski składa nie gmina, tylko bezpośrednio OSP i oni wiedzą  

 

1619 

01:59:56.400 --> 01:59:59.900 

o tym. Co roku właściwie w tym brały udział. Więc podejrzewam,  

 

1620 

01:59:59.900 --> 02:00:03.800 

że w tym roku też będą się o te środki starały.  

 

1621 

02:00:03.800 --> 02:00:09.500 

Jeśli chodzi bo ulicę, przejście dla pieszych w okolicy Szkoły  

 

1622 

02:00:09.500 --> 02:00:17.200 

nr 2, to my zaplanowaliśmy w tym roku właśnie wykonanie tego  

 

1623 

02:00:17.200 --> 02:00:22.600 
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przejścia wspólnie z Eneą. Ja mam nadzieję, że jeśli nic  

 

1624 

02:00:22.600 --> 02:00:27.800 

się nie wydarzy czego się zaplanować nie da, no niestety mam od czasu do czasu takie  

 

1625 

02:00:27.800 --> 02:00:31.300 

historie jak chociażby teraz ta związana z wojną na Ukrainie,  

 

1626 

02:00:31.300 --> 02:00:39.400 

które nie pokrzyżują planów Enei i jak gdyby budżetowo nie  

 

1627 

02:00:39.400 --> 02:00:41.800 

rozsypie się ten budżet, to te przejście w tym roku będzie  

 

1628 

02:00:41.800 --> 02:00:49.200 

wykonane. Jeśli chodzi o monitoring, to ja myślę, panie  

 

1629 

02:00:49.200 --> 02:00:51.500 

Piotrze, że tak naprawdę tutaj i tak jest potrzebna rozmowa  

 

1630 

02:00:51.500 --> 02:00:53.900 

z mapą, tak? Proszę się nie gniewać, ale ja nie będę w  

 

1631 

02:00:53.900 --> 02:00:58.400 

tej chwili pokazywał palcem gdzie, bo ja myślę, że tutaj  

 

1632 

02:00:58.400 --> 02:01:04.200 

tak naprawdę będziemy kolejne mapy przesuwając kolejne punkty na mapie przesuwając  

 

1633 

02:01:04.200 --> 02:01:07.300 

się również w tym, o czym pan powiedział, czy w kierunku wyjazdów  

 

1634 

02:01:07.300 --> 02:01:11.300 

z miasta, czyli monitoring samych wlotów do miasta.  

 

1635 

02:01:11.300 --> 02:01:14.300 

Odnośnie przetargu to poproszę o uzupełnienie mojej odpowiedzi za chwilkę  

 

1636 

02:01:14.300 --> 02:01:22.200 

pana Marcina Górznego. Panie Piotrze, jeśli chodzi o ten  

 

1637 

02:01:22.200 --> 02:01:26.500 



Strona 118 z 139 

 
podział dróg w poszczególnych sołectwach, to oczywiście jesteśmy w  

 

1638 

02:01:26.500 --> 02:01:29.800 

stanie to zrobić. Natomiast musicie państwo wziąć pod  

 

1639 

02:01:29.800 --> 02:01:34.800 

uwagę też już jedną rzecz, którą wiemy. Wzrost cen również  

 

1640 

02:01:34.800 --> 02:01:38.300 

w tym zakresie, czyli materiału, jest tak dynamiczny, że  

 

1641 

02:01:38.300 --> 02:01:42.600 

właściwie trudno jest jednoznacznie przewidzieć jakie rzeczywiste  

 

1642 

02:01:42.600 --> 02:01:47.400 

ilości uda się do gminy dostarczyć. Planowaliśmy poziom podobnie  

 

1643 

02:01:47.400 --> 02:01:51.100 

jak w roku ubiegłym. Biorąc pod uwagę wzrost wydaje się, że będzie  

 

1644 

02:01:51.100 --> 02:01:57.400 

tego po prostu mniej. Bo to jest wzrost kilkudziesięcioprocentowy w porównaniu  

 

1645 

02:01:57.400 --> 02:02:01.300 

do poprzedniego zamówienia. Pani Arleto, ja czekam na  

 

1646 

02:02:01.300 --> 02:02:05.200 

te zdjęcia. Bo tak jak mówiłem byłem, ale prawdopodobnie skupiłem  

 

1647 

02:02:05.200 --> 02:02:08.700 

się na innej dziurze, niż ta, o której pani mówi.  

 

1648 

02:02:08.700 --> 02:02:12.700 

Więc chciałem to zdecydowanie zobaczyć.  

 

1649 

02:02:12.700 --> 02:02:16.700 

Natomiast oczywiście my mamy informacje dotyczące liczby  

 

1650 

02:02:16.700 --> 02:02:22.700 

dzieci i mogę powiedzieć tak, na dzisiaj tych dzieci na  

 

1651 

02:02:22.700 --> 02:02:27.500 
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terenie gminy Sulechów w różnych jednostkach oświatowych jest 12  

 

1652 

02:02:27.500 --> 02:02:32.100 

na poziomie przedszkolnym i 52 w szkole. to jest informacja z  

 

1653 

02:02:32.100 --> 02:02:35.800 

dzisiaj. Taki jest poziom. Natomiast jeśli chodzi o  

 

1654 

02:02:35.800 --> 02:02:39.900 

miejsca, to bardzo różne. To znaczy nie przewidujemy nawet  

 

1655 

02:02:39.900 --> 02:02:42.000 

takich możliwości, że to się wydarzy tylko w jednej szkole  

 

1656 

02:02:42.000 --> 02:02:45.600 

z prostej przyczyny, ponieważ mamy również bardzo dużą  

 

1657 

02:02:45.600 --> 02:02:49.600 

ilość dzieci zlokalizowanych na terenie wiejskim i tam  

 

1658 

02:02:49.600 --> 02:02:54.500 

zorganizowanie nawet dowozu byłby praktycznie niemożliwy, bo  

 

1659 

02:02:54.500 --> 02:02:59.400 

byłby to dowóz dla 2-3 osób. No to mówiąc wprost, byłoby  

 

1660 

02:02:59.400 --> 02:03:02.300 

to bardzo, bardzo trudne i problematyczne. Więc te dzieci  

 

1661 

02:03:02.300 --> 02:03:07.200 

będą będą trafiać do szkół co do zasady rejonowych jeśli  

 

1662 

02:03:07.200 --> 02:03:10.300 

chodzi o teren wiejski, natomiast w mieście tak jak wspominałem  

 

1663 

02:03:10.300 --> 02:03:15.300 

jeśli będziemy tworzyć oddziały dla tych grup większych, takie  

 

1664 

02:03:15.300 --> 02:03:19.600 

włączone w poziomach, to będzie to na pewno też grupowane już  

 

1665 

02:03:19.600 --> 02:03:22.400 
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na terenie miasta. Czyli te dzieci starsze zakładamy, że  

 

1666 

02:03:22.400 --> 02:03:26.300 

być może będą w innej szkole, niż to by wynikało z rejonu.  

 

1667 

02:03:26.300 --> 02:03:32.000 

Nie ukrywam, że tutaj też nie wszystkie z tych dzieci na  

 

1668 

02:03:32.000 --> 02:03:36.800 

dzisiaj od razu są zapisywane, od razu są zgłaszane.  

 

1669 

02:03:36.800 --> 02:03:40.900 

Cześć rodziców w pierwszym okresie nie chce jeszcze tego  

 

1670 

02:03:40.900 --> 02:03:45.100 

wykonać, tak? To znaczy z rozmów z nimi to obserwujemy, że  

 

1671 

02:03:45.100 --> 02:03:48.700 

chcą najpierw w cudzysłowie uspokoić emocje i dopiero wtedy  

 

1672 

02:03:48.700 --> 02:03:54.600 

powiedzieć co i jak, bo takie rozmowy po prostu z nimi  

 

1673 

02:03:54.600 --> 02:03:58.800 

miałem. Wydaje mi się, że to wszystko, co miałem zapisane.  

 

1674 

02:03:58.800 --> 02:04:05.900 

Bardzo proszę pana Marcina Górznego jeszcze. Wysoka Rado,  

 

1675 

02:04:05.900 --> 02:04:10.300 

Panie Radny Piotrze, jeśli chodzi o przetarg, tak jak  

 

1676 

02:04:10.300 --> 02:04:17.600 

rozmawialiśmy na komisji czwartkowej obiecałem to wcześniej wszystkim  

 

1677 

02:04:17.600 --> 02:04:23.000 

radnym, a także komisji, przygotowaną specyfikację przetargową  

 

1678 

02:04:23.000 --> 02:04:30.100 

roześlemy z jakimś powiedzmy zapasem czasu tak, żeby państwo  

 

1679 

02:04:30.100 --> 02:04:35.100 
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mieli chwilę na przeczytanie sobie spokojnie tego i przeanalizowanie.  

 

1680 

02:04:35.100 --> 02:04:41.500 

Kiedy to to jest dobre pytanie. Jak powiem o tym w kolejnym  

 

1681 

02:04:41.500 --> 02:04:45.800 

punkcie w wolnych wnioskach, rozesłałem dzisiaj do państwa  

 

1682 

02:04:45.800 --> 02:04:53.200 

te tonaże, ponieważ dzisiaj dostaliśmy ostatnie dane tonażowe  

 

1683 

02:04:53.200 --> 02:04:57.500 

za luty. W związku z tym mamy podsumowane z naszej wagi  

 

1684 

02:04:57.500 --> 02:05:02.900 

pełne 12 miesięcy i to jest ten materiał, na który czekaliśmy w zakresie  

 

1685 

02:05:02.900 --> 02:05:11.300 

merytorycznym, żeby jakby zakończyć część procedury przetargowej.  

 

1686 

02:05:11.300 --> 02:05:17.300 

Nie jest ich tajemnicą, więc powiem to w tej chwili na  

 

1687 

02:05:17.300 --> 02:05:22.300 

forum, będziemy chcieli po raz pierwszy w historii naszej  

 

1688 

02:05:22.300 --> 02:05:28.600 

gminy zorganizować przetarg nieograniczony z dopuszczeniem negocjacji.  

 

1689 

02:05:28.600 --> 02:05:32.900 

I to jest ta jedna wątpliwość, która pewnie troszeczkę czasu  

 

1690 

02:05:32.900 --> 02:05:36.100 

nam zabierze, bo nie chcielibyśmy tutaj popełnić żadnego błędu  

 

1691 

02:05:36.100 --> 02:05:41.600 

takiego formalnego. Więc proszę jeszcze państwa radnych o chwilę  

 

1692 

02:05:41.600 --> 02:05:45.000 

cierpliwości. Jak już będziemy mieli wszystko spisane i  

 

1693 

02:05:45.000 --> 02:05:48.400 
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wyjaśnione to na pewno ten materiał od nas państwo dostaniecie.  

 

1694 

02:05:48.400 --> 02:05:54.800 

No a ostatnia wątpliwość moja, zakładam, że u państwa też  

 

1695 

02:05:54.800 --> 02:05:59.500 

się ona pojawia. Czy ten czas teraz, koniec marca, początek  

 

1696 

02:05:59.500 --> 02:06:05.000 

kwietnia, to jest na pewno dobry czas na ogłaszanie jakichkolwiek postępowań.  

 

1697 

02:06:05.000 --> 02:06:10.200 

Zwłaszcza na usługi i zwłaszcza na usługę, która miałaby trwać  

 

1698 

02:06:10.200 --> 02:06:15.100 

aż 36 miesięcy. Bo też z państwem rozmawialiśmy, że ten  

 

1699 

02:06:15.100 --> 02:06:18.500 

przetarg chcemy zrobić troszeczkę dłuższy tak, żeby zapewnić  

 

1700 

02:06:18.500 --> 02:06:23.600 

sobie po prostu lepszą stawkę. Więc myślę, że nawet jeśli  

 

1701 

02:06:23.600 --> 02:06:28.700 

będziemy mieli te dokumenty gotowe, roześlemy je do państwa  

 

1702 

02:06:28.700 --> 02:06:32.300 

to myślę, że wspólnie podejmę decyzję kiedy warto to  

 

1703 

02:06:32.300 --> 02:06:35.800 

postępowanie ogłaszać. Bo zakładam, że oczywiście przyświeca  

 

1704 

02:06:35.800 --> 02:06:42.000 

nam no ta dobra cena. To będzie główny aspekt tego przetargu.  

 

1705 

02:06:42.000 --> 02:06:45.100 

Na ten moment bardzo dziękuję.  

 

1706 

02:06:45.100 --> 02:06:48.000 

Włączę się jeszcze z jedną rzeczą w punkcie wolne wnioski  

 

1707 

02:06:48.000 --> 02:06:51.100 
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i informacje. Dziękuję bardzo. Dziękuję. Czy pan radny Przemysław  

 

1708 

02:06:51.100 --> 02:06:53.600 

Pokład w tym punkcie, czy wolne wnioski? Chyba wolne wnioski,  

 

1709 

02:06:53.600 --> 02:06:57.300 

tak? Tak, bardzo proszę. Akurat wielokrotnie miałem pytać,  

 

1710 

02:06:57.300 --> 02:07:05.400 

widzieliśmy się.  

 

1711 

02:07:05.400 --> 02:07:09.100 

Pan burmistrz przypomniał. Przejścia dla pieszych właśnie doświetlenie z Eneą i ta droga wojewódzka,  

 

1712 

02:07:09.100 --> 02:07:13.100 

chodzi o Kije i tak zwane Łochowo. Tam miało być oświetlenie na  

 

1713 

02:07:13.100 --> 02:07:14.900 

przejściu dla pieszych. Panie Marcinie, coś wiadomo o  

 

1714 

02:07:14.900 --> 02:07:18.300 

tym? Jeżeli wiadomo, to poproszę o jakąś informację.  

 

1715 

02:07:18.300 --> 02:07:22.100 

Bardzo proszę, panie burmistrzu.  

 

1716 

02:07:22.100 --> 02:07:27.500 

Pani radny Przemysławie, no z tych informacji, które my posiadamy, ale to są informacje,  

 

1717 

02:07:27.500 --> 02:07:33.600 

nie ukrywam, sprzed kilku miesięcy. To prywatny inwestor, który  

 

1718 

02:07:33.600 --> 02:07:41.300 

lokuje ta swój punkt miał w warunkach zapisane doświetlenie o ile mnie pamięć nie myli obydwu  

 

1719 

02:07:41.300 --> 02:07:43.700 

przejść dla pieszych, czyli przez drogę wojewódzką i przez  

 

1720 

02:07:43.700 --> 02:07:48.500 

drogę powiatową. Ja zweryfikuję jeszcze te informację czy  

 

1721 

02:07:48.500 --> 02:07:51.400 
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na pewno się nic nie zmieniło. Tam zdaje się, że wniosek o  

 

1722 

02:07:51.400 --> 02:07:54.600 

pozwolenie na budowę został już złożony.  

 

1723 

02:07:54.600 --> 02:07:57.800 

Więc ustalę czy po prostu w tym wniosku ten aspekt został  

 

1724 

02:07:57.800 --> 02:08:01.500 

ujęty i telefonicznie przekażę panu taką informację.  

 

1725 

02:08:01.500 --> 02:08:06.300 

Dobrze. Dziękuję. Pan burmistrz się zgłasza jeszcze, panie  

 

1726 

02:08:06.300 --> 02:08:09.500 

burmistrzu, tak? Bardzo proszę. Jeśli mogę troszkę uzupełniając,  

 

1727 

02:08:09.500 --> 02:08:13.800 

Szanowni Państwo, my w tym roku zakładamy, że uda nam  

 

1728 

02:08:13.800 --> 02:08:17.500 

się wykonać to przejście przy Żeromskiego. Będą zaraz gotowe  

 

1729 

02:08:17.500 --> 02:08:21.000 

dwa przejścia na ulicy Armii Krajowej. I kończymy w  

 

1730 

02:08:21.000 --> 02:08:23.700 

tej chwili negocjacje, kończymy i mam nadzieję, że skutecznie  

 

1731 

02:08:23.700 --> 02:08:26.600 

je zakończymy, żeby wykonać też kolejne przejście przy  

 

1732 

02:08:26.600 --> 02:08:32.300 

ulicy Okrężnej na wysokości bramy. Więc myślę, że to  

 

1733 

02:08:32.300 --> 02:08:37.000 

są takie rzeczy, które powiedzmy mamy dość namacalnie. No  

 

1734 

02:08:37.000 --> 02:08:39.200 

troszkę to trwa. Niestety dzisiaj ta dokumentacja wiecie  

 

1735 

02:08:39.200 --> 02:08:42.700 
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państwo, że dzisiaj dokumentacja jest uzależniona od  

 

1736 

02:08:42.700 --> 02:08:48.400 

pani konserwator plus to zaskakujące być może, ale czasami  

 

1737 

02:08:48.400 --> 02:08:51.600 

nawet Wody Polskie. A to należy czasami kilka miesięcy.  

 

1738 

02:08:51.600 --> 02:08:56.400 

To po prostu powoduje, że nie udaje się tego zrobić tak  

 

1739 

02:08:56.400 --> 02:08:59.800 

szybko, jak byśmy chcieli. Ale te 4 powiedzmy lokalizacje mogę już  

 

1740 

02:08:59.800 --> 02:09:02.800 

dzisiaj przywoływać jako te, które są powiedzmy w trakcie  

 

1741 

02:09:02.800 --> 02:09:06.700 

pewnych procedur, tak? Dziękuję. Dziękuję i jeszcze zgłosił  

 

1742 

02:09:06.700 --> 02:09:08.900 

się nam pan radny Piotr Miszkiewicz w tym punkcie, tak?  

 

1743 

02:09:08.900 --> 02:09:12.700 

Bardzo proszę. Zakończyć temat przejść dla pieszych. Panie burmistrzu,  

 

1744 

02:09:12.700 --> 02:09:15.700 

na Odrzańskiej o ile te nowe przejście, o którym w ogóle na początku kadencji  

 

1745 

02:09:15.700 --> 02:09:20.300 

była mowa i ono zostało zrealizowane i ono wygląda naprawdę  

 

1746 

02:09:20.300 --> 02:09:23.800 

świetnie, jest dobrze doświetlone, o tyle zaraz obok jest  

 

1747 

02:09:23.800 --> 02:09:28.400 

przejście to stare i tam jest taka w nocy ciemnia i  

 

1748 

02:09:28.400 --> 02:09:32.000 

te pojazdy sugerują się wyłącznie tym dobrze doświetlonym przejściem  

 

1749 

02:09:32.000 --> 02:09:35.400 
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nie widząc tego poprzedniego jadąc od centrum w kierunku Zielonej  

 

1750 

02:09:35.400 --> 02:09:39.700 

Góry. Czy te miejsce próbujemy również, czy zakładamy doświetlić, czy je  

 

1751 

02:09:39.700 --> 02:09:43.800 

po prostu likwidujemy docelowo? Bo tu jest czarna dziura,  

 

1752 

02:09:43.800 --> 02:09:48.500 

a tam jest świetne przejście dla pieszych kawałek dalej. Dziękuję,  

 

1753 

02:09:48.500 --> 02:09:52.100 

panie radny, tylko taka uwaga. To wszystko są interpelacje i  

 

1754 

02:09:52.100 --> 02:09:55.900 

zapytania. Nie? Bardzo proszę, pan burmistrz Marcin Górzny  

 

1755 

02:09:55.900 --> 02:09:59.800 

się głosił pierwszy ad vocem, tak? Bardzo proszę. Tak.  

 

1756 

02:09:59.800 --> 02:10:03.100 

Zakładam, że powinniśmy też odpowiedzieć panu Piotrowi na  

 

1757 

02:10:03.100 --> 02:10:06.100 

to pytanie, więc szybko. panie Piotrze, myślę, że to  

 

1758 

02:10:06.100 --> 02:10:10.200 

dobry pomysł, żebyśmy też z komisją, tutaj zwracam się  

 

1759 

02:10:10.200 --> 02:10:14.000 

do radnego Przemka Pokłada, zastanowili się czy tego przejścia  

 

1760 

02:10:14.000 --> 02:10:19.400 

po prostu nie zlikwidować. Oświetlenie długiego przejścia no  

 

1761 

02:10:19.400 --> 02:10:22.100 

wiecie państwo, że w tej chwili mówimy o kwotach rzędu 20  

 

1762 

02:10:22.100 --> 02:10:26.300 

kilku tysięcy zł. A nie wiem na ile to przejście jest na  

 

1763 

02:10:26.300 --> 02:10:30.400 
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tyle uczęszczane, że jest sens wydawać na nie takie pieniądze.  

 

1764 

02:10:30.400 --> 02:10:33.600 

Dziękuję. Dziękuję.  

 

1765 

02:10:33.600 --> 02:10:37.400 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. Zatem przechodzimy do  

 

1766 

02:10:37.400 --> 02:10:40.500 

punktu 14. Wolne wnioski i informacje. Czy przez państwa radnych  

 

1767 

02:10:40.500 --> 02:10:43.100 

lub pan burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Pan  

 

1768 

02:10:43.100 --> 02:10:46.600 

burmistrz Marcin Górzny się zgłasza pierwszy. Bardzo proszę.  

 

1769 

02:10:46.600 --> 02:10:52.900 

Wysoka Rado, obiecałem radnemu Piotrowi Miszkiewiczowi na  

 

1770 

02:10:52.900 --> 02:10:57.200 

początku sesji, że jakby chciałbym też zająć głos w tym punkcie.  

 

1771 

02:10:57.200 --> 02:11:01.600 

Panie radny, obiecałem na komisji tej czwartkowej, że  

 

1772 

02:11:01.600 --> 02:11:06.300 

wyślę do państwa tonaże z PSZOK-u. Państwo też o to prosiliście.  

 

1773 

02:11:06.300 --> 02:11:09.500 

Tak jak wspomniałem przed chwilą, mamy już podsumowany luty. W  

 

1774 

02:11:09.500 --> 02:11:16.800 

związku z tym ten mail jeśli jeszcze państwo go nie macie  

 

1775 

02:11:16.800 --> 02:11:20.100 

na swoich skrzynkach, to zakładam, że za chwilkę dostaniecie. To  

 

1776 

02:11:20.100 --> 02:11:24.600 

są dosłownie świeże dane z dzisiaj rano. Potwierdzam, panie  

 

1777 

02:11:24.600 --> 02:11:28.300 
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burmistrzu, już dostaliśmy. Bardzo się cieszę. Dodatkowo wysłałem  

 

1778 

02:11:28.300 --> 02:11:33.600 

wszystkim państwu tonaże w ogóle wszystkich odpadów z  

 

1779 

02:11:33.600 --> 02:11:37.700 

nieruchomości zamieszkałych z terenu gminy z rozbiciem na  

 

1780 

02:11:37.700 --> 02:11:42.000 

poszczególne miesiące i frakcje. I macie państwo też poglądowo  

 

1781 

02:11:42.000 --> 02:11:48.300 

tonaże za poprzednią umowę. To znaczy za lata 2020-2021, czyli  

 

1782 

02:11:48.300 --> 02:11:53.300 

za poprzedniego wykonawcy. One są tylko obarczone ewentualnie  

 

1783 

02:11:53.300 --> 02:11:58.400 

tą zmiennością, że to są również tonaże nieruchomości niezamieszkałych,  

 

1784 

02:11:58.400 --> 02:12:02.400 

ponieważ wtedy jakby mieliśmy jeden system.  

 

1785 

02:12:02.400 --> 02:12:06.700 

Zakładam, że państwo sobie to też na spokojnie przeczytacie, przeanalizujecie  

 

1786 

02:12:06.700 --> 02:12:09.900 

i ewentualnie będzie to przedmiotem dyskusji.  

 

1787 

02:12:09.900 --> 02:12:14.900 

Panie Piotrze, bardzo się cieszę ze słów, które wypowiedział pan  

 

1788 

02:12:14.900 --> 02:12:17.800 

na początku dzisiaj sesji. Ja z przyjemnością będę się  

 

1789 

02:12:17.800 --> 02:12:20.900 

pojawiał na państwa komisjach.  

 

1790 

02:12:20.900 --> 02:12:25.100 

Zresztą musi pan też przyznać, że do tej pory o ile mnie  

 

1791 

02:12:25.100 --> 02:12:29.400 
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pamięć nie muli, na chyba wszystkich byliśmy reprezentowani.  

 

1792 

02:12:29.400 --> 02:12:32.300 

Bo nawet jeśli ja nie mogłem się pojawiać, to była w moim  

 

1793 

02:12:32.300 --> 02:12:35.900 

imieniu pani Patrycja. Być może jedna komisja odbywała bez  

 

1794 

02:12:35.900 --> 02:12:39.200 

naszego udziału. Pani Patrycja razem z panią Lidką.  

 

1795 

02:12:39.200 --> 02:12:45.700 

Więc ja oczywiście tak jak mówiłem, absolutnie nie zamierzam  

 

1796 

02:12:45.700 --> 02:12:51.800 

tutaj niczego ukrywać. I też nie traktuję tej komisji z  

 

1797 

02:12:51.800 --> 02:12:55.000 

wrogością, tak jak swego czasu usłyszałem.  

 

1798 

02:12:55.000 --> 02:13:00.900 

Zakładam, że wszystkim nam przyświeca to, żeby przetarg został  

 

1799 

02:13:00.900 --> 02:13:05.100 

rozstrzygnięty po naszej myśli. Dlatego naprawdę deklaruję chęć  

 

1800 

02:13:05.100 --> 02:13:09.300 

współpracy. Jeśli te dyskusje będą na komisjach merytoryczne, to  

 

1801 

02:13:09.300 --> 02:13:12.700 

będzie mnie tylko bardzo cieszyło. Niezależnie od tego  

 

1802 

02:13:12.700 --> 02:13:16.500 

każdy z państwa może do mnie przyjść, zadzwonić jeśli jest  

 

1803 

02:13:16.500 --> 02:13:20.900 

jakieś pytanie, jakiś temat do wyjaśnienia.  

 

1804 

02:13:20.900 --> 02:13:24.000 

Wiecie państwo gdzie mnie znaleźć.  

 

1805 

02:13:24.000 --> 02:13:27.800 
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Wielu radnych z tej opcji również korzysta.  

 

1806 

02:13:27.800 --> 02:13:31.500 

Polecam również członkom komisji.  

 

1807 

02:13:31.500 --> 02:13:35.800 

Dziękuję bardzo. A to jeszcze tylko panie przewodniczący, ostatnia  

 

1808 

02:13:35.800 --> 02:13:43.200 

wątpliwość, ponieważ punkt zapytania sołtysów i mieszkańców jest  

 

1809 

02:13:43.200 --> 02:13:48.500 

szczególnie bliski mojemu sercu, pojawiła się dzisiaj taka wątpliwość  

 

1810 

02:13:48.500 --> 02:13:56.700 

czy na pewno radny obecny na sesji może zabierać głos w  

 

1811 

02:13:56.700 --> 02:14:01.400 

tym punkcie? Z tej wiedzy, którą ja wam wydaje mi się,  

 

1812 

02:14:01.400 --> 02:14:05.100 

że nie. Natomiast dobrze by było, żeby pan przewodniczący ewentualnie  

 

1813 

02:14:05.100 --> 02:14:09.500 

te wątpliwość rozstrzygnął na przyszłość.  

 

1814 

02:14:09.500 --> 02:14:14.200 

Jeżeli radny się zgłosi jako mieszkaniec, tak samo jak  

 

1815 

02:14:14.200 --> 02:14:17.600 

pan burmistrz, myślę, że jest taka możliwość.  

 

1816 

02:14:17.600 --> 02:14:21.300 

Ja będę dopuszczał takie coś. Także ja nie widzę tutaj problemu.  

 

1817 

02:14:21.300 --> 02:14:25.900 

Natomiast jeżeli gada nie do rzeczy, to wtedy będę głos  

 

1818 

02:14:25.900 --> 02:14:31.000 

odbierał w sensie sprowadzał radnego, czy burmistrza, czy  

 

1819 

02:14:31.000 --> 02:14:34.000 
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mieszkańca do tego, żeby rozmawiać o tym, co jest clou  

 

1820 

02:14:34.000 --> 02:14:37.500 

naszych działań, czyli o samorządzie, a nie o innych rzeczach,  

 

1821 

02:14:37.500 --> 02:14:43.500 

które są niepotrzebne. Panie Piotrze Miszkiewicz ad vocem. Dziękuję,  

 

1822 

02:14:43.500 --> 02:14:46.700 

panie przewodniczący. No moją rolą, panie burmistrzu Marcinie,  

 

1823 

02:14:46.700 --> 02:14:49.300 

nie jest polemizować z panem, tylko pracować na rzecz mieszkańców.  

 

1824 

02:14:49.300 --> 02:14:55.700 

Ja to robię na komisji. Natomiast jeśli komisja odczuwa zdecydowaną większością,  

 

1825 

02:14:55.700 --> 02:15:00.300 

że wasza mówiąc kolokwialnie, czyli urzędu obecność jest  

 

1826 

02:15:00.300 --> 02:15:04.400 

niedostateczna, to skądś to się bierze. Ja jako przewodniczący mam  

 

1827 

02:15:04.400 --> 02:15:09.000 

obowiązek zakomunikować, że ta komisja jest taką samą komisją,  

 

1828 

02:15:09.000 --> 02:15:12.500 

jak wszystkie inne przy radzie miejskiej. I przypomnę, że  

 

1829 

02:15:12.500 --> 02:15:15.500 

to rada miejska zdecydowała, że ta komisja ma pracować i  

 

1830 

02:15:15.500 --> 02:15:17.800 

będzie pracować do końca tej kadencji. Niezależnie od  

 

1831 

02:15:17.800 --> 02:15:22.500 

tego, co się wydarzy na przetargu. Zatem, panie burmistrzu, ja  

 

1832 

02:15:22.500 --> 02:15:26.000 

zapraszam pana zawsze, kierowników i zapraszam wszystkich radnych.  

 

1833 

02:15:26.000 --> 02:15:31.900 
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Bowiem ta komisja, przypomnę, czy pozwolę sobie przypomnieć, która  

 

1834 

02:15:31.900 --> 02:15:36.800 

wnioskowała na temat aplikacji, spotkało się to ze zdarzeniem  

 

1835 

02:15:36.800 --> 02:15:41.500 

prawie ze ścianą, że pan uważał, że ona będzie strasznie droga. Po  

 

1836 

02:15:41.500 --> 02:15:45.900 

zapoznaniu się z mam odmienne zdanie dzisiaj, niż to,  

 

1837 

02:15:45.900 --> 02:15:48.900 

co mówiliśmy w grudniu. I to tylko świadczy o tym, że  

 

1838 

02:15:48.900 --> 02:15:52.100 

my chcemy pracować, a nie polemizować, ani się sprzeczać.  

 

1839 

02:15:52.100 --> 02:15:56.400 

Po prostu oczekujemy czystej współpracy.  

 

1840 

02:15:56.400 --> 02:16:00.000 

Nic więcej. Dziękuję. Panie radny Piotr Miszkiewicz, myślę,  

 

1841 

02:16:00.000 --> 02:16:03.100 

że już będzie dobrze. Więc nie ma sensu, żebyśmy jeszcze o  

 

1842 

02:16:03.100 --> 02:16:07.400 

tym dyskutowali. Ale jeszcze pan burmistrz Marcin Górzny.  

 

1843 

02:16:07.400 --> 02:16:10.900 

Bardzo proszę. Ja tylko potwierdzę, że to, co mówi radny  

 

1844 

02:16:10.900 --> 02:16:14.600 

Piotr Miszkiewicz jak najbardziej dla mnie jest jasne. Ja z  

 

1845 

02:16:14.600 --> 02:16:18.100 

komisją z przyjemnością się spotkam też w kontekście tej  

 

1846 

02:16:18.100 --> 02:16:22.200 

aplikacji, po mam też dla państwa ewentualnie rozwiązania alternatywne  

 

1847 

02:16:22.200 --> 02:16:27.700 
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jeśli państwo je zaakceptujecie, no to w tym kierunku będziemy  

 

1848 

02:16:27.700 --> 02:16:31.500 

podążać. Dziękuję. Dziękuję.  

 

1849 

02:16:31.500 --> 02:16:35.100 

Bardzo proszę, pan burmistrz Wojciech Sołtys. Dzisiaj zastępca  

 

1850 

02:16:35.100 --> 02:16:39.400 

wyprzedza pana burmistrza. Ja nie biorę udziału w żadnym  

 

1851 

02:16:39.400 --> 02:16:43.700 

wyścigu, żeby to było jasne. Szanowni Państwo, no tutaj  

 

1852 

02:16:43.700 --> 02:16:47.100 

myślę, że w czy mogę już dość swobodnie w tym punkcie powiedzieć  

 

1853 

02:16:47.100 --> 02:16:52.000 

o tym jak wielkiego wsparcia uchodźcom z Ukrainy udzielają nasi  

 

1854 

02:16:52.000 --> 02:16:55.900 

mieszkańcy. Firmy zlokalizowane na terenie Sulechowa, te  

 

1855 

02:16:55.900 --> 02:17:00.300 

firmy, które tak naprawdę dopiero budują tutaj swoją lokalizację.  

 

1856 

02:17:00.300 --> 02:17:05.200 

Nie sposób wręcz wymienić wszystkich, którzy nam pomagają i pomogli.  

 

1857 

02:17:05.200 --> 02:17:09.900 

Natomiast chciałbym, żeby taki przekaz tutaj z państwa strony,  

 

1858 

02:17:09.900 --> 02:17:13.800 

z mojej strony był jednoznacznie wyartykułowany. Naprawdę mieszkańcy  

 

1859 

02:17:13.800 --> 02:17:18.300 

gminy Sulechów mają wielkie serca. Bardzo wiele darów, ale też  

 

1860 

02:17:18.300 --> 02:17:24.300 

takiej pracy fizycznej, pomocy osobistej udzielili dotychczas  

 

1861 

02:17:24.300 --> 02:17:27.900 
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mieszkańcom. Mogę tylko do państwa jeszcze apelować i o to  

 

1862 

02:17:27.900 --> 02:17:31.800 

poprosić, żebyście w tym nie ustawali. Wiem, że z każdym  

 

1863 

02:17:31.800 --> 02:17:35.200 

dniem, każdym tygodniu będzie pewnie trudniej. Każdy ma  

 

1864 

02:17:35.200 --> 02:17:38.700 

określone zasoby finansowe. To też jak gdyby rozumiemy.  

 

1865 

02:17:38.700 --> 02:17:43.500 

Natomiast na pewno będzie to pomoc, która będzie wymagana w  

 

1866 

02:17:43.500 --> 02:17:47.000 

dłuższym okresie czasu. Ja za tą dotychczas udzieloną bardzo,  

 

1867 

02:17:47.000 --> 02:17:50.600 

bardzo serdecznie dziękuję. Bo naprawdę jest szeroka.  

 

1868 

02:17:50.600 --> 02:17:56.800 

Od kwestii transportowych po fundowanie wyprawek żywności, udostępnianie  

 

1869 

02:17:56.800 --> 02:17:59.900 

mieszkań. Ale też chociażby zakupy.  

 

1870 

02:17:59.900 --> 02:18:07.100 

Dostaliśmy od jednego z podmiotów gospodarczych, który no mogę powiedzieć, przecież  

 

1871 

02:18:07.100 --> 02:18:10.700 

to żaden, że tak powiem wstyd, wręcz powód do dumy, Polenergia,  

 

1872 

02:18:10.700 --> 02:18:15.800 

która wybudowała farmy fotowoltaiczne zaoferowała kilkadziesiąt  

 

1873 

02:18:15.800 --> 02:18:20.200 

łóżek z pełnym wyposażeniem do wykorzystania przez uchodźców.  

 

1874 

02:18:20.200 --> 02:18:23.400 

To zaraz powinno, że tak powiem się ziścić do końca.  

 

1875 

02:18:23.400 --> 02:18:27.300 
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Więc naprawdę ten odzew jest olbrzymi i wielkie, wielkie dzięki,  

 

1876 

02:18:27.300 --> 02:18:32.100 

wielkie układy z naszej strony. Bardzo wszystkim dziękuję. Dziękuję.  

 

1877 

02:18:32.100 --> 02:18:35.200 

Czy jeszcze ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę,  

 

1878 

02:18:35.200 --> 02:18:38.600 

zatem widzę. Pan Piotr Miszkiewicz.  

 

1879 

02:18:38.600 --> 02:18:42.500 

Bardzo proszę, panie radny. Tylko chciałem wrócić uwagę  

 

1880 

02:18:42.500 --> 02:18:44.900 

na jeden fakt. Cieszę się, że dzisiaj się zgadzamy z  

 

1881 

02:18:44.900 --> 02:18:49.700 

panem burmistrzem Marcinem. Tylko zastanawia mnie fakt kiedy  

 

1882 

02:18:49.700 --> 02:18:55.000 

komisja pracowała 10 marca w czwartek, czymże było zatem  

 

1883 

02:18:55.000 --> 02:18:59.500 

spotkanie we wtorek? Bo to jest taki temat ciekawy dla  

 

1884 

02:18:59.500 --> 02:19:02.300 

mnie, kiedy. Panie radny już do przodu, nie patrzymy wstecz.  

 

1885 

02:19:02.300 --> 02:19:06.200 

No to tak na przyszłość, że albo jest komisja, albo są  

 

1886 

02:19:06.200 --> 02:19:09.500 

spotkania. Zostawmy tą dyskusję. Panie burmistrzu.  

 

1887 

02:19:09.500 --> 02:19:14.700 

Albo burmistrz Marcin. Czuję się w obowiązku. Bardzo proszę.  

 

1888 

02:19:14.700 --> 02:19:18.500 

Odpowiem panu radnemu, bo żadnej złej woli oczywiście z  

 

1889 

02:19:18.500 --> 02:19:23.400 
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naszej strony nie było. Ja, panie radny Piotrze, przyzna pan  

 

1890 

02:19:23.400 --> 02:19:28.100 

to, z tą świadomością po prostu wysłaliśmy państwu wcześniej  

 

1891 

02:19:28.100 --> 02:19:33.500 

jednostek do zapoznania razem z załącznikami. I naszym celem  

 

1892 

02:19:33.500 --> 02:19:38.300 

było wywołanie dyskusji w tym temacie, tak? No i jakby tutaj  

 

1893 

02:19:38.300 --> 02:19:43.400 

nie ma absolutnie drugiego dna.  

 

1894 

02:19:43.400 --> 02:19:50.000 

Dziękuję. I dyskusja była szeroka. I znowu nam się zgłosił  

 

1895 

02:19:50.000 --> 02:19:55.800 

pan radny Wojciech Szefner jeszcze, tak? Bardzo proszę. Panie  

 

1896 

02:19:55.800 --> 02:19:59.500 

przewodniczący, dopiero trzeci raz. Nie, że znowu, tylko  

 

1897 

02:19:59.500 --> 02:20:02.400 

znowu nikogo nie było, a nagle się pojawiają głosy. Za  

 

1898 

02:20:02.400 --> 02:20:05.900 

chwilę będzie... Ja tylko króciutko. Panie burmistrzu, jakby  

 

1899 

02:20:05.900 --> 02:20:08.900 

można było, ja wiem, że tych informacji jest mnóstwo odnośnie  

 

1900 

02:20:08.900 --> 02:20:11.800 

tej pomocy, bo to się powiela na każdym kroku. Tylko jakby można  

 

1901 

02:20:11.800 --> 02:20:15.800 

było w tej chwili uzyskać od pana burmistrza informację czy  

 

1902 

02:20:15.800 --> 02:20:18.200 

to w postaci nie wiem teraz pan burmistrz powie, co na  

 

1903 

02:20:18.200 --> 02:20:21.100 
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ten moment jest pilnie potrzebne jeśli chodzi o naszą gminę?  

 

1904 

02:20:21.100 --> 02:20:23.900 

Bo to się pojawia wszędzie. Co chwilę są te nowe informacje. Natomiast  

 

1905 

02:20:23.900 --> 02:20:28.800 

ja wiem, że na pomoc jest szeroka, będzie oby nie, ale  

 

1906 

02:20:28.800 --> 02:20:31.700 

podejrzewam, że będzie faktycznie troszeczkę to mało. Natomiast  

 

1907 

02:20:31.700 --> 02:20:36.000 

na ten moment mamy na terenie naszej gminy coraz więcej tych  

 

1908 

02:20:36.000 --> 02:20:39.900 

osób i co jest nam potrzebne tutaj na miejscu? Dziękuję. Dziękuję.  

 

1909 

02:20:39.900 --> 02:20:44.300 

Pan burmistrz Wojciech Sołtys. Bardzo proszę. No tak na  

 

1910 

02:20:44.300 --> 02:20:47.000 

przyszłość Szanowni Państwo, zachęcam do obserwowania naszych  

 

1911 

02:20:47.000 --> 02:20:51.500 

postów. Tam staramy się dość regularnie co chwilkę przypominać  

 

1912 

02:20:51.500 --> 02:20:54.400 

i informować. Na dzisiaj mogę tylko powiedzieć tak, na  

 

1913 

02:20:54.400 --> 02:20:59.100 

pewno nie zbieramy generalnie odzieży, bo tego jest pod  

 

1914 

02:20:59.100 --> 02:21:02.300 

dostatkiem i to jakoś tak w obiegu bardzo prywatnym się  

 

1915 

02:21:02.300 --> 02:21:07.400 

dość szybko znajduje. Najistotniejsze są chyba środki higieniczne  

 

1916 

02:21:07.400 --> 02:21:10.600 

i środki czystości. I żywność.  

 

1917 

02:21:10.600 --> 02:21:13.700 
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I żywność. Bo przy tej ilości osób, która jest już na  

 

1918 

02:21:13.700 --> 02:21:17.400 

terenie gminy tutaj na naszym podwórku, jeśli tak mogę  

 

1919 

02:21:17.400 --> 02:21:20.200 

powiedzieć, tej żywności będzie z pewnością potrzeba z  

 

1920 

02:21:20.200 --> 02:21:24.500 

każdym dniem, z każdym tygodniem coraz więcej. Także pewnie  

 

1921 

02:21:24.500 --> 02:21:28.600 

dziś, albo jutro znowu taki wpis się u nas pojawi. I  

 

1922 

02:21:28.600 --> 02:21:32.300 

żywność plus środki czystości, to są na tą chwilę priorytety.  

 

1923 

02:21:32.300 --> 02:21:35.500 

Dziękuję.  

 

1924 

02:21:35.500 --> 02:21:39.000 

I plus broń dla Ukrainy, żeby wygrali też nasze bezpieczeństwo. Tak  

 

1925 

02:21:39.000 --> 02:21:42.100 

już sobie dodam od siebie żartując, ale to tak jest, nie?  

 

1926 

02:21:42.100 --> 02:21:46.100 

Bardzo proszę, pan radny Sebastian Różycki.  

 

1927 

02:21:46.100 --> 02:21:49.600 

W kwestii pomocy też dla uchodźców.  

 

1928 

02:21:49.600 --> 02:21:54.200 

Ja jako członek rady nadzorczej spółdzielni mieszkaniowej wystąpiłem  

 

1929 

02:21:54.200 --> 02:21:57.500 

z wnioskiem do prezesa spółdzielni mieszkaniowej na ulicy  

 

1930 

02:21:57.500 --> 02:22:01.100 

Kamiennej, pana Karola Cegłowskiego, gdyż w zasobach spółdzielnianych  

 

1931 

02:22:01.100 --> 02:22:04.500 
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jest spora część lokali użytkowych, nadmieniam.  

 

1932 

02:22:04.500 --> 02:22:08.500 

To są często piwniczne. Niewykorzystane obecnie, one są suche,  

 

1933 

02:22:08.500 --> 02:22:13.300 

ciepłe. Więc jeżeli pozostali członkowie rady nadzorczej, jak i  

 

1934 

02:22:13.300 --> 02:22:17.000 

zarząd spółdzielni wyrazi taką wolę, więc myślę, że w  

 

1935 

02:22:17.000 --> 02:22:21.800 

drodze po prostu takiej akceptacji być może zostaną zgłoszone  

 

1936 

02:22:21.800 --> 02:22:25.600 

takie te lokale do właśnie przyjęcia ewentualnie uchodźców.  

 

1937 

02:22:25.600 --> 02:22:29.200 

Ale to będzie też konsultowane bezpośrednio z burmistrzem czy  

 

1938 

02:22:29.200 --> 02:22:33.000 

standard tych lokali będzie tym uchodźcom odpowiadał.  

 

1939 

02:22:33.000 --> 02:22:36.600 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w  

 

1940 

02:22:36.600 --> 02:22:41.100 

dyskusji. Przechodzimy do punktu 15. Punkt 15.  

 

1941 

02:22:41.100 --> 02:22:44.000 

Zamknięcie obrad sesji. Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek  

 

1942 

02:22:44.000 --> 02:22:47.800 

obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. Zamykamy obrady  

 

1943 

02:22:47.800 --> 02:22:51.200 

XLI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie. Dziękuję  

 

1944 

02:22:51.200 --> 02:22:53.500 

bardzo. Dziękujemy bardzo. Do widzenia. 


